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פרטיכל מס'  23 מישיבת מליאה  מן  המניין 

אשר התקיימה ביום  ראשון, 6.12.20,  כ' כסלו תשפ"א

 5משתתפים:

 6ראש העיר ויושב רא ש    - עו"ד אבי גרו בר

 7 מנכ"ל העירייה  - מר ערן שורץ  

 8 חבר מועצה ו-ס' ר' העיר  - מר יעקב קורצ קי 

 9 חברת מועצה ו-ס' ר' העי ר - גב' דברת ויי זר  

 10 חבר מועצה ו-ס' ר' העי ר  - מר גיא קלנר  

 11  חבר מועצה - ד"ר צחי שר יב  

 12   חברת מועצה  - גב' בת שבע אלקו בי

 13 חברת מועצה  - פרופ' נטע זיו  

 14 חבר מועצה - מר רביד פלד  

 15 חבר מועצה - מר רמי בר ל ב   

 16 חבר מועצה - עו"ד עידן למדן  

 17 חברת מועצ ה  - גב' ענבל דדון  

 18 חבר מועצה – משנה לר' ה עיר- מר עופר קלי ך   

 19 חבר מועצה  - מר רוני בלקין   

 20 חבר מועצה - מר ירון גדות  

21 

 22צוות מקצועי 

 23 היועץ המשפטי - עו"ד מיכה ב לום

 24 מבקר העירייה  - מר ניסים בן י קר

 25גזבר העירייה  - מר גידי טביב  

 26 מהנדסת העי ר  - אדר' עירית טל מור

 27 מנהלת משאבי אנוש  - גב' דליה יואל   
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 1נעדרו 

 2 חבר מועצה - מר מיכאל דורון  

 3 חבר מועצה - מר שמואל גריידי

 4 חבר מועצה - מר דני לביא  
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 7סדר היום:

 8אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מספר 21 מתאריך 18.10.2020  1.

 9 אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 22 מתארי ך 28.11.20.

 10 שאילתא של ירון גדות -29.11.20 – עבודות רחוב החרושת 3.

 11 שאילתא צחי שריב – 29.11.20 – מועצת נשים יישובית. 4.

וגנ"י  5. לבי"ס  יהודית  וזהות  דת  עמותות  גדות  –  14.10.20  –  כניסת   ירון 

ממלכתיים ברמת השר ון 
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 14 הצעה לסדר ירון גדות – 14.10.20- הקמת כתובת מייל לחברי המועצ ה.  6.

 15  הצעה לסדר ירון גדו ת –   15.11.20  –  מינוי נציג אופוזיציה לוועדת יקיר העיר.  7.

 הצעה לסדר ירון גדות  –  2.12.20  –  התניית הענקת פרס יקיר העיר ליהורם 8.

גאון בהתנצלו ת. 

16 

17 

ברמת 9. הממלכתי  החינוך  במוסדות  חיצוניים  פעילות  גופים  נוהל   אישור 

השר ון –  נוסח ע"י ועדה  בה חברים : פרופ נטע זיו, דברת וייזר, מיכאל דורון  

ודני לביא. 
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 אשרור הרכב המועצה הדתית  -  מינוי נציג סיעת "יחדיו" למועצה הדתית 10.

רמת השרון. 
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 23 מינוי עידן למדן כסגן ראש עיר בתואר במקום גיא קלנר. 11.

 24 מינוי צחי שריב כחבר בוועדת מכרזים במקום גב' ענבל דדון. 12.

 25 מינוי ירון גדות לממלא מ קום של שמואל גריידי בוו עדות בהן הוא חבר.  13.

 26 אישור גב' ניצן פרל לתפקי ד עוזרת מנכ"ל העירייה –  40% משכר מנכ"ל.  14.

 27 שינוי מורשי חתימה במוס"ח. 15.
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 13. אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 21 מתאריך 18.10.20 

4 

 25. אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 22 מתאריך 18.11.20

6 

ערב טוב, ישיבה מן המניין  מס'  23 , 6.12.20  לפני שמתחילים רק מילה, כרגע   מר אבי גרובר: 

מבחינת הרמזור לקורונה היום הציון שלנו זה  4.6, שינו קצת את הרמזור.   

שלוש   שתיים,  שזה  נכון  זה  עולים.  ואנחנו  צהובים  שאנחנו  אומרת  זאת 

חישוב המדד. אם   נדבקה,  אבל  גם   שינו  את אופן  משפחות שכל  המשפחה 

ירוק היה עד אר בע  וחצי, עכשיו זה ארבע. ומחמש וחצי זה כתום. ומ-7  זה  

אדום. אני מבין שמתכננים כל מיני אם יש הגבלות זה מתחיל בכתום, אז  

אני קורא לכל  התושבים עוד פעם לשים לב להקפיד  ובעיקר בבית. הבעיה  

היא בעיקר בבית. מישהו נדבק במקום העבודה ואגב כמעט, אני לא  חושב 

שיש מקרה אחר, אבל מי שהו  נדבק במקום העבודה, מביא את זה הביתה,  

הילד ממשיך ללכת לבית הספר  אנחנו לא יודעים מה ההדבקות בתוך בתי 

במקום   אבא  אם  אז  נדבקת.  המשפחה  שכל  יודעים  כן  אנחנו  אבל  הספר 

העבודה שלו לא מקפיד, נמצא שם ויש חולה מאומת והוא לא מקפיד על ז ה. 

הוא מדביק את כל המשפחה וממש אנחנו  עובדים קשה לראות את העסקים  

לצאת   ושיוכלו  להם,  לעזור  פעולות  כדי  המון  עושים  ואנחנו  פועלים  פה 

החוצה, ואני שומע הרבה  דברים  טובים  על הפרקלטים ועל הכיכר פה ועל  

הכו ל. אנח נו עם  רמי יושבים  במשל"ט  ואנחנו מתכנסים ואנחנו דנים ואנחנו 

באמת רוצים לתת לתושבים פ ה כמה  שיותר להיות מסוגלים בתוך המגבלות  

בבית,  אצלו,  בפנימה  אחד  בדיקות  וכל  פעם  עוד  היה  היום  בחוץ,  להיות 

במשפחה ובסביבה שלו יעשה את  מקסימום ההקפדה כדי שכמה שיותר מהר  

נחזור לירוק ובטח לא נמשיך לטפס. עם כל ההנחתות האלה שכל רגע יורדות  

עלינו ואני מאוד מקווה שלא יהיה סגר שלישי, אני אישית חושב שאין שום 

3

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 



04-8666313י,  יגמחברת א 

6.12.20מישיבת  מליאה  מן  המניין  מיום    23יכל מס' פרט

4

1 

 

 

2

3

טעם בזה. אבל בוא ננסה לעשות לפחות  את  שלנו שזה לא, שלא נגיע לשם.  

ישיבה מן המניין מס'  21, אני   אישור פרוטוקול סעיף  1, אישור פרוטוקול 

מבין שלא היה הערות. נ כון. 

 4  יש לי הערות כלליות לפרוטוקולים. מר ירון גדות:

 5לעשרים ואחד ועשרים ושתיים?  מר אבי גרובר:  

  לשניהם. אני כבר איזה  עשר  פעמים נתתי תיקונים שזה בעצם אותו תיקון. מר ירון גדות:

כותבים בפרוטוק ול כי שומעים שאומרים, 'אני יגיד'  'אני יעשה'  עם י'  במקום 

א' בפועל בעתיד. וזה מוציא אותנו ..בטקסט בפרוטוקול. ופעם אחרי פע ם.  
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 9מה אנשים אומרים? לא מה איך אנחנ ו.   מר אבי גרובר: 

 10אנשים אומרים באלף וזה נשמע.   מר ירון גדות:

 11אתה כמו בחדשות שמסדרים את הטקסטים לאנשים ששמעו טוב.    מר אבי גרובר: 

 12לא. הוא אומר הפוך. הוא אומר  שאנשים אומרים טוב, והטקסט עושה רע.   מר גיא קלנר:

13 

 14 אנשים פה יודעים לדבר, יודעים שבעתיד לא אומרים אני י.  מר ירון גדות:

 15אתה שם לב איך כל  אחד אומר. אתה שם לב שכולם מקפידים באותיות ... מר אבי גרובר:  

16 

 17אני מניח שכולם פה לא אנאלפביתים, ויש ג ם   מר ירון גדות:

 18זה ההערה שלך לפרוטוקול?   מר אבי גרובר: 

איך   מר ירון גדות: בעתיד,  מהפועל  היוד  את  להעיף  שקוראים  לה  פייסבוק  יש  קבוצת 

משהו   של  כזאת  פייסבוק  קבוצת  ראשון.  יש  בגוף  מעתיד  לזה  קוראים 

שמעצבן. 

19 

20 

21 

 22  לשם אתה גם משתף הודעות?  מר אבי גרובר:

 23  שם אני גם משתף הודעות. זה נשאר ככה. ואני כל פעם מעיר. מר ירון גדות:

 24יש לך הערה לפרוטוקול יותר?  מר אבי גרובר: 

  אני אומר שלא צריך להעיר עד דבר כזה כל פעם, פשוט  מי  שמשכתב את  מר ירון גדות:

הפרוטוקול מי שם לטקסט שיבין שזה עם א. פועל בעתיד. 
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 27אני אעביר את המס ר.    מר אבי גרובר:  

 28 תגיד לו אני אגיד לו מה לכתו ב. מר רמי בר-לב:
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 1חוץ מזה יש הער ה?  מר אבי גרובר:  

 2  לא. מר ירון גדות:

 3אז לשניהם גם 21, גם 22 .  מר אבי גרובר:  

 4  אין הערות. מר ירון גדות:

   אנחנו נאשר ואני אבקש שיקפידו בזה יותר לפעמים הבאות. מעכשיו והלאה  מר אבי גרובר:

לא לפעמים הבאות. מעכשיו והלאה. 
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 8כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד אישור הפרוטוקולים כלהלן:  החלטה:

 9אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מספר 21 מתאריך 18.10.2020 

 10אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 22 מתארי ך 8.11.20 

11 

 312.  שאילתא של ירון גדו ת -29.11.20 – עבודות רחוב החרושת

13 

 14סעיף 3, שאילתא שלך ירון. עבודות ברחוב החרוש ת. מר אבי גרובר:  

 השאילתא ככה. לפני כמעט שנתיים אישרנו בוועדת המכרזים את העבודות   מר ירון גדות:

בשטח  במצב  אך  העבודות  סיום  על  ברחוב  החרושת.  לאחרונה  התבשרנו 

וילדים   תושבים  מסכנים  במקום  התנועה  הסדרי  בביצוע.  נראה  כעבודות 

גם   זה  על  מדברים  ואנשים  עומר.  החדש  הספר  בית  פתיחת  עם  במיוחד 

מתוכנן   עוד  מה  הם:  1.  והשאלות  תקין  לא  שהמצב  שם  וגם  בפייסבוק, 

לטובת  התחבורה  משרד  עבודות  אישור  תחילת  טרם  במקום.  להתבצע 

הנת"צ בכבי ש 5  והרמפות. בינתיים, טוב יעשו את שאר הדברי ם. 2. מדוע לא  

כונסה ועדת הבטיחות בדרכים כבר מעל לשלושה חודשים. זאת ועדת חובה 

לפי החוק, צריכה להתכנס פעם בשלושה חודשים. אני גם ספציפית ביקשתי 

במיוחד שהיא תכונס לפני פתיחת שנת הלימודים,  לפני פתיחת בית הספר,  

מדוע היא לא כונסה? ובפרט בהקשר לבעיות התחבורה במקום. 
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 חלק מהשאלה לא ברורה.  כי אף אחד לא  הכריז על סיום עבודות.  אדר' עירית טלמו ר:

אני לא יודעת מאיפה המונחים האלה  אבל אנחנו נחלק את העבודות האלה 
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הם  ברחוב  יגאל  אלון,   עצמו.  לבית  הספר  שקשורות  יש  עבודות  לשתיים, 

ולחנה וסע ולשביל האופניים, ועל  הסדרת  המפגש יגאל אלון אלכסנדרוני, 

עכשיו   סיימנו את תהליך...אנחנו  אנחנו  והפרויקט השני  פרויקט אחד,  זה 

הולכים לעשות מעגל תנועה  מעגל תנועה  עד שיהיו  רמזורים בין יגאל אלון  

לאלכסנדרוני, באותה צ ומת שהיא צומת זמנית, אבל אחרי  פתיחת התנועה  

ש ם, היו שם משטרה והבנו שצריך לעדכן מעגל תנו עה  זמני  כי  גם אם בעתיד  

אנחנו  נרצה  אופציה  לרמזור כפי שתכננו ....אז זה לעניין הזה, אתם תראו 

..כיכר. הכיכר הזאת ...בעיקר את אלה שרוצים לעשות יוטרן ובבוקר לנסוע 

מאלכסנדרוני לדודו דותן  ולכן  אם  אנחנו מתעלמים מתמרורים ועושים מה  

שנוח, אז זה קצת בעייתי,
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 11 אין להם ברירה אחר ת. מר ירון גדות:

  מאוד  יכולים  לנסוע...  אב ל  עזוב,  אנחנו עוד פעם לא מתווכחים עם  אדר' עירית טלמו ר:

אף אחד, אנחנו כרגע אומרים נעשה פיתרון זמנ י. 

12 

13 

עירית, ושמאלה מי שבא  מ אלכסנדרוני ורוצה לפנות שמאלה לדודו דותן, גם   מר אבי גרובר: 

שם עובדים מל א. 
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 16 כן. שם תהיה כיכר בצומת הזאת כיכר זמני ת. אדר' עירית טלמו ר:

לא. בכיוון ליגאל אלון כיכר, אבל באמצע גם אמורה להיות אפשרות לפנו ת  מר אבי גרובר: 

שמאלה לתוך דודו דותן. ואז זה יחסו ך. 
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 19  הי א לא תהיה באמצע.  את ה  בא,  מסתובב בכיכ ר, ונוסע לדודו דותן.  אדר' עירית טלמו ר:

 20   אני יודע שליליה ובדת גם על פנייה שמאל ה. מר אבי גרובר:

זה, אתה צודק.  אדר' עירית טלמו ר: זה. הצענו את  לנו את   המשטרה כרגע לא אישרה 

אבל כרגע  המשטרה לא אישרה את הדבר הזה אבל עוד פעם מדובר בהליך  

זמני עד שנגמור את עבודות החרושת. עכשיו נעבור לעניין אחר. 

21 

22 

23 

 24 ואז בקבוע מה יהיה שם? מר ירון גדות:

 25רמזור.   אדר' עירית טלמו ר:

 26  יהיה שם רמזור?  ויהיה גם ימינה וגם פרסה וגם? מר ירון גדות:

זמני, אדר' עירית טלמו ר: תנועה  אנחנו  עושים  מעגל  כרגע  אין  ויכוח  ברמזור,   בדיוק. 

עכשיו, לגבי החרושת. החרוש ת זה חולק במכרז לשלושה חלקים. שניים היו 
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ועדיין  לא  טנטטיבי  היה  המרכזי,  החלק  שהוא  השלישי  ומיידים.  זמינים 

עם  א'  שעד  המפגש  שלב  שלו.  הביצוע  את  נקדם  עכשיו  אנחנו  ורק  בוצע 

הרמפות בוצע.  למעט הרמזורים שאותם אנחנו עכשיו מחכים לאישור משרד  

התחבורה  ולוקח אצלם זמן.  זאת אומרת שהרמפות יגיעו הם יפגשו רמזור  

ואז אנשים יפנו ימינה או שמאלה לאן שהם רוצים. החלק  מה  שנקרא   שלב   

ב' בוצע בצומת הנביאים, שמסדירה את המפגש ב ין  הנביאים לחרושת. וא ת 

הכניסה לעסקים עשינו שם חניון קטן וכל מיני דברים שהם ביקשו, והחלק  

המרכזי היה בעצם תלוי בשלושה מרכיבים, מרכיב ראשון זה שאלקו   יפנו  

את  הגדר  שלהם, כי הם יושבים היום בדרך ואי אפשר לבצע אותה. והסכם  

עם אלקו הם התחילו כבר את העבודות. אתה יכול ללכת לראות. 
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 11 את מתכוונת איפה שהחניה מול ולורי . מר ירון גדות:

 כן. עד שם. הקטע  החניון הזה זה חניון שאנחנו  עשינו כי פשוט הייתה אדר' עירית טלמו ר:

חתיכת דרך ללא שימוש. אז אמרנו בואו בינתיי ם. 

12 

13 

 14  אפשר לסמן שם אולי חניה. מר ירון גדות: 

 סימנו שם  חניה. בוא ניתן לאנשים בינתיים להחנות. זה קטע שעשינו אדר' עירית טלמו ר:

והוא לא ממשיך. 

15 

16 

 17איפה אתה מתכוון, על המגרש הריק שם באמצע, איפה הפלאפל והצמיגים?מר אבי גרובר:   

18 

 19לא. מעבר לכביש, צד שני איפה   מר ירון גדות: 

 20  מול הבניין. מר גיא קלנר:

 21  מול הבניין. מר ירון גדות: 

 הקטע של אלקו אנחנו צריכים שיפנו את הגדר. הגדר צינורות שלהם  אדר' עירית טלמו ר:

ששייכים לפעילות של המפעל.  היה קושי להפסיק את הפעילות של  המפעל  

ולהזיז את הצינורות, וההסכם  איתם הם הולכים לבצע את זה ולפנות את  

את  לבצע  נוכל  שאנחנו  כדי  בעצם  השנים  כל  יושבים  הם  שעליו  הכביש 

האלה  ויש   לנו  הסכם  איתם,   הם   העבודות  את  התחילו  הם  אז  העבודות, 

חשמל   חברת  שתיים,  אותם.  אחד,  יסיימו  שבועות  שלושה  תוך  אומרים 

צריכה להטמין בקטע הזה ועבודה מאוד מורכבת את הקווים שלה, יש לה  
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שבעה עמודים, ושנאי, עשינו אז ..הם עשו תכנון, אישרנו את התכנון ואנחנו  

בעצם מחכים שהגדר תזוז והם יתקינו . 

1 

2 

 3אולי תוך כדי. תוך כד י.   מר ירון גדות: 

 4 על הגדר של אלקו? אי אפשר. אדר' עירית טלמו ר:

 5 לא. לפני כל. בשנה הזאת. מר ירון גדות: 

 אי אפשר היה כי אלקו לא זזו. אתה לא יכול. זאת המציאות בשט ח אדר' עירית טלמו ר:

ולקח לנו זמן באמת. הנושא השלישי, זה עבודות של התאגיד בשטח, שאתה  

רואה אותם עכשיו מבוצעות ולעשות שם  מים   וביוב, ושוב  שכל השטח יהיה  

מוכן אז מכל החסמים האלה כבר טיפלנו עכשיו, במקביל. ואנחנו  מתכווני ם 

כמובן להיכנס בזמן הקרוב להשלים את אותו קטע חסר. שלב ג'. 
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 11 זמנים, סדר גודל. עד מתי?  מר ירון גדות: 

 12כתבנו על זה פוס ט.   מר אבי גרובר: 

 תראה. אנחנו חייבים תוך שנים עשר  חודש. אבל אני מקווה. אנחנו  אדר' עירית טלמו ר:

על  הרמזורים,  על  הצמתים,  על  ישראל,  נתיבי  עם  כמובן  מתואמים 

מאוד  דרישות  יש  כי  להם  הדברים  האלה  כל  על  התאורה,  החיישנים,  על 

ספציפייות למקום שבו הרמפות של החרושת. זהו. 
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   אנחנו גם עובדים על התכנון שלהמאחורה של שלב ד'. כב ר מתחילים לעבוד מר אבי גרובר:

על זה. ניקוזים שם גם יהיה שביל האופניים, שם  יהיה  לרווחת הציבור שטח  

ירוק ללכת, לעשות הכול. עובדים על זה במקביל וכמה שיותר מה ר.   

17 

18 
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 20זאת הייתה השאלה הראשונה השאלה השנייה הייתה למה ועדת   מר ירון גדות:

במהלך   מר אבי גרובר:  פעמיים  התכנסה  בדרכים  הבטיחות  ועדת  התכנסה  התנועה  ועדת 

יותר  בצורה סדירה  והיא תתכנס  יותר  צריכה להתכנס  היא  השנה הזאת, 

תתכנס.   היא  חודשים  שכל  שלושה  שנדאג  מועדים  נפרסם  בהמשך.  אנחנו 

התכנסה   היא  לשמיני  הלימודים,  בעשירי  שנת  תחילת  לפני  התכנסה  היא 

הוועדה. עכשיו, הוועדה שתכלס מאשרת את הסדרי התנועה זה לא ועד ת 

הבטיחות בדרכים. זה ועדת תנועה. ועדת תנועה מתכנסת כל הזמן ומאשרת 

מה שצריך לאשר יחד עם אנשי המקצוע. ועדת בטיחות בדרכים אנחנו נדאג  

שתתכנס פעם בשלושה חודשים וארבע פעמים בש נה. 
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 1  שם ...לא התכנס ה. מר ירון גדות:

 2היא תתכנס נכו ן.  מר אבי גרובר:  

בסוף, מר ירון גדות: כיכר  להוסיף שם  למה  לגבי באמת  הייתה    האמת ששאלת ההמשך 

עירית אומרת שעושים שם כיכר ואחר כך יהיה  רמזור.  אז השאלה היחידה 

מסלולים   שני  יש  שם  חיים.  מסכן  כרגע  שם  המצב  כי  מתי.  זה  שנשארה 

שכתוב על שניהם ישר וימינה. אין דבר כזה. לא יקרה דבר כזה. 
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 7תוקן.  מר אבי גרובר:  

 8מה תוקן?  מר ירון גדות:

   תוק ן. סידרו את זה. הב שעשו על זה נמחק. היו צריכים לסדר את זה  קודם.  מר אבי גרובר:

תוקן. 
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  אז זה רק אחד ישר ואחד ימינה וישר. ופרסה אסור לעשות שם עכשיו. אסור  מר ירון גדות:

לעשות שם שמאלה לדודו דותן. 
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 13 עכשיו יהיה לך כיכר, המשטרה כבר אישרה, אנחנו יוצאים לביצוע  אדר' עירית טלמו ר:

 14יש לוח זמנים? מתי יהיה כיכר?  מר ירון גדות: 

 15 בקרוב. אדר' עירית טלמו ר:

 16לא. אישרנו. אישרתי את התכנון.   מר אבי גרובר: 

 17 אושר בוועדת ניהו ל. אדר' עירית טלמו ר:

 18אושר התכנו ן.   מר אבי גרובר: 

 19מקווה שלא יקרה משה ו.   מר ירון גדות:

 20בשום צומת. נקווה שלא יקרה משהו.  מר אבי גרובר:  

 21 השאלה אם רק ב...כי לכאורה. עו"ד  עידן למ דן:

התכנון  מר אבי גרובר:    את  לבצע,  מהר  שיותר  כמה  לביצוע,  רק  עכשיו  זה  את  אישרתי 

אישרנו, אמרתי תשימו משהו זמני, כאלה לא בדיוק פלסטיקים אפילו משהו 

זמני. צריך להוריד שם בשני הצדדים קצת לנגוס מהאי וזה. אבל ננסה לדאוג  

שזה יקרה כמה שיותר מהר. 
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 26 נכון. בדיוק. צריך לסיים את זה כמה שיותר מה ר. עו"ד  עידן למ דן:

 27עוד פעם, גם לנוסח הראשון היה אישורים של הכו ל.     מר אבי גרובר: 

 . 28 
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 41. שאילתא צחי שריב – 29.11.20 – מועצת נשים יישובית. 

2 

 3סעיף 4, צחי שאילתא שלך.   מר אבי גרובר: 

למועצת  הנשים  היישובית, ד"ר צחי שרי ב: נוגעת  שלי  שאילתא.  השאילתא  לי   יש 

הרקע הוא שתחת סעיף  תקציבי  ראש העיר וסגניו מופיע סעיף מועצת נשים 

עירונית הנהנה מתקציב שנתי של מאה חמישים אלף ₪, באתר האינטרנט 

של עיריית רמת השרון יש דף נפרד למועצת הנשים היישובית אשר על פי

מגדרי.  נושא  חש וב  לכל  שוויון  המעודדים  מיזמים  ומפעילה  מובילה  הדף 

הדעות. הנושא הזה כמובן חשוב ביותר ורק  מצטרף לחשיבות שלו ומעודד 

שוויון מגדרי וקידום נשים בכל דרך אפשרית. אני רק רוצה להבין איך  זה 

עובד. העניין הזה, אז השאלות שלי תחת כותרת מה זה הדבר הזה פירטתי

ח ברי  לרשימת  בניגוד  להבין.  ראשית,  לנסות  כדי  שאלות  כמה 

העירייה, באתר  כולם  שמופיעים  העירוניות  הוועדות  של  הדירקטוריונים 

זה לא רשומים שם.  מופיעים שם. הם  לא  היישובית  הנשים  חברי מועצת 

מה  היישובית.  הנשים  מועצת  חברות  או  הם  חברי  ראשונה  מי  שאלה 

שמותיהם וכמה י ש? 

 4 

 5 

 6 
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 17 אה סליחה. זה אלי. תסיים הכול ואז אני אענה ברצף. גב' דברת וייז ר:

 השאלה השנייה זה מי ממנה אותם ואיך הם מתחלפים. יש קדנציות ד"ר צחי שרי ב:

לכמה זמן. נושא השלישי האם מועצת הנשים היישובית היא ישות  משפטית 

כלשהיא. אם זאת חברה לתועלת הציבור, אם זאת עמותה, אם זה גוף שה וא 

אם  למוע צת  הנשים   לדעת  רוצה  גם  אני  דין.  פי  על  משפטית  ישות  מהווה 

מחייב   מסמך  שהוא  איזה  כלשהן,  פעולה  כללי  יש  תקנון.  יש  היישובית 

שמגדיר את המטרות לתוך אופן הפעילות וההתנהלות, אני מנסה להב ין אם  

גוף חיצוני לעיריית רמת השרון, כמו למשל   מועצת  הנשים היישובית היא 

או   העירונית,  התמיכה  במסגרת  מהעירייה,  תמיכה  שמקבלות  העמותות 

מעובדי   שמורכבים  מחלקה.  או  אגף,  מהעירייה.  כמו  חלק  זה  לחילופין 

העירייה. האם מועצת הנשים היא נחשבת תאגיד עירוני. האם מינוי חברים  
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משקף  את הרכב  חברי מועצת העיר. צריך להיות בה נציג לאופוזיציה?  איך  

זה עובד הדבר הזה? מעבר לכך, מעניין כמה פעמים התכנסה מועצת הנשים 

היישובית בשלוש השנים האחרונות, או מתי, האם קיימים פרוטוקולים של  

הישיבות שלה. אני אציין שבאתר העירייה לא מופיעים פרוטוקולים כאלה  

בניגוד לוועדות אחרות שכן. אני מבין שדוברת וייזר סגנית ראש העיר היא  

יושבת ראש מועצת הנשים היישובית, ככה גם  מופיע באתר העירייה, ואני  

מנסה לברר על הליך לבחירת יושב הראש של הגוף הזה. איך ומתי ועל ידי  

מי נבחרה דוברת לתפקיד ואם יש איזה פרוטוקול שמתעד את זה. ובכלל מה  

נוהל בחירת יושב הראש ואם יש יושב ראש אז כפי שלמדנו לאחרונה לכל 

יושב ראש יש גם ממלא מקום,  אז מי ממלא מקומה של דוברת כיושבת ראש  

מועצת הנשים היישובית, ומתי הוא או היא נבחרו?  זה הרבה שאלות ואם  

את יכולה לענות לי לאט שאני ארשום. 
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 13 לא קיבלת את זה בכת ב? גב' דברת וייז ר:

 14 לא. ד"ר צחי שרי ב:

 אה. אז אני יכולה להעביר לך כדי שלא תכתוב. קודם כל אני רוצה  גב' דברת וייז ר:

להגיד. 

15 
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 17 להעביר לכול ם. עו"ד  עידן למדן: 

 כן. אבל זה בסדר. לירון גדות יש הקלטות וזה אז הוא יכול אחר כך  גב' דברת וייז ר:

לשלוח לכולם. קודם כ ל. 

18 

19 

 לא. אבל  בתמלולים  של ההקלטות האלה יוצא עם א. וזה יהיה עם  ד"ר צחי שרי ב:

ע. 
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 22 כן .זה בעייתי. קודם כל אני רוצה להגיד, לפתוחגב' דברת וייז ר:

 23 האופוזיציה יודעת כבר את המכתב. עו"ד  עידן למ דן:

 קודם כל אני רוצה להגיד שאני באמת קודם כל  שמ חה ששאלת את  גב' דברת וייז ר:

יודע   אותי  שמכיר  מי  בציניות,  זה  את  לא  אומרת  ואני  הזאת  השאילתא 

שהאינטונציה שלי משתנה כשאני מדברת בציניות. אז אני מתייחסת לזה  

בעצם   ששמת  חושבת  אני  כי  במקום  שהשאילתא  חושבת  ואני  ברצינות, 

העובדה ששאלת כזאת שאילתא פעם ראשונה דרך אגב, אני פה מכהנת כבר 
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נשים   מועצת  את  וממקמת  ממצבת  היא  שאלו.  לא  פעם  אף  שנים,  כמה 

יישובית במקום שראוי לה, ואני חושבת שדווקא מתחדד כפל כפליים בעיתוי  

שבחרת  באמת לכתוב את השאילתא, להציע אותה, בדיוק בשבוע המאבק 

באלימות כלפי  נשים שבאמת אני חושבת שאנחנו עשינו כאן משהו שבאמת  

הרים ומיצב את עיריית רמת השרון ברמה הארצית בכל  מה שקשור גם בציון 

של היום הזה לזכרה של מאיה ווישניאק ז"ל וגם ל זכרם של כל הנרצחות. 

וגם בפעילו ת המניעתית שבאמת העירייה מקדמת בתקציב של מועצת נשים  

האלה,   המצוינות  השאלות  על  אפרט  אני  ותיכף  האישה,  מעמד  לקידום 

ואסביר את ההבדלים ביניהם. אני חושבת שבאמת השילוב הזה של תוכנית  

חינוכית ביחד עם תוכנית מניעתית בתוך בתי הספר היא כלי  מנצח שאנחנו  

אני   בנשים.  לפחות להפחית את האלימות  למגר, אבל  לא  נוכל  באמצעותו 

אחלק את  התשובה שלי לשניים. אחד, ברמה המשפטית, אני לא יודעת א ם 

קיבלת את חוות הדעת של מיכה. אתה רוצה שאני אקריא אותה, אני אקריא 

אותה. אני אתייחס קודם כל להיבטים המשפטיים שהם חשובים מאוד כדי 

לתוך   אצלול  אני  כך  אחר  הזאת  ההתארגנות  של  הסטאטוס  את  להבין 

השאלות האחרות שלך.  אבל ברמה של באמת מי בעצם מקים את זה מתוקף 

מוזכ רת   יישובית  נשים  מועצת  דעת  חוות  הוציא  באמת  מיכה  אז  וכו'  מה 

זה.  את  לך  אעביר  כך  אחר  אני  תש"ס  2000,  המקומיות,  הרשויות  בחוק 

גוף  אחר   או  ועדה  מועצה,  היא  נשים  מועצת  היא  ההגדרה  לכולם.  אעביר 

מייצגים את מי שפועלים לקידום  מעמד האישה בתחום הרשות המקומית  

כפיפות  המקומית.  הרשות  בתחום  האישה  המעמד  לקידום  הפועלים  או 

תהיה   האישה  מעמד  לקידום  כיועצת  תפקידה  במילוי  ודיווח,  א.  סמכות 

הרשו ת   לראש  במישרין  כפופה  אגב  מונתה,  דרך  פזית  זאת  היועצת 

המקומית. ב. פעלה ברשות המקומית מועצת נשים, תקיים היועצת לקידום 

מעמד האישה את הקשר בין מועצת הנשים לבין הרשות המקומית בראש  

תפעל   האישה  מעמד  היועצת  לקידום  עושה.  שהיא  מה  בדיוק  זה  הרשות. 

מעמד  לקידום  מדיניות  להתוויית  המקומית  הרשות  ראש  עם  בתיאום 

האישה בתחום הרשות, לביצועה ולהקצאת  משאבים  לשם כך, פעלה ברשות 
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המקומית מועצת נשים, תפעל היועצת לקידום מעמד האישה כאמור יחד עם  

מועצת נשי ם. 2. מועצת נשים מונ ה גוף התנדבותי  אשר  אינ נו חלק מהעירייה,  

או מהוועדות העירוניות או מתאגידי העירייה, מעבר לכך אין לו מה להוסיף  

מעבר למענה שניסחת  בעניין זה. עכשיו לגבי החלק השני של  כל השאלות.  

אני מכהנת בתפקיד של יו"ר מועצת נשים יישובית מזה כארבע וחצי שני ם, 

הנשים.  עד   תיק  מחזיקת  מתוקף  היותי  העיר  ראש  ידי  על  לי  ניתן  המינוי 

יו"ר מועצת הנשים הקודמת בתפקיד  במשך שלוש עשרה  כניסתי לתפקיד 

שנים הייתה עדנה חירותי, תושבת עיר  שלא כיהנה כנבחרת ציבור, היא לא 

הייתה חברת מועצה.  למעשה היא הייתה כפופה לשירה אבין סגנית רא ש 

במשך   עדנה  של  בתקופה  הנשים  מועצת  הנשים.  תיק  את  שהחזיקה  העיר 

שלוש עשרה שנים, מנתה בסך הכול שישה עשר נשים שנבחרו על ידי עדנה 

חרותי בעצמה. כאשר אני נכנסתי לתפקיד אני החלטתי לפתוח את מועצת  

הנשים לכל  אחת ואחת שברצונה להתנדב ולתרום בכל צורה שהיא, לפעילות  

וגם   האינטרנטית  במדיה  גם  קורא,  בקול  יצאנו  התנדבותית.  קהילתית 

נשים   למועצת  להצטרף  שרוצות  העיר  תושבות  לכל  המקומית  בעיתונות 

ועשרות תושבות הצטרפו. כיום מועצת נשים מונה קרוב למאה  נשי ם. מועצת  

של  וולונטרית  בהתארגנות  מדובר  כלשהו.  תאגיד  היא  לא  יישובית  נשים 

תושבות שפועלות בהתנדבות, ומבוטחות בביטוח מתנדבים תחת מירי בת 

אל,  מנהלת  מחלקת מתנדבים. הלך המחשבה שהוביל אותי  שצריך להיות  

ברמת   האוכלוסייה  שכבות  מכל  שיבואו  והצעות  רעיונות  דעות,  של  מגוון 

השרון. ההחלטה שלי הוכיחה את עצמה  בפועל, ונוצרה הרמוניה של נשים  

בוגרות, צעירות, מנכ"ליות, סייעות, נשות חינוך ועוד, מה שהוביל לעשייה  

ייחודית בע יר  במהלך ארבע השנים החולפות.  מועצת נשים שתחת הנהגתי  

היא הטרוגני ת וחברות בה נשים מכל השכונות בעיר, בגילאים שונים,  ובחת ך 

סוציו אקונומי שונה. המועצה מועצת נשים התכנסה  עד לפני הקורונה, בין  

פעמיים לשלוש פעמים בשנה, על מנת להציע רעיונות לפעולות התנדבותיות   

וההצעות מתנקזים   זאת הרעיונות  חזון המועצה. מלבד  ולקבוע את  בעיר, 

בשטח,  שהתבצעו  הפעולות  בין  ואקטיבית.  תוססת  ווטסאפ  בקבוצת 
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שהמובילות הן נשים שהתנדבו לכך ולא קיבלו לכך שום תרומה כספית הן: 

סיורים של העצמה בארץ שנותנים המרכזים ביקור במקום בו אישה הייתה 

יצירה, ארגון או חברה. קבוצת סריגה שכלל ה  גורם מרכזי להתנעת  רעיון 

נשים מרחבי העי ר, שסרגו עבור תושבי עוטף עזה מאות של צעיפים וכובעי ם. 

התארגנות עבור חיילים בודדים, קיום הרצאות בנושא מגדר ושוויון וקיום  

אתם   גם  שלנו  מהפעילות  חלק  אגב  דרך  לדירקטוריות,  קורסים  שלושה 

יכולים להתרשם, קיום כנס טד וומן בשיתוף מגוונים,  הקמת סיירת נשים 

בעת הקורונה ועוד בעת כהונתי נוכחתי לדעת שהקבוצה הזאת חזקה באופן  

מיוחד מרגשת, עוטפת, זה קבוצה  שנותנת מענה מיידי לתושבות ותושבים  

במצוקה. כמו נערות בסיכון, ילדים ששוהים בפנימייה בכפר הירוק, ועוד. 

מיותר לציין שהק בוצה נטולת ייחוס פוליטי כזה או אחר. מקומי או ארצי  

ונאסר בתכלית האיסור לקיים שיח פוליטי בכל צורה שהיא. אני גאה בנשות  

הקבוצה הזאת שכל תכלית עשייתן הינה איך להעצים ולהרים את האחר. זו  

והיפה, של רמת השרון  שלנו, בה   קבוצה מזוקקת של ארץ ישראל הטובה 

מרגישים  את ה...במלוא תפארתו באת הביתה רמת השרון. מועצת נשים זה 

הבית, זה הבסיס, זה התנעת מוטיב הערכים והנתינה בעיר. 
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גוף ד"ר צחי שרי ב: פספסתי.  זה  אולי  שנשאר,  מה  תשובה.  קיבלתי   רוב  השאלות 

שמתכנס?
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 19 כן. אמרתי. גב' דברת וייז ר:

 20 קרוב למאה. ד"ר צחי שרי ב:

הקורונה  גב' דברת וייז ר: לפני  בערך,  שאנחנו  באמצע  אמרתי  אומרת,  אני   לא. 

של   כאן או באחד החללים  או  פעמים בשנה.  פעמיים  לשלוש  בין  התכנסנו 

מרכזי, בקורונה כמובן שאנחנו לא התכנסנו. והכל נעשה באמצעות הזום.  

מהשנה   חוץ  כן.  ובעצם  האלה.  בזומים  השתתפו  המועצה  מחברות  חלק 

לפני  בינואר.  ממש  שהיה  חושבת  אני  המפגש  האחרון  שבאמת  האחרונה 

הקורונה. 
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 27 טוב. והמינוי שלך כיושב ראש הוא מראש העי ר. ד"ר צחי שרי ב:

ראש  גב' דברת וייז ר: ידי  על  נשים  תיק  מחזיקת  היותי  מתוקף  בהתחלה.   28 אמרתי 
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 1העיר. 

 2 מינינו אותך במועצה למחזיקת תיק נשים? לא זוכר אם.  מר ירון גדות:

 3 זה לא חלק מהשאילתא. תבקש ממנו רשו ת. גב' דברת וייז ר:

 4לא לקבל רשות. זה שאילתא של צחי. לא של ו. מר אבי גרובר:   

מיכה ד"ר צחי שרי ב: של  הדעת  מחוות  הבנתי  במוחי,  חולף   שאלת  המשך  משהו. 

שקראת לו, הוא מודע לזה שזה מופיע בחוק הרשות המקומיות. 

5 
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 7 מה שרשום. עו"ד מיכה בלו ם:

 8 כן. כן.  ד"ר צחי שריב: 

 9 תעבירי להם את חוות הדעת. עו"ד מיכה בלו ם:

 השאלה אם יכולים לקום גופים דומים למועצת הנשים  היישובי ת, ד"ר צחי שריב: 

במתכונת דומה, סתם אני חושב נניח מועצת האומנים היישובית.   
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 12 מועצת חכמי התור ה. מר רמי בר-לב: 

 13 דרך אגב יש ועד אומנים  גב' דברת וייז ר:

 14 אבל הוא לא הוא פעיל אבל הוא נפרד. אין ל ו. ד"ר צחי שרי ב:

 15 גם פה הוא נפרד. לא חייב להיות מועצת.. גב' דברת וייז ר:

רא ש עו"ד  עידן למ דן: חלק  מפה  מועצה  כחברי  שלנו,  הראשונה  בקדנציה  שכן   מה 

העיר, אני, יעקב וגיא, לדעתי היינו גם כמה גברים שם. 
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 18 מעולה. אנחנו נשמח. קול  קורא גב' דברת וייז ר:

 19 הציעו לכמה גברים וזה היה פתוח. עו"ד  עידן למ דן:

 20 שוב. לא מציעי ם.  גב' דברת וייזר: 

 21 לא יודע מתי זה השתנה ואיך, אני לא ראיתי את קול קורא. אבל.  עו"ד  עידן למ דן:

 22מאז שלא מגיעים הגברים זה השתפר משמעותית הפעילות שלהם.  מר אבי גרובר:   

מאוד גב' דברת וייז ר: מקום  תופסת  יותר  דווקא  האחרונות  היא  שבשנים   מעניין 

משמעותי בתוך הקהיל ה. אז אולי  טוב להשאיר את זה ככה. 
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 אני זוכר שלדעתי הייתי אפילו בקדנציה הראשונה.  חבר שם ושותף עו"ד  עידן למ דן:

עם עדנה חירותי לדעת י. 
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לי את  גב' דברת וייז ר: יש   אתה מוזמן להצטרף אם אתה  רוצה. לא. בוודאות לא. 

הרשימה של עדנה חרות י. 16 בנות. 
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 1 אז היה פתוח ג ם. עו"ד  עידן למדן: 

 לא. אבל אם  אתה רוצה אתה  מוזמן, אתה יכול גם להציע לאש תך גב' דברת וייז ר:

להצטרף. 

2 
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 4 אני אשמח. עו"ד  עידן למ דן:

 5 המעקב התקציבי נעשה דרך מבקר העירייה.ד"ר צחי שרי ב:

לא  גב' דברת וייז ר: הן  תאגיד  לא  וזה  וולונטארי,  גוף  שהם  בגלל  נשים,   מועצת 

קובעות, אין להם חלילה נגיעה לכספים. מי שיושב בעצם על  התקציב, הן 

רק   זה  על התקציב  מי  שיושב  לפעול להתנדב אבל  יכולות להציע רעיונות, 

יועצת קידום מעמד האישה,  פזית  הק,  שהיא כפופה ישירות לאבי. יחד עם 

מחזיקת  תיק נשים, ואנחנו מגישים בעצם תוכניות. דרך אגב, מה שחשוב  

באמת להגיד בהמשך השאלה שלך. עד השנה תקציב  נכבד  באמת  הלך ליום  

האישה  של עובדות עירייה בעצם. מה שהשנה באמת לא עשינו וחסכנו את  

זה ובאמת הצלחנו לעשות דברים גדולים הרבה יותר איכותיים,  דרך  אגב  זה  

העיר,   ברחבי  גם  נחגג  הוא  האישה  יום  יום  אישה,  יש  הרשויות,  כמו  בכל 

בהרצאות מגדריות, בסדנאות של הגנה עצמית לנערות, לאימהות,  אז  השנה 

באמת חסכנו את זה, ולכן באמת התפנה לנו תקציב מאוד גדול  ליום המאבק  

באלימות כלפי נשי ם. 
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 18איך עדנה נבחרה?  מר גיא קלנר:

 19 איציק מינה אות ה. גב' דברת וייזר: 

 20  איציק מינה. זה תמיד ממונה? מר גיא קלנר:

 21 כן. גב' דברת וייז ר:

 22יו"ר המועצ ה.   מר גיא קלנר:

 23 הוא לא בא ואומר אני א ו. גב' דברת וייז ר:

 24לא. כי אם יש את המועצה   מר גיא קלנר:

איצי ק רוכברגר מינה אותה והיא הקימה פעם ראשונה את המועצה  גב' דברת וייז ר:

וכשאני   אותן,  בחרה  שהיא  חברות  13  נשים  בה  שנה,  היו  עשרה  שש  לפני 

מוניתי, אבי  בעצם נבחר,  הוא קרא לה ובעצם שחרר  אותה מתפקידה. וכן  

זה היה לא פשוט ובעצם מינה אותי ואז א ני החלטתי שאני בעצם גם קוראת 
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 1להן, לאותן נשים חלילה להצטרף אלינו, והרבה מהן דרך אגב הם ג ם  

 2 הם פעילות.  מר גיא קלנר:

 הן  פעילות אצלנו. כן. כל מיני שאתה מכיר. אבל היה לי חשוב לצאת  גב' דברת וייז ר:

בקול קורא ולקרוא לכל אישה באשר היא. ובאמת הצטרפו עוד ועוד נשי ם.  

3 

4 

אווירי ת ד"ר צחי שרי ב: תעשיה  של  בדירקטוריון  כשהייתי  פעם  שהייתי   מכיוון 

הייתי חבר  הוועדה לקידום נשים, בחברה  של הדירקטוריון והיו בוועדה גם  

חברי דירקטוריון זה לא פעילות שצריכה להישמר רק לנשים והייתי שמח 

אם היו מצטרפים גם גברים. 

5 

6 

7 

8 

 9 כל מי שרוצה להצטרף מוזמן. גב' דברת וייז ר:

כולנו. ד"ר צחי שרי ב: של  מאבק  הוא  פערים  וצמצום  נשים  לטובת  המאבק   כי 

כחברה אנושי ת. 

10 

11 

 בגלל מה שאמרת, היה חשוב לנו בקמפיין הנוכחי שהעירייה קידמה גב' דברת וייז ר:

ביום המאבק שים לב שמי שהצטלם הן לא נשים,  הם זוגות. שוויוניים  של  

גברים ונשים וזו  הייתה האמירה. של נשים וגברים שווים שבאים ואומרים 

נשמח   אנחנו  מסכימה.  האדומות.  הנורות  את  נדליק  בואו  כאן,  עד  בעצם 

הצטרף   גיא  אז  שהקמנו,  הקורונה  לסיירת  אגב  דרך  גברים.  גם  שיצטרפו 

ורביד, ואז שינינו באמת את השם בסלוגן. ל א "סיירת נשים",  אלא  "סיירת".  

12 

13 

14 

15 

16 

17 

 18 גם האופוזיצי ה. עו"ד  עידן למ דן:

 19דוברת שכח ת   מר ירון גדות:

 20 מעניין למה שכחתי אותך. תעשה שיעורי בית על הדבר הזה.  גב' דברת וייז ר:

 21היה גם נציג האופוזיציה. לא היה נציג אופוזיציה? עו"ד  עידן למ דן:

אז באמת הי ה וקראנו לסיירת  "סיירת קהילה בריאה"  ול א "סיירת  גב' דברת וייז ר:

נשים".  

22 

23 

כשמינו  אותי   להיו ת  מפל"ג  יעודי  מר רוני בלקין :  רזה,  ויותר  צעיר  יותר   כשהייתי 

זאת  להיות  מפל"ג  בנות.  חייב  היה  אולטימטום  של  הבנות  שאני  ביחידה 

אומרת הם סברו שאני ימונה...זה היה תפקיד הכי טוב שהיה לי בחיי ם.  

24 

25 

26 

 27  רק אם אני אוכל לקבל את זה בכתב זה יהיה לי, זה יעזור לי. ד"ר צחי שריב: 

 28 אני אשלח לך את ז ה. גב' דברת וייז ר:
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 1 תודה. וגם את חוות הדעת  של מיכה. ד"ר צחי שרי ב:

2 

3 

4 

5 

גופים חיצוניים במוסדות החינוך הממלכתי ברמת  נוהל פעילות  9. אישור 

השרון.

 6 מר אבי גרובר:  

 

 

7

8

לפני הסעיף הבא. אני ביקשתי פה אישור מחברי המועצה להעביר את סעיף 

ולכן   אישרו  מהמועצה  שליש  שני  שהם  חברים  עשר  שנים  סעיף  5.  9  לפני 

אנחנו נדון קודם בסעי ף 9  ואח רי זה נמשיך את ההצעות לסדר. נטע בבקשה.  

אז אנחנו מדברים על סעיף שקראנו לו, אישור נוהל פעילות גופים חיצוני ים    פרופ' נטע זיו:

במוסדות החינוך הממלכתי ברמת השרו ן. רק להזכיר לכולם, כל הנושא של 

כניסה של גופים ציבוריים למערכת החינוך הממלכתי הוא נושא שהתרחב  

מאוד בעשורים האחרונים. היה מבולגן ולא מוסדר הרבה מאוד שנים  ובשל ב 

והוסדר היום   מסוים בעקבות פעילות של כמה חברי כנסת בעצם התמסד 

המנכ"ל   חוזר  הצורה  שבה  את  ברקע  לתשובה  שתיארתי  מנכ"ל.  בחוזר 

חלק  להיות  אישור  עמותות,  שקיבלו  של  מאגר  בעצם  יש  זה  את  מסדיר 

הספר  בית  והנהלת  עמותות,  אלפים  חמשת  כמו  משהו  הזה,  מהמאגר 

שהיא  איזה  ולרכוש  להתקשר  רוצה  היא  אם  שהוא  שלב  באיזה  מחליטה 

תוכנית חיצונית, ויש גם  כ ל מיני יש עוד חקיקות כאל ה ואחרות, של תבחינ ים 

ומה צריכים להיות הקריטריונים, יש מסלול ירוק, יש מסלול כחול, אצלנו 

בתוקף   עדיין  שהיא  החלטה  ב-2017  והועברה  לראשונה,  עלה  הזה  הנושא 

אגב, לעניין כניסת עמותות דתיות, ושפועלות ככה להדתה, והמועצה קראה  

להימנע מלהכניס את  ה עמותות  האלה.  בספטמבר  2020  עלתה שוב הצעה של  

דברים  כמה  שקראה  עליה.  חתומה  הייתי  אני  גם  מועצה.  חברי  מספר 

ביקשה, לא להכניס עמותות דת בכלל, שכל נושא   של היהדות יועבר על ידי  

המשיך   הזה  הנושא  פלורליסטית,  ברוח  תלמד  ושיהדות  הפנימי,  הצוות 

שבועות,  אבי  כמה  לפני  בישיבת  הקואליציה  ולמעשה  ולהתגבש  להתגלגל 

אך  ורק   מיוחדת  שהיא  החלטה  לקבל  לא  לעשות  רוצה  לא  שהוא  אמר 

9 

10 
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לעמותות דת אלא שננסה למצוא איזה שהוא ניסוח שמצד אחד לא  יעשה  

..לעמותות דת אבל מצד שני כן יציף את הרוח  של ערכי החינוך ברמת השרון.  

ובעקבות זה ארבעה נציגי חברי מועצה התבקשו  לשבת  על המדוכה ולנסח  

לפניכ ם.  והתוצאה  ואני,  לביא  ודני  דורון  ודוברת  ומיכאל  איזה  הצעה 

שלמעשה,  בעצם מה שהבנו מהמדיניות של משרד החינוך זה שיש הבחנה  ב ין 

תוכניות, זאת אומרת שחמשת אלפים תוכניות האלה נמצאות במאגר הזה,  

אגב שווה להיכנס למאגר הזה זה ככה מאגר מאוד מעניין, יש שם  תוכניות  

מכל הסוגים, מכל הגוונים. מריקוד ספרדי ועד לא יודעת מה. אבל הנוהל 

אלו  שלפעמים  פעמיים,  חד  חלים  על  אירועים  לא  האלה  התבחינים  הזה, 

גם   הנוסח  לפי  כוללת  ההצעה  במחלוקת.  ולכן  שנויים  קצת  הם  בעצמם 

התוכניות האלה אני חושבת שהן תוכניות תל"ניות. נכון אלה בעצם דובר ת. 

התוכנית הן תוכניות תל"ניות בעצם. נכון? 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 
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 13 לא. גב' דברת וייז ר:

 14לא כולן?  פרופ' נטע זיו:

התוכניות הן לא תוכניות תל"ניות. זה תוכניות שמאושרות או לא  גב' דברת וייז ר:

אחת,   כאלה.  תוכניות  להטמיע  דרכים  שתי  ה...עכשיו  יש  לפי  מאושרות 

באמצעות תל"ן ואז בגלל  שזה  תוכנית  לימודים מעשירה נוספת. זה תל"ן.  

תוכנית לימודים נוספת. אם זה מכספי הורים דרך  התל"ן שמאושר לפי חוזר  

בוודאי שהנהגת ההורים שותפה לבחירה כי הם   מנכ"ל משרד החינוך, אז 

בעצם חותמים על התל"ן. אבל כשיש דרך שנייה, והיא לא באמצעות תל" ן  

שבעצם בית הספר, מכניס  איזה  שהיא תוכנית  מכספי ניהול עצמי, מכס פי 

אגף החינוך, מתקציבים שהאגף נותן. 
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 23בסדר. אבל ככה וככה זה כפוף לחוזר המנכ"ל הז ה.  פרופ' נטע זיו: 

 24 בכל מקרה זה כפוף. כ ן. גב' דברת וייז ר:

שקובע את  התבחינים וקובע את המודל. והמודל הזה גם קובע שהתוכנית    פרופ' נטע זיו:

למדיניות,   למחוז,  לרשות,  החינוכי,  למוסד  בהלימה  להיות  צריכה  הזאת 

זה  אם  עוסק.  שהוא  בתחום  ובמיומנויות  הידע  ובעולם  בערכים  ולעסוק 

תוכנית מהסוג הזה אז  זה צריך להיות ועדה שקיימת בה  נציגות הורים, הכול 
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לפי חוזר מנכ"ל. אנחנו מציעים לאמץ החלטה שלמעשה מבוססת על הכרה  

לערכי   מחויבת  קוראת  אני  וכאן  השרון  החינוך  ברמת  בזה  שמערכת 

הפלורליזם, כבוד האדם, שוויון ואי הפליה, נתינות וסובלנות הכרה וכיבוד  

כל מגזרי האוכלוסיי ה בישראל. הרחבת אופקים ומצוינו ת, כמו גם לכל יתר 

מטרות החינוך הממלכתי. יש איזה עשרים מטרות לחינוך הממלכתי. ניתן  

ויש להקפיד שכל תוכנ ית  חיצונית כמו גם אירועים חד פעמיים המתקיימי ם 

והם   במידה  רק  יתאפשרו  חיצוני,  באמצעות  גוף  בעיר,  החינוך  במוסדות 

מצויים בהלימה לערכים  האלה. כבוד האדם, נתינות, פלורליזם וכו'. מועצת 

העיר קוראת להנהלות בתי הספר לנהוג ברוח זו ולאפשר פעילות של גופים  

חיצוניים  בין  בתוכניות ובין באירועים חד פעמיים רק במידה והם מכבדים  

מערכת  של  החינוכית  התפיסה  בבסיס  ומצויים  לעיל.  שצוינו  הערכים  את 

החינוך ברמת השרון. אנו קוראים להנהלות מוסדות החינוך להימנע מלשלב  

או   במטרותיהם  שיש  חיצוניים  גופים  דרך  בכל  החינוך  פעילות  מוסדות 

דר כי  את  מכבד  שאיננו  חיים  אורח  לקיום  הטפה  או  קר יאה  בפעילותם 

לחירות   באשר  ופרשנויות  מגוון  תפיסות  להצגת  פתוח  ושאינו  הפלורליזם 

המצבים   את  מכסה  שזה  חושבים  והדת.  אנחנו  האמונה  חופש  המצפון, 

שאנחנו רצינו לכסו ת. 
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 18אגב, יש עוד משפט שהוא גם חשוב.   מר אבי גרובר: 

ספרית  פרופ' נטע זיו:  הבית  ההורים  נציגות  שיתוף  על  להקפיד  קוראים  אנחנו  כן  רגע. 

כמקובל לגבי תוכניות  באירועים מסוג זה בהחלטות לשילוב עמותות וגופים 

חיצוניים וכל פעילות זהו. הנוסח הזה נוסח על ידנו ואנחנו מקווים שיאשרו  

אותו. 

19 

20 

21 

22 

יכול   מר רוני בלקין :  זה  פעמי,  חד  פעמי  זה  חד  פה טריק מה  יש  זה  לי שאלה.  יש 

להיות גם שתים עשרה פעמים  בשנה, וכל פעם, איך אנחנו מגדירים אירוע  

חד פעמי? 

23 

24 

25 

אז האירוע חד פעמי מוגדר בעצם בחוזר המנכ"ל עצמו, והוא אומר ימי  שיא,   פרופ' נטע זיו: 

איזה שהיא מסיבה, איזה שהוא ציון של מועד מסוים, עוד פעם. 

26 

27 

 28איך  לא הופכים  את  זה למצב, בכל  חודש בחמש עשרה לחודש, יש   מר רוני בלקין : 
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שיתפספ ס  כאלה  תשעה  לנו  יש  שנת  הלימודים  ואז  במהלך  כזה  שיא  יום 

בחופש הגדול זה לא יקרה ובאחד המקרים גם  הט"ו   בחודש יפול  על  איז ה   

יום שבת שלא יקרה בו פעילות?

1 

2 
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 4 קודם כל זה עניין תקציבי.  פרופ' נטע זיו:

את ה יודע, אם  מישהו רוצה, אם אנחנו קובעים מדיניות, ואנחנו רוצים להפר   מר אבי גרובר: 

את המדיניות אז אתה יודע, איך בודקים ז ה. 

5 

6 

 7חד פעמי זה חד פעמ י. פרופ' נטע זיו:  

 8 בסדר. אני יודע מה זה חד פעמי. השאלה מר רוני בלקין : 

 9לא. רוני באמת עוד פעם. אם אנחנו מחפשים לעבו ד על עצמנו, מר אבי גרובר:   

 10 דרך אגב אם מר רוני בלקין : 

אז אתה יודע מה זה משנה מה אנחנו כותבים. לא. זה הסבירו לי למה זה  מר אבי גרובר:  

יודע משום מה, עם כל הקורונה, אני שאלתי על זה למה איפה  עם כל לא 

לספר   רוצים  אנחנו  אם  אבל  שאלתי.  האלה.  הדברים  וכל  שלכם  הכוסות 

אנחנו  סיפור,  לעצמנו  מספרים  אנחנו  יודע,  אתה  לעצמנו  סיפורים,  אז 

מקבלים פה החלטות  ו מה  זה חד פעמי?  חד פעמי זה משהו שהוא חד פעמי  

אם  אפילו  אם עושים מש הו ברור שמשהו שהוא פעם בחודש בחמש עשרה  

גם אם זה לא קורה בקיץ כי אין קיץ זה לא חד פעמי. זה משהו שהוא סדרתי  

והוא קבוע. אני מני ח שחד פעמי זה, אם יש היום חמישים שנה ללא יודע מ ה.  

ביולי,   ושתיים  לא?  בעשרים  ושבע  מתי  היתה  הנחיתה   על  ה ירח?  שישים 

עשרים ושישי ביולי שישים ושבע. או שישים ושמונה. אז יכול להיות, אבל  

אם אני רוצה לעשות חמישים שנה ל... או קי.  אז זה משהו שהוא נראה לי  

איפה  שהוא  בחד פעמי. וזה יכול להיות שביום ראשון עושים לזה וביום שני  

שמשהו   ברור  פעמי.  בחד  לפול  איכשהו  יכול  עדיין  זה  אבל  זה  את  עושים 

שהוא כל חג חנוכה הוא לא בדיוק חד פעמי. אז.
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 אני מניח שככל שמה שנאמר בסוף, בסיפא, אנחנו רוצים לראות את מר רוני בלקין : 

ההורים מעורבים בכל החלטה  כזאת זה בעצם ימנע א ת האכיפה של העניי ן. 

כי בסוף אני מעריך שהנהגת ההורים גם בכל בית ספר וגם כמכלול בהנהגת 

אתם   עמדתי  ואת  פלורליזם  ראויה  מייצגת  בצורה  היישובית,  ההורים 
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מכירים, זה פלורליזם לשני הכיוונים. זה לא אומר שאנחנו מסתכלים לצד  

אחד, ולא מסתכלים נגיד איזה. זה מן חוק כל מה שמריח  מדת. צריך לראות  

שנותנים לזה משקל ראוי בתוך המכלול הרמת שרוני.  ואני מעריך שמועצת  

את   ראויה  בצורה  מצביעות  הם  או  היישובי  ספרי  בית  זה  אם  ההורים 

הווקטור העיקרי של הזרם נגיד ככה. ולכן אני אומר שמה שעשוי לגרום בוא  

נגיד לפרשנות בעייתית להגדרה החד פעמית, היא המעורבות של ההורים,  

אגב מבחינתי על הכול, גם על התל"ן וגם על מה שבא מבית  הספ ר מה  שקשור 

בתוכן נקוד ה. 
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וגם א ם   מר אבי גרובר:  יודעים  להיות מאוד מעורבים,  אני חושב שההורים ברמת השרון 

אתה לא  בדיוק מספר להם את זה ממש  בווטסאפ לכל ההורים, הם  יודעים  

מישהו בסוף ידע מה הילד קורא ורואה. זה לא, אנחנו במקום. ההורים ז ה  

בדיוק העניין, בגלל שיש עשרת אלפים הורי ם. 
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 האמת  היא שהם  לא תמיד מודעים.  היום הרבה יותר מודעים. זה עו"ד  עידן למ דן:

נכון. 

13 
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 15  זה לא נכון. מר ירון גדות:

הדתה  מר אבי גרובר:   פעילויות  שהם  איזה  שמסתובבות  פה  ועושות  עמותות  כרגע  אין 

עקביות ושיטתיות וכל הדברים האלה, ומתוך עשרת האלפים אני מבטיח  לך  

שאם היה קורה משהו כזה, היה לפחות מניין שהיה צועק על זה. 

16 

17 

18 

למשל בחנוכ ה, אנחנו עושים עם מכון דוידסון חידון חד פעמי, ז ה חד   גב' דברת וייז ר:

פעמי. אז אנחנו לא,  זה לא  עוב ר דרך הנהגת ההורים. אנחנו כאגף לקחנו את  

התוכנית, עושים את החידון המדעים הזה ומעבירים אותו בחנוכה לכל יל די 

בתי הספר היסודיים. זה תוכנית חד פעמי ת. 
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אבל עדיין  נופל בהגדרות פה. זה לא שכאילו אם ההורים ישמעו מזה הם   מר אבי גרובר: 

יגידו. מה דחפתם לנו פה. אני אומר זה בסד ר. 
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 25הנה דוגמא לחד פעמי. וברור שהוא עומד בכ ל.  גב' דברת וייז ר:

כאילו ח ד פעמי כאילו לא עומד. מה שרוני שואל  זה שכאילו האירועים החד  מר אבי גרובר:   

פעמיים כאילו לא  עומדים בנוהל הזה. איך אתה רואה על כל הספקטרום  

שהאירוע החד פעמי הוא לא כז ה שהו א לא תואם  לערכים שאנחנו מבקשים.   
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 1שחד פעמי לא יהיה ביי פס.   מר גיא קלנר:

 2 זה יכול להיות פתאום שנה שלמה. עו"ד  עידן למ דן:

 אני  אסביר לך משהו. אני חושבת שההבדל בין  חד  פעמי למתמשך  גב' דברת וייז ר:

זה דווקא לא עניין של חד פעמיות שלו,  אלא בגלל תדירות של הפעילות כי  

פעם  ובסוף  בחודש  פעם  של  תדירות  שיש  להיות  יכול  אומר  שאתה  כמו 

בחודש, פעם בחודש, זה שתים  עשרה פעמים בשנה. לא  משנה. ולכן העניין  

הוא לא המספר במדידה הכמותית שלו אלא דווקא הערכית שלו.   
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 8 העניין זה הריטוא ל. מר רוני בלקין : 

 אם לא מדובר תוכנית מתמשכת  שהיא קשורה נגיד ננסה להגדיר א ת גב' דברת וייז ר:

זה היא לא מתמשכת והיא קשורה אחד בשני, כלומר היא לא סדרתית אז  

היא לא חד פעמית ואם היא סדרתית, אז היא יש ה משכיות של אותו רעיון 

חד   להגיד שזה  אי אפשר  אז  פעמים בשנה,  ביטוי  כמה  לידי  ובא  שמזוקק 

פעמי. אבל כשיש אירוע שהוא נקודתי ולא מתמש ך ואין. 
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 14 אני לא פוחד משדות מוקשים. אז אני אגיד לך, יסלח לי יעקב.  מר רוני בלקין : 

 15אני מקווה שאתה לוקח אותה ברצינות אב ל. מר אבי גרובר:   

 אם יבוא נגי ד, רב אחד שמייצג זרם אח ד אפילו אם זה יהיה רפורמי מר רוני בלקין : 

אבל הוא יש לו זיכיון על פורים, חנוכה, פסח ושבועות. 
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 18 זה לא חד פעמי.גב' דברת וייז ר:

 19זה לא חד פעמי וזה לא בסדר.  מר רוני בלקין : 

 20 נכון.  גב' דברת וייז ר:

 ואז אני אומר  בהקשר הזה ששבועות יעשו הרפורמים,  ופורים יעשו מר רוני בלקין : 

הליטאים ואז אתה מבזר את זה באופן כזה שאתה אומר,  מצידי דרך אגב  

ששבועות יתנו לחקלאי רמת השרון בכל ל. 
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נגיד יש רב אחד כזה. לרוב אתה תמצא שהרב האחד הזה פשוט מאוד נמרץ   מר אבי גרובר: 

ואפילו אם אתה לא מזמין אותו  הוא מגיע לכל אירוע ומוזמנים גם רבנים  

אחרים  אם הם נורא רוצים לבוא ולדבר ואנחנו נותנים פה תמיכות לגופים  

גם   אותם  כן  הכנסנו  אנחנו  תמיכה,  שנים  חמש,  שש  לפני  להם  נתנו  שלא 

מהגופים מהזרמים האחרים בתוך היהדות ואנחנו עושים את זה ואני  חושב 
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שלא כל פעם שמישהו עם כיפה  נכנס לבית הספר זה מיד הופך הדתה וזה  

דווקא אני מתחבר עם מה שאתה אמרת, אני לא מפחד  לשני הצדדים, אני  

שמעביר  את   מי  רק  ולא  התוכנית  להסתכל  לתוך  באמת  שצריך  חושב 

התוכנית. אני  חושב שהילדים שלנו יודעים להיות מאוד ביקורתיים ומאוד  

הם לא  פרייארים למה אומרים להם בכיתה,  הם יודעים לענות והם יודעים  

להגיב, אבל בהחלט שאנחנו כמערכת ואני אגיד לך את זה לשני הצדדים, אני 

חשבתי יש גם  אם אתה עושה פעילות של  "איגי"  שזה גם סוג של עמותה. זה 

נחשב דתי או לא דתי?  אני אומר, אם היית מביא את זה עמותה כמו ראינו 

של נועם, אז כאילו דתי או לא דתי?
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 10לא. אבל זה לא עומד בקריטריון.   פרופ' נטע זיו:

   אני אומר שנועם לא עומד. אבל אם היינו את הנוהל  הזה מעבירים  רק על מר אבי גרובר:

דתי או לא דתי. למשל  האם נועם הוא משהו דו. אם  היית מעביר קריטריון 

שאומר רק בנושאים הדתיים העמותה לא יכולה להיכנס. 
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 14זה לא היה תופס את נועם. פרופ' נטע זיו:  

זה כאילו לא היה תופס הנוהל הזה. עכשיו הוא כן תפוס בתוך הנוהל הזה.   מר אבי גרובר: 

מיניים   חד  לזוגות  ואומר  אסור  שבא  גוף  לא  נכניס  אנחנו  אומרת  זאת 

לגביהם  שאנחנו  החלטות  קיבלנו  פה  שאנחנו  הדברים  וכל  להתחתן  ביחד 

בס וף   פרסומים שהיו  מיני  כל  רואים אפרופו  וכן  יכולים  כן  חושבים שהם 

אם   השבוע  בסוף  עכשיו  להורים  סקר  שלחנו  אפילו  ויש  עבודה.  השבוע. 

אנח נו  באמת,  שתיים.  הורה  הורה  אחד,  כתוב  להתחסן  או  לא  להתחסן 

כמערכת מאוד אני חושב שהנוהל. 
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 22 אתה מרים פה להנחתה  היה לי ויכוח עם נטע על זה לפני שבוע. עזוב.  מר רוני בלקין : 

 23למה?   מר אבי גרובר: 

 כי אני עומד על זכותי שיכתבו לי שאני אבא של הילדים שלי ולא מר רוני בלקין : 

הורה אחד. 
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 26אתה הורה. מר אבי גרובר:   

 אבל לא הורה  אחד,  אני אבא שלהם. אגב, אם יהיה אבא ואבא וזה מר רוני בלקין : 

בסדר גמור. 
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או מר אבי גרובר:    ואימא  ואימא, אבא  זה אבא  וליאור  יודע  מראש, האם שחר  לא  אתה 

אימא ואימ א. 
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 3 ורוני ורוני מה זה? לאשתי קראו רוני. זה היה רוני ורוני. מר רוני בלקין : 

 4יפה. אז אתה לא יודע מראש. את מי אתה כותב ראשון?מר אבי גרובר:   

 5 אין לי בעיה להיות הורה שתיים. אני אבא. זה בדיוק העניין. למ ה  מר רוני בלקין : 

 6הכי טוב, הכי נכון, אין ראשון, אין שני, הכול ביחד וזה.  מר אבי גרובר:  

 7 יפה. אין שום בעיה אם יהיה כתוב אימא ואימא או  אבא ואבא.  מר רוני בלקין : 

אני חושב שמערכת החינוך ברמת השרון היא מערכת שעובדת קשה בשביל מר אבי גרובר:   

באמת לתת לילדים שלנו את החינוך הכי טוב ואת הערכים הכי  טובים זה  

לא התח יל רק בשנים שלי, היה פה איך הם היה הניסוח. מחנך אדם, איך זה  

הלך. 
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 12 מחנך להיות אד ם. גב' דברת וייז ר:

 13מה היה הסלוגן של החינוך. אני זוכר עוד אצל שירה. מר אבי גרובר:   

 14 "לחנך אדם להיות אוהב אדם". גב' דברת וייז ר:

א ני מר אבי גרובר:    אליהם.  מתחברים  שאנחנו  הדברים  זה  שלנו.  ערכים  זה  כזה.  משהו 

חושב שההצעה הזאת  כרגע היא הצעה הרבה יותר  נכונה. היא רוחבית לכל  

האורך ולכן אני חושב שזה נכון שאנחנו נאמץ אותה ככה. 
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 יש לי בעניין  הזה  שתי הערות. אחד, באמת ציינה נטע  שהייתה הצעה  עו"ד  עידן למ דן:

שהגשתי עם גיא ב2017, עברה פה פה אחד, אנחנו  חייבים את ההחלטה אם 

יחד עם ההחלטה הקו דמת,  לידיעת  המנהלים,    היום להעביר  היא תתקבל 

דוברת אני מניח תפעל להעביר את זה לראש אגף החינו ך והיא תעביר את זה  

הלאה. אבל אנחנו צריכים כן. 
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אנחנו כרגע  מצביעים על  זה. אני לא זוכר כל מילה שכתובה שם. אנחנו כרגע   מר אבי גרובר:  

מצביעים על ז ה. 
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 25 ההחלטה שם התקבלה. היא עברה. עו"ד  עידן למ דן:

 26בסדר. לא ביטלנו אות ה. מר אבי גרובר:   

לכן היא קיימת. פתחה גם  נטע וציינה, אבל אחד הדברים שכן היו  עו"ד  עידן למ דן:

חשובים, והייתי רק רוצ ה כן להוסיף אותה פה בהצעה. דיברנו  על כך שבזמנו  
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אחת הבעיות הייתה בחלק מהעמותות במיוחד בפעילות החד פעמיות, שיש  

בית   לא למנהלת  עולות כסף  לא  העניין הם  באות למעשה  בחינם. הם  את 

מס וימ ת  באפשרות  שהוא תיעדוף.  איזה  יוצר  זה  לעירייה  ואז  ולא  הספר, 

כן   שוב,  אני  קיימת  כבר, החלטה  לנו  אני חושב  ועבר  לתת את הדבר הזה 

באחד   זה  את  לחדד  או  להוסיף  אפשר  היה  אם  נטע,  אם  שמח  הייתי 

אז  תקציבית  בעיה  שקיימת  הזה.  "ככל  רק  בעניין  ההצעה  של  מהסעיפים 

העירייה תיתן את התקצוב לנושא הזה". אני חושב שזה משהו שהוא נכו ן.  
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 8לא הבנתי.  מר אבי גרובר:  

 9 יש עמותות שהן באות והן מתוקצבות. עו"ד  עידן למ דן:

  הוא טוען שלא יהיה תיעדוף על בסיס העדפה כלכלית של תוכנית מסוימת  מר גיא קלנר:

מוגשת בחינם ותוכנית אחרת שעל פניו היית רוצה כבית ספר לקדם, יש בה  

עלות כלכלית. ואז שלא יהיה חסם כלכלי בין תוכניות שמוצעות בחינם, לבין 

תוכניות שניתנות חינם. שזה לא יהי ה החסם. אז אתה יכול למצוא את עצמך 

בוחר רק. 
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 15לחינוך יש תקציב מסוים זה הוא לא. זה לא שיש אינסוף כסף. בסו ף.   מר אבי גרובר:  

 16 בדיוק. אנחנו על כל שקל רבים. גב' דברת וייז ר:

בא  מהניהול עו"ד  עידן למ דן: זה  לזה,  או  לתת  או  נצטרך  לעדכן  אם  משנה,   לא 

המקומי ..לצרף. בגדול  מתקבלת. למה בסוף את מקבלת על מה שאת רבה.  

לא ? דווקא מפרגן, זה טוב. אני חושב שאנחנו צריכים למצוא  רק  להדגיש  

את זה פעם נוספת כדי שהמנהלות עוד פעם ידעו שהדבר הזה איננו חסם.  

אני חושב שההחלטה כפי שנוסחה בידי הצוו ת 

17 

18 

19 

20 

21 

 22אני לא זוכר שיש משה ו.  מר אבי גרובר:  

 23 היא החלטה מצוינ ת. עו"ד  עידן למ דן:

אפשר תמיד זה. אני לא זוכר שיש משהו. שהוא ה יה  לנו נורא חשוב והנוש א   מר אבי גרובר: 

של הכסף, עוד פעם, יש להם תקציב ובתוך התקציב הם  בוחרים  מה צריכים 

לבחור מה הם מביאים, אני לא יכול לתת פה התחייבות שמי שיביא הרצאה, 

איזה  יש  יודע,  לא  דבר.  כל  נשלם  ואנחנו  סוף,  אין  עד  תל"ן  ששעות  יכול 

מסגרת תקציבי ת. 

24 

25 

26 

27 

28 
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התל"ניות עו"ד  עידן למ דן: תל"ן.  על  לא  פעמיות.  על  תוכניות  חד  מדבר   אתה 

ממומנות על ידי כספי הורים והעירייה. יש איזה שהוא אירוע חד פעמי ויש  

ואי רוע  יום   לך  עמותה איקס שאומרת לך אני בא  עושה לך עכשיו פעילות 

שיא בחינם ששווה עשרים אלף ₪ ואתה דווקא רוצה עמותה אחרת אבל הוא  

סגור. 

1 

2 

3 

4 

5 

אני מבין  מה  אתה מתכוון. אני מבין את העיקרון. העיקרון נורא ברור, אתה    מר אבי גרובר: 

אומר יש להם לצד הזה יש כל מיני מימונים שלא תמיד יש  לצד השני ולכן  

אלה באים בחינם ואלה באים כסף. 

6 

7 

8 

 9התחייבנו לתת את זה א ני רוצה לתת את ז ה.  עו"ד  עידן למ דן:

 10אמרנו קודם כל יש סף כניסה, בגדול אנחנו לא חושבים. מר אבי גרובר:   

אני חושב שאפשר להוסיף לפה איזה שהוא משפט אחד שיסגור א ת  עו"ד  עידן למ דן:

הפינה הזאת לגבי האירועים החד פעמיים   שככל  שיידרש אנחנו נעמוד בזה.  

זה כל מה שאני חושב רק בהצעה המבורכת  הזאת חסר לה. כרגע אני חושב  

שבאמת עונה לרוח שאתה  ביקשת, אני חושב שהיא כן עונה לרוח שעלת ה 

מחותמי ההצעה. חותמי וחותמות ההצעה. אני חושב שזה נכון. 

11 

12 

13 

14 

15 

רק מרחיב אותה. אני לא מצמצם אותה. אמרתי שזה רק מרחיב אותה לא    מר אבי גרובר: 

מצמצם אותה. אני אומר ההצעה הזאת מרחיבה את ההצעה הקודמת, היא 

לא מצמצמת אותה. לדעתי, להבנתי. 

16 

17 

18 

 19 אמרתי שהיא מצמצמ ת? עו"ד  עידן למ דן:

 20לא אני אומר לדעתי. אני חושב.  מר אבי גרובר:  

אני  רוצה להגיד כמה התייחסויות והאמת שגם  יש דרגת חופש אחת שאני    מר גיא קלנר:

ההורים   של  מקומם  מה  בניסוח.  ההורים.  לגבי  הסוף  אותה  עד  מבין  לא 

בתהליך הזה. זה נתון לחלוטין לרצון הנהלת בית הספר  או לאיזו  שהיא רוח,  

זאת אומרת,  אי אפשר לחייב את זה אז אנח נו  נוקטים מילה עוקפת כזאת?   

מה המשמעות של ההורים בתהליך הזה?

21 

22 

23 

24 

25 

 26אני הבנתי שאי אפשר לחייב. ולכן אנחנו בעצ ם.  פרופ' נטע זיו: 

 27 אין לזה שום משמעות בשום  מר יעקב קורצק י:

 28מי שיכול.    מר אבי גרובר: 
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 1  לא. אני שואל הניסוח שכמובן. מר גיא קלנר:

 2 שטויות. מר יעקב קורצק י:

 3  למה שטויות. זה דבר מאוד חשוב. מר גיא קלנר:

 4 תמשיכו, אני יודע את זה מוועדי ההורי ם. מר יעקב קורצק י:

יעקב,  להיפך אני רוצה להבין  דווקא מה מקומם של  מר גיא קלנר:  זה דבר מאוד חשוב 

ההורים בתהליך הזה. האם. 

5 

6 

 7 הם מחליטים. ההורים, הוועדים, הם מחליטי ם. מר יעקב קורצק י:

 8אבל זה בדיוק מה שלא ברור. שנייה.  מר גיא קלנר: 

 9עוד פעם, הוועדים לא מחליטים. מר אבי גרובר:   

 10 תבוא החלטה פופוליסטית. מר יעקב קורצק י:

 11  לא. אני לא מדבר על פופוליזם. אני הפוך, תן לי רגע, תן לי שניי ה.  מר גיא קלנר:

 12 מה השאלה?גב' דברת וייז ר:

 השאלה היא פשוטה, השאלה מתוך הניסוח הזה שאני כמובן מברך עליו, זה   מר גיא קלנר:

אחלה העניין הזה, איזה מקום תחת השמש יש לוועד ההורים בכל בית ספר  

שהוא  תל וי  מקום  הוא  מחייב?  האם  מקום  הוא  הזה?  האם  העניין  לגבי 

בהנהל ת בית הספר?  האם הוא מקום שתלוי בקש רי ה גומלין  הנקודתיים בכל 

בית ספר עם ועד ההורים הנקודתי שלו? האם זה הכול?

13 

14 

15 

16 

17 

 תראה. אני  אגיד לך  מה היום המצב החוקי הסטטוטורי ואז תגיד  גב' דברת וייז ר:

האמת   את  תביע  מספק.  לא  אותך  או  מספק  זה  אם  בסוף  משפט 

שנעשות   החינוכיות  רוב  התוכניות  חוזרת,  אני  עוד  פעם  האבסולוטית. 

כשמוסיפים  נוספות,  שעות  שלוש  שעתיים  בערך  שזה  תל"ן,  באמצעות 

לילדים תוכנית לימודים נוספת, ממומנות על  ידי תקציב התל"ן שנקבע על  

ידי תשלומי הורים, גם אם עושים  win winואיגום  משאבים והמנהלת גם  

אקסטרה   התל"ן  שזה  עדי ין  תחת  העצמי  וכו'.  מהניהול  משלה,  מוסיפה 

הורים   אישור  עובר  זה  מקבל.  שהילד  ליבה  שעות  ותשע  לעשרים  מעבר 

בהגדרה. הם גם בוחרים את התוכנית כי הם צריכים לחתום על התל" ן.  

18 

19 
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23 
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 27 אני לא מדבר על התל" ן.  מר גיא קלנר:

 28 יופי. מעט מהתוכניות זה  תוכניות כמו שעכשיו אני  אומרת ל ך "מכ ון  גב' דברת וייז ר:
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דוידסון"  שאנחנו עושים בחנוכה. זה אנחנו ממנים. זה תוכנית שאנחנו, או  

למשל  "אפשר  אחרת"  שזה  העמותה של  דוקטור תקווה ברכה שבחטיבות  

ותיכונים ועכשיו התחלנו גם פיילוט בשני בתי ספר יסודיים, קריית יערים 

ואורנים, אנחנו מממנים את זה. זה לא ברישום הורים. אבל אנחנו כאג'נדה  

ערבים   של  קירוב  בין  הזאת  האג'נדה  את  להוביל  אנחנו  רוצים  אומרים 

לישראלים, אז  אנחנו מממנים את זה זה עובר את האישור שלנו, אף אחד 

לא  יכול לצורך העניין שלומית כראש האגף עוברת על התוכנית, בודקת שיש 

וכו' ואז בעצם זה עובר. אבל מה  שחשוב לי   לה אישור של משרד  החינוך, 

להגיד, זה ל א שבוא מה שחשוב להגיד תיכף אנחנו נבין את המשפט הזה הוא  

מחדד את  זה  או לא מחדד את זה אבל אתה צריך להביא תוכנית כזאת למשל  

אותה.  יודעים  לא  הורים  קורה  כאילו  לא  כמו  או  אחרת",  ש"אפשר  כמו 

הורים לא מאשרים אותה. נכון, זה משה ו. 
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 13מי שמנהל את בית הספר זה מנהל בית הספר. זה לא ההורים.   מר אבי גרובר: 

להגי ד גב' דברת וייז ר: אי  אפשר  אבל  בסוף,  שהמנהלת  להגיד  אפשר  אי   אבל 

שההורים לא יודעים אותה. הם לא מאשרי ם. 

14 

15 

 16או קי. מיודעים אך לא מאשרים.  מר גיא קלנר: 

 או שחמט, נגיד מנהלת של דורון החליטה  ששחמט זה הקטע שלה. גב' דברת וייז ר:

ברור 

17 

18 

 19יש תוכנית לימודים. יש דברים. מר אבי גרובר:   

 ברור. יש  להם במערכת כתוב שחמט. כתוב,  "אפשר אחרת", זאת גב' דברת וייז ר:

אומרת יש מערכת שכתוב לא רשום שם חור שחור מה זה. 

20 

21 

 22לכן גיא, כיוון שחל ק זה אישור וחלק זה יידוע אז כתבנו שיתוף כ פי שמקוב ל.    פרופ' נטע זיו:

 23אז או קי היה לי חשוב החידוד הזה כדי שאני אבין אותו ולא יבין. ז ה    מר גיא קלנר:

 24אני חושב שבדקה. מישהו.  מר אבי גרובר:  

רק שנייה. אני  חושב שמה שעידן אמר זה נשמע כאילו פסיק, לדעתי זה מאוד    מר גיא קלנר:

חשוב,  הנושא הכלכלי, שוב אני מבין שכל  בית  ספר מתנהל על פי תקציב יו,  

ולבסוף יש מקום לקבל שיקולים כלכליים מה נכנס מה לא. אבל אסור ש זה 

לפרוץ  שצריך  לא  מה  זה  להעביר.  צריך  הזאת  הרוח  את  אילוץ.  אז  יהיה 

25 

26 

27 

28 
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תקציבים. פשוט זה אומר שהרוח הזאת צריכה להיות מועברת גם למערכ ת 

החינוך ולבתי הספר שלא יקרה מצב שבו. יש  שם פרצה פוטנציאלית אני לא  

שרוצה   כסף  עם  פוטנציאלית  שבא  גוף  פרצה  יש  בה.  שמשתמשים  אומר 

להציע תוכן, ובא לב ית  ספר, אני מדבר על חד פעמיים ונותן את  זה בחינם,  

לעומת גוף נטול משאבים שבה ומבקש תגמול בגין הפעילות, ימצא בחיסר ון 

כי הנהלת  בית הספר תבוא ותאמר אני מעדיפה  את הפעילות  החינמית כי 

כלכלית זה ברו ר. 
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 8 אבל איזה פעילות חינמית יש לנו. אין לנו פעילויות  חינמיות  גב' דברת וייז ר:

 9אין כזה.  מר גיא קלנר: 

 10 אין לנו כאלה גיא, אי ן. גב' דברת וייז ר:

 11 פוטנציאל קיי ם. עו"ד  עידן למ דן:

 12 מה זה פוטנציאל. אין לנו. אני יכולה היום לתת לכם רשימה   גב' דברת וייז ר:

 13מתי היה בשנה האחרונה?  מר רביד פל ד:

 14 לא היה גם בשלוש שנים אחרונות. גב' דברת וייז ר:

 15  היה בנות שירות. מר ירון גדות: 

 16מתי היה?  מר אבי גרובר: 

 17 אני יכולה לתת לך את הרשימה של התוכניות. זה ו. גב' דברת וייז ר:

 18אתה זורק את זה. מתי היה?  מר אבי גרובר:  

 19אצלנו היה. מ ה.   מר ירון גדות:

 20מתי?  מר אבי גרובר: 

 21  בדורון היה. לפני שנתיי ם. מר ירון גדות:

מתי?  בשלטון הקודם.  זה שעכשיו אתה עובד איתו, אצלו זה היה. אצלו זה   מר אבי גרובר:  

היה. אצל ההוא שאתה עובד איתו כל הזמן. זה שאתה מדבר איתו כל הזמן 

אצלו זה הי ה. 

22 

23 
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 25היה בבית ספר דורו ן.   מר רביד פל ד:

 26בקדנציה של יושב הראש הקודם.  מר אבי גרובר:  

 27אני חושב שגם בשלך בהתחלה.   מר רביד פל ד:

 28  בשנה הראשונה, הוצאנ ו.  מר אבי גרובר:
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 1אנחנו דרשנו את ז ה.  מר רביד פל ד:

 2 יפה. השנה הראשונה ואחרי זה, זה נפס ק.  מר אבי גרובר: 

 3זה היה בבית ספר דורון. בגלל שהיה חינם ההורים רצו את זה.   מר ירון גדות:

 4בשנה הראשונה היו שתי בנות ואחרי גם את זה הפסקנו.   מר אבי גרובר: 

 5 ועשינו. מר רביד פל ד:

 6 זה בדיוק העניין, בגלל שזה בחינם. ד"ר צחי שרי ב:

 7לא קשור. מר אבי גרובר:   

 8זאת הייתה הסיבה, בגלל שזה בחינם.  מר ירון גדות: 

 9   בחינם. אם הייתם צריכים לשלם על זה או מישהו  בתקציב. ד"ר צחי שרי ב:

 10אין תקציב בבית הספ ר.  מר רביד פל ד:

 אז הן לא הולכות לצבא באות לילדים שלנו בחינם. המדינה משלמת ד"ר צחי שריב: 

להם. 

11 
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 13 זה קורה. זה קר ה. עו"ד  עידן למ דן:

תשעים  אח וז  מר רביד פל ד: רוצה  מי  ובדקנו  ..חילוני  שנייה.  לא  עשינו  סקר.  אנחנו 

מההורים רצו שהם ימשיכו להיות. 

14 
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 16  זה לא משנה. מר ירון גדות:

 17בבית הספר דורון רצו שהילדות.  מר רביד פל ד:

 18 ..ברירה אמיתית. מורה אחרת. ד"ר צחי שרי ב:

 19חד משמעית שנכנסתי אני חד משמעית  מר אבי גרובר:  

 20 לא כלום, או בנות שירו ת. ד"ר צחי שריב: 

ג ן, מר אבי גרובר:    שנכנסתי, חלק מהתוספת שנתנו  לחינוך ה יה  לטובת סייעת שנייה בכל 

ולא  סגל   קבוע  וסגל  אותה  להכשיר  ההכשרות,  כל  עם  שלנו,  שעובדת 

שמתחלף כל שנה שנתיים וכל הדברים האלה. לא היה שום  מהבחינה הזאת 

יהיה   לא  כדי  שזה  המשאבים  את  כל  כדי  לתת  המאמצים  כל  את  עשינו 

השיקול. הוראה זה מקצוע, זה לא משהו בדרך עם כל ההערכה שלי לז ה שיש  

אנשים בנות שבאות לצבא ונותנות גם בהיבט הזה, ואולי אחרת הן לא היו  

יפה  ורוצות לשרת את הקהילה  וזה  זה  בסדר גמור שהן באות  מתגייסות, 

כשלעצמו, אנחנו ברמת השרון בחרנו בזה  לא היה שיקול  הכלכלי, אני  לא  

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 



04-8666313י,  יגמחברת א 

6.12.20מישיבת  מליאה  מן  המניין  מיום    23יכל מס' פרט

32

יודע איך בדיוק מנסחים את זה,  אבל זה לא, אתם מציירים  את זה כאילו  

לא יודע נטע יש לך איזה רעיון, אבל. נעשה כל מאמץ שהנושא הכלכלי לא  

יהווה שיקול בבחירת הגוף החיצוני. אבל אתם גם מדברים על זה כחד פעמי.  

זה כמה כסף יכול לעלו ת. 

1 

2 

3 

4 

 אבל החד  פעמי הזה יכול להיות פעמיים, שלוש בשנה. בבית ספר ל כל עו"ד  עידן למ דן:

מיני אירועים, יום ז'בוטינסקי, יום רחבעם זאבי, יום בן גוריון  או כל יום  

אחר. 

5 

6 

7 

 8  יום שולה.  מר אבי גרובר:

 9 או יום שולה. עו"ד  עידן למ דן:

 10יום שולה  זה בסדר בחינם. מר אבי גרובר:   

 לא בין חינם  ללא חינם. לא  החינם צריך להיות שיקול. צריך להיות  עו"ד  עידן למ דן:

מי אתה רוצה שיהיה ביום החד פעמי. 

11 

12 

 בחיים שלי אתם מעלים משהו בחיים שלי לא נתקלתי אני שבע שנים  גב' דברת וייז ר:

מתעסקת עם זה, בכזאת, לא נתקלתי אף פעם שהנהלת בית ספר בכלל  שמ ה   

על מפת השיקולים  שלה, לקדם איזה שהיא פעילות  בגלל שהיא בחינם. לא 

יודעת. 

13 

14 

15 

16 

 17  רביד אומר לך אב ל. מר ירון גדות:

 18 אני נתקלתי. אני יכול להעיד שאני נתקלתי ול א. עו"ד  עידן למ דן:

 19 בגלל שזה חינם אז באים והם אומרים זה חינם זה לא. גב' דברת וייז ר:

 20כן. זה מה שהוא אומר .  מר גיא קלנר: 

 היה שירות לאומי  וזה היה הדבר הכי טוב .  שכונה  שהיא  חילונית, תשעים מר רביד פל ד:

אחוז הסכימ ו. 

21 

22 

 23  זה היה טוב אבל זה היה בחינם. בגלל זה הי ה. מר ירון גדות:

  עידן, משפט אחרון. מאוד חשוב בעיני, כפי שהייתה הצעה ב2017  של עידן מר גיא קלנר:

ושלי, וכמו שאבי אומר, שגם הוא עסק בזה ונוספים וכו', כשהדבר הזה ירד 

לשטח. אני מסכים שבסופו של דבר בעיר הזאת, יעקב  אפשר להסכים על  זה  

או לא להסכים על ז ה. 

24 

25 
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 28 אמרתי לך איך אתם אוהבים להכניס את יעקב בדיון הזה. אני לא  מר יעקב קורצק י:
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 1אומר לכם כלום, אתם תעשו מה שאתם רוצים. אפשר להצביע. 

 2 כי שמעתי, אז אני מתנצל אני חשבתי שמעיר על ז ה.  מר גיא קלנר:

 3 יעקב אתה צד לזה מה קרה. עו"ד  עידן למ דן:

 4 למה אני אמרתי משהו? אני הערתי לנטע? מר יעקב קורצק י:

חושב  מר גיא קלנר: שחשוב,  אני  מה  מתנצל.  אני  כלום,  אמרתי  לא  חזרה.  נגמר    יעקב 

קשור  זה  לבחירות,  קשור  לא  וזה  ולעיר  עיר  למועצת  האלה  שבמקומות 

וחובה  זכות  עיר.  יש  של  ולהרכב  מועצה  של   ולהרכב  תושבים  של  להרכב 

לקבוע אג'נדות בתחומים האלה. זה בסדר גמור. בגלל  זה רמת השרון הי א 

לא בני ברק וגבעתיים היא לא ירושלים. בדיוק בנושאים האלו יש הבדל בין 

את  מגדלים  הם  איפה  מחליטים  תושבים  האלה  בנושאים  בדיוק  הערים. 

יכולים   העיר  וראש  העיר  מועצת  האלה  בנושאים  ובדיוק  לא.  או  ילדיהם 

לקבוע אג'נדות. אבל מה שחשוב שיקרה כתוצאה מהדבר הזה  זה שהאמירה  

הזו  והרוח הזו תרד גם לשטח ולמנהלים ולאגף החינוך, ואני  סמוך ובטוח  

שדוברת כך תעשה. דוברת, וראש העי ר. 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 
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 גיא. אני חייבת להגיד לך אין לי, כאילו מה. אתה כבר בתוך זה.  זה  גב' דברת וייזר: 

לא שאנחנו עכשיו אנחנו בשיח. אתם  צריכים להבין שגם כדי לנסח את מה 

שנטע ניסחה זה ברור שכבר. הרי שלחתי לה את התוכניות, את 

15 

16 

17 

עצוב שלא מתקיימים פה דיונים על  חינוך כל הזמן. ועמותות שלא  קיימות.   מר אבי גרובר:  

ולא בזה שהיום בבוקר אני קורא פותח את העיתו ן. 

18 

19 

 20 בדיוק זה מה שבאתי להגיד. גב' דברת וייז ר:

היישוב עם היחס העודף הכי גדול בארץ. פי  3.3  בשמונה מאתיים זה רמת   מר אבי גרובר:  

שרונים. מקום ראשון בארץ. 

21 

22 

 23 מצוין.  מר גיא קלנר:

את    מר אבי גרובר:  שלנו  לוקחת  מערכת  החינוך  יופי,  זה  על  הדברים  האלה  נדבר  בוא 

הילדים. היחס ה כי גבוה בשמונה מאתיים  פי 3.3. רמת השרון  מקום ראשון.  

כל כך הרבה דברים מקום  ראשון. 

24 

25 
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 27  אגב, הכתבה סקרה את זה מכיוון הפוך אבל לא משנה. מר גיא קלנר:

 28  מה אתם מתלהבים שאתם ג'ובניקים? אני לא מבין.  מר ירון גדות:
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 1 לא ג'ובניקים הם לוחמי ם.  גב' דברת וייז ר:

 2היום שמונה מאתיים זה הקידמה. אבל זה מראה משהו על חינוך פ ה.  מר אבי גרובר:   

 מה רע בשירות מלא. מה קרה. זה משנה איזה שירות מלא בן אד ם עו"ד  עידן למ דן:

עושה. לפחות היו עושים חצאי שירות  

3 

4 

 רציתי רק להגיד  שגם למשפחות חילוניות, אני רוצה לשים את זה ד"ר צחי שרי ב:

בהקשר את כל הדיון הזה. משפחות חילוניות ברמת השרון ויש אני מכיר 

להם   יש  חילוני,  ייחודי  חיים  אורח  שלוש  כאלה.  יש  שתיים,  איזה  אישית 

ערכים ויש  להם אמיתות ויש להם דברים שהם מאמינים בהם באיזה שהי א 

צורה שהם חושבים שצריך לחיות את החיים שלהם וגם את זה צריך לכבד, 

ונכנסים  נושאי דת בכל תכני הלימוד היום מגן ילדים ועד יב'. ופוגעים בחופש  

הבחירה של האנשים איך  הם רוצים לחנך את הילדים שלהם. זה לא שפה  

במחלקת החינוך כותבים את הספרים האלה, אבל זה נכנס. זה מגיע. לא רק  

לדתיים יש רגשות, ערכים ודברים שחשובים  להם שצריך להתחשב בהם גם,  

ג ם לחילונים. וחשוב שהמערכת ת דע להמשיך ולהקפיד על כך. ההצעה הזאת  

שמנו אותה את ההצעה הזאת  פה, לא בגלל שזה ניסיון להצביע על משהו לא  

אחרי   שאחת  שנוכחנו  בגלל  פשוט  אלא  בעיר,  כאן  שלנו  במערכת  בסדר 

עצמו שאמורים   ועד משרד  החינוך  לעיר  מהמחוז  השנייה המערכות מחוץ 

להגן על הילדים של אותם משפחות חילוניות  שעל אורח החיים שלהם, ו על 

כ מו  מבצעים  לא  הם  הזאת  המשימה  שאת  במובן  קרסו  שלהם,  הערכים 

שצריך. ואנחנו קוראים  פה זה המפלט האחרון, אנחנו, מה שאנחנו יכולים  

ועלינו מקובל.  לעשות בשביל להבטיח את  זה אני שמח שיש נוסח מוסכם 

זהו. 
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 קודם כל עלתה פה הצעה לסדר שעלתה בישיבה הקודמת או שתי ישיבות  מר ירון גדות:

לפני כן, משום מה אתם  הזזתם אותה קדימה והחלטתם להכניס את ההצעה  

הזאת עכשיו, שזה מעשה גם אנטי דמוקרטי, אתם לא יכולים כל פעם שבא  

אחרת   הצעה  ולהכניס  קדימה  האופוזיציה  לכם  להזיז  הצעה  לסדר,  של 

הצעה   שם  הייתה  כי  גם  פחדנות.  זה  מזה  ויותר  תקין  לא  זה  הזה.  לסעיף 

שאתם הגשתם הגוש החילוני  
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 1שלא אתה ניסח ת.   מר אבי גרובר: 

 2 שלא אני ניסחת י.  מר ירון גדות:

 אבל סיימנו את זה בפעם הקודמת ירו ן. כי אז  אמרתי שאנחנו דוחים בחודש,  מר גיא קלנר:

והסכמת על זה ומשכת. והנה הגיעה ההצע ה. 

3 

4 

 5  הגיעה ההצעה כ ן. מר ירון גדות:

 6זה בדיוק העניי ן.   מר גיא קלנר:

  והייתה ההצעה שלי לסדר הייתה הצעה לסדר שדחיתי  אותה להפעם. הי א מר ירון גדות:

הייתה על סדר היו ם. 

7 

8 

 9  עבר חודש וזה ישיבת מועצה. מר גיא קלנר:

  והזזתם אותה קדימה כדי לא להצביע עליה, כדי להצביע לפני זה על משהו מר ירון גדות:

אחר. זה לא תקי ן, 

10 

11 

 12 מה זה משנה? מר רוני בלקין : 

 13 מה לא תקין? אולי זה היה. מה לא תקין?ד"ר צחי שרי ב:

 14 מה לא תקין?  מר אבי גרובר: 

 15 הקרדיט לירון גדות. קי בלת. הנה קיבל ת. מר רוני בלקין : 

 16לא קיבל כלום. לא קיבל כלום. מר אבי גרובר:   

בל י  מר ירון גדות: אם  תתנו  לי  לדבר  זה  את  ואמרתי  הקרדיט  אותי  מעניין  לא   להיפך. 

להפסיק אותי אתם תבינו. זה רק אמרתי שזה שאתם מזיזים סעיפים ל א 

תקין וזה שהייתה פה הצעה שלכם שאתם רציתם להתחמק מלהצביע נגדה.  

הצעה  שלכם. שאתם הגשתם  ואתם דיברתם עליה כל כך בנחרצות שאתם 

בעדה, ועכשיו אם היה הייתה מוגשת הייתם נאלצים להצביע נגדה  הזזתם  

אותי  מעניין  ולא  רוני  קרדיט  עניין  של  לא  פחדנות.  מתוך  קדימה  אותה 

לקחו   כי  למה.  נכון.  נעשים  לא  והם  נכון  יעשו  שהדברים  העיקר  קרדיט, 

אתכם עוד הפעם  לסיבוב בתוך הקואליציה הלא נוחה, והקימו צוות שמתוך  

סיעה של ארבעה   חברי מועצה היה בו אחד, ומתוך כל הגוש החילוני,  היו בו  

שניים, ומתוך  סיעה של שלושה  של סיעת ראש העיר היו בו הבנתי דוברת  

ועוד שניים מתוך סיעות שהם ביחד   ומיכאל. שניים מתוך  הסיעה של אבי 

שישה. זה לא מאוזן וזה הביא אתכם לתוצאה הזאת. 
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 1תוצאה טובה או לא טובה.  מר רביד פל ד:

  לא. לא טובה. עכשיו. מה שבגלל זה אני רוצה  ל הגיד מה אין בהצעה הזא ת. מר ירון גדות:

אחד הדברים באמת זה  מה שעידן אמר וגם גיא אמר, זה  התקציב, והתקצוב 

שחסר. 

2 

3 

4 

 5 אבל זה לא היה בהצעה הקודמת. ד"ר צחי שרי ב:

 6שהיה בהצעה הקודמת. היה בהצעה הקודמ ת.   מר ירון גדות:

 7 היה בהצעה הקודמת. ב-2017.  עו"ד  עידן למ דן:

 8  ובהצעה הזאת לא נמצ א. מר ירון גדות:

 9 2017 זה עבר. בהצעה של רוני זה לא הי ה. ד"ר צחי שרי ב:

  היה בהצעה הקודמת היה בהצע ה שלי ואתם יכולים לפתוח את ההצעה שלי  מר ירון גדות:

להיום ויש שם את הסעיף ואני יכול להקריא לכם. אני אקריא לכם אותו  

כשההצעה שלי בסופו של דבר תגיע בסעיף  9. שהזזת ם אותו.  מה שאין שם,  

אין בהצעה הזאת שום דבר נגד הדתה. אני אתם אומרים שבעצם צריך לפנות 

לועדי ההורים או להורים, בפועל  זה לא קור ה ככ ה. זה בולשיט  זה לא קורה. 

אני הייתי בוועד המוסדי של בית ספר  דורון. הצעתי והיה לזה רוב להקים  

ועדת הדתה, מה זה ועדת הדתה?  שעוברת על   התכנים, שרוצה לבדוק דרך  

אגב, זה דברים שהגיעו מרמת השרון חופשית כשהייתי בצוות החינוך של  

רמת השרון חופשית. העלנו הצעה. היו הרבה  הורי ם שאמרו שהם  רוצים את 

זה. היו עוד הורים שאמרו שהם לא איכפת להם, אבל אם יש הורים שרוצים 

את זה אז הם בעד. וקמה המנהלת ואמרה שהיא נגד. ואז זה יר ד.   
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 21אני גם הייתי בוועד המוסדי. מה לדוגמא? מר רביד פל ד:

  אמרתי רצינו להקים ועדת הדתה. ההורים רצו המנהלת אמרה  שהיא נגד  מר ירון גדות:

אז זה ירד. 

22 
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 24 לא ההורים רצו, הוועד המוסדי עשה הצבעה תספר בדיוק מה הי ה.   מר רביד פל ד:

 25  אני מספר בדיוק מה הי ה. מר ירון גדות:

 היית אתה ועוד אימא אחת שרציתם, אמר לכם תעשו. לנו לא מפריע כי אין  מר רביד פל ד:

רוב. אבל תעשו. אבל לא  באתם עם רעיון אחד אפילו. 

26 

27 

 28  אני מציע שתבקש זכות דיבור כשאני אסיים. ואז תדבר. כי להפריע לי כל  מר ירון גדות:
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 1שנייה מכל מקו ם. 

 2 אתה משקר פשוט. כי הייתי נוכח שם וזה לא הי ה. מר רביד פל ד:

עדיין גם אם  אני משקר, תבקש זכות דיבור ותגיד שאני משקר. ואל  תפריע   מר ירון גדות: 

לי באמצע. אני לא משקר. בוועד היה לזה רוב, קמה המנהלת ואמרה שהיא  

משהו  יעשו  לא  הם  מתנגדת  המנהלת  שאם  אמרו  ההורים  ולכן  מתנגדת. 

בניגוד לעמדת המנהלת. זה מה שקורה בפועל יש פה בהצעה זאת אין אפילו 

להביא את זה לוועדת החינוך. ולחשוב איך עושים את זה. 

3 

4 

5 

6 

7 

שההורי ם עו"ד  עידן למ דן: אז  המנהלת.  של  בעיה  לא  זאת  ההורים,  של  בעיה   זאת 

יעבירו 

8 

9 

 10  לא. זה בעיה. מר ירון גדות:

 11עידן זה לא היה. עידן. זה לא היה.  מר רביד פל ד:

 12 אז תגיד שלא היה. אז תגידו לא היה. עו"ד  עידן למ דן:

 13 אתה לא יודע שהוא שק רן? הוא אומר לו.מר יעקב קורצק י:

אמרתי לו שהוא שקרן. שמעת אותי פעם אומר לבן אדם שקרן?  שמעת אותי   מר רביד פל ד:

פעם  אומר למישהו פה שקרן?  כי אני הייתי נוכח שם. אתה יודע מה אמרו   

לו?  אין בעיה תעש ה לא שואלי ם, תביא רעיונות, תגיד לנו מ ה.   אמר להם אין  

בעיה. הוא ועוד איזה אימא אחת אמרו אין בעיה אנחנו  לוקחים  את זה  על  

עצמנו. לא באו ולא הביאו ולא כלום. 

14 

15 

16 

17 

18 

 19 חבל מאוד. עו"ד  עידן למ דן:

 20 טוב. אני יכול להמשיך את דברי בלי שיפריעו לי? מר ירון גדות:

 21כן תחתור לסיום אב ל.   מר אבי גרובר: 

  א ני אחתור לסיו ם. א. זה מה שרביד אמר עכשיו זה שקר חד משמעית. הצענו  מר ירון גדות:

ועדת  הדת ה, היו כמה הורים שהיו בעד, היו כמה הורים שאמרו שלא מפריע  

להם ולכן  הם גם בעד. הם רוצים, קמה המנהלת אמרה שהיא נגד זה ולכן  

זה  נפל. זה מה שיקרה בפועל גם עם כל הדרישות וההצעות והבקשות שלנו  

תקום  ההורים.  מוועד  לבקש  או  ההורים  לוועד  להציע  הזאת  בהצעה  פה 

המנהלת או  המנהל  או מישהו שיגיד  שהוא רוצה אחרת, וזה לא יקרה. כי 

הורים לא יצאו נגד הצוות המקצועי של בית הספר. לא יצאו. וזה דבר אחד.  

22 

23 

24 

25 

26 

27 

 28 
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 אז מה אתה מציע שחברי מועצה ינהלו את בתי הספר ברמת השרון.  מר יעקב קורצקי: 

אתה מציע שחברי המועצה ינהלו את בתי הספר? 

1 

2 

ההצעה  מר ירון גדות: היא  לטובתה  דיברו  וכולם  שהייתה  הקודמת    אני  מציע  שההצעה 

שתעבור. חשוב להבין אנחנו נמצאים עכשיו במצ ב. 

3 

4 

ומכבדים מר יעקב קורצק י: ועדה  שיעשו  הדמוקרטיה  והחליטה  דמוקרטיה  זה   אבל 

את הוועדה שקמה. מאוד מכובדת. 

5 

6 

 7  אבל למה אתה לא מחכה לתור שלך שתדבר. במקום להפריע לי. מר ירון גדות:

 8 ההצעה הזאת אחר ת. עו"ד  עידן למ דן:

 למה  לא  תיתן לי לסיים את הדברים פעם אחת ותגיד בזמן שלך מה שאתה  מר ירון גדות:

רוצה. כולל שאני שקרן וכל מה שאתה רוצ ה. 

9 

10 

 11 דיברת יותר מידי . מר יעקב קורצק י:

 אנחנו נמצאים. הוא אמר והו א הפריע, אנחנו  נמצאים עכשיו במצב של בעצם  מר ירון גדות:

בין בחירות מה שקורה עכשיו במשרד החינוך, שיש שם בעצם שר שהוא לא  

זמני.  אחרי  מצב  זה  היהודי,  הבית  להם,  קוראים  איך  לא  הוא  מהמפד"ל 

איזה   החלטה  עכשיו  לקבל  יכולים  אנחנו  להשתנות.  הולך  זה  הבחירות 

שאתם רוצים, יבואו הבחירות נראה מה יהיה, כנראה  שיהיה שם עוד פעם 

שר מהבית היהודי והדברים עוד הפעם יקבלו כיוון של הדתה בתוך מערכת  

החינוך. לדעתי ההצעה הזאת אפשר להצביע עליה בעד  אפשר להצביע נגד,  

היא תצטרך להשתנות אחרי שהדברים ישתנו במשרד החינוך. זה מצב זמנ י. 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

 19 

אנח נו   מר אבי גרובר:  תודיע  השרון  רמת  מה  שלומדים.  אז  תחליט  שז ה  המדינה  ואם 

מבטלים את לא לומדים כאילו. תוכנית לימודים של מדינת ישראל?  

20 

21 

המדינה    מר ירון גדות: אם  חושב.  אתה  מה  שאלה  טובה.  חושב.  אתה  מה  טובה.  שאלה 

תחליט שהיא רוצ ה. 

22 

23 

ברור,  ברור, ברור שאנחנו נחליט מה שאנחנו רוצים, מי  זאת  מדינת  מר יעקב קורצק י:

ישראל. ברו ר. 

24 

25 

 26 אה כן. אז אני חושב שלזה אין לך אולי תוכל לעשות קווץ  מר ירון גדות:

 27 רמת השרון אנחנו מחליטים מה. מר יעקב קורצק י:

האדם  עו"ד  עידן למ דן: לכבוד  הפלורליזם  לערכי  מחויבות  שהם  עמותות   28 הכנסת 
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לשוויון ואי הפליה, להכרת וכיבוד כל המגזרים.  להרחבת אופקים ומצוינות 

זה רע? 

1 

2 

 ומה היה עד היום ברמת השרון. יש משהו מהדברים שאמרת שהוא מר יעקב קורצק י:

לא חל ברמת השרון?

3 

4 

 5לא קשור.  מר אבי גרובר:  

 6 א. היו גם פעמי ם עו"ד  עידן למ דן:

 7 תהיה אמיתי. הנה מנהלת אגף החינוך. מספי ק.  מר יעקב קורצק י:

 8היו כמה פעמים בעבר שנכנסו עמותות כאלה ואחרות.  עו"ד  עידן למ דן:

 9 מספיק לספר סיפורים.   מר יעקב קורצק י:

בנות  השירות  עו"ד  עידן למ דן: להוציא את  צריך  היה  ולא סתם  זה.  יודע את   אתה 

ולהכניס 

10 

11 

 12אבל למה אתה צוע ק.   מר אבי גרובר: 

 13אבל אתה עם רו ב.  גב' דברת וייז ר:

 14 הוא מתפרץ וצועק. הסגן שלך צועק, לא אני צוע ק. עו"ד  עידן למ דן:

 15הוא אמר איזה משפט. אתה.   מר אבי גרובר: 

 16 די. אתה יורק בלי מסיכה זה לא. באמת. גב' דברת וייז ר:

 17היום אתה צריך להיות גם סגן. רגע. סעי ף  מר רביד פל ד:

 18 אני מתנגד לו אם הוא ימשיך בקצב הז ה. מר יעקב קורצק י:

 19 בסדר. אבל לא אתפרץ.עו"ד  עידן למדן: 

ירון. אני חייב להגיד לך משהו. אתה אמנם אופוזיציה  אבל אתה חייב להי ות  מר גיא קלנר:  

אופוזיציה הוגנת ועניינית. תראה את רוני איך הוא  עושה את זה להוריד את  

הכובע. הגיע לפה נושא מאוד טעון. הוקמה ועדה מקרב חברי המועצה. ועדה 

מייצגת. לא הכ ול 

20 

21 

22 

23 

 24 לא מייצגת. לא מייצג ת.  מר ירון גדות:

  הפוסל במומו פוסל. אתה אמרת רגע לא להפריע, אני לא הפרעתי לך על אף מר גיא קלנר:

שעמד לי. לא הפרעתי לך. והוקמה פה  ועדה שבעיננו מייצגת את המועצה לא 

הכול נמדד על פי מספרי סיעות וגוש חילוני ולא גוש חילוני. אמרתי לך כבר  

עשר פעמים שיש הרבה פעמים  שאני מזדהה עם האנשי ם שמרכיבים את מה  

25 

26 

27 

28 
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שנקרא הגוש החילוני, ויש שלא. באלף נושאים שמאוד חשובים לעתידה של 

העיר. יש המון. המון ספקטורים  שאנחנו נעים בתוכם. זה דבר ראשון, דבר  

שני הגיעה החלטה מידתית. שקולה לדעתי כמי שעשה עם עידן את ההצעה  

שלעיתים   אני  חושב  ולכן  הכבוד.  כל  ע וד  הי ית  ינוקא  עם  ב2017  כשאתה 

כשמגיעה לחדר החלטה בקונצנזוס, של כל סיעות הבית, כמעט כל סיע ות  

נושא מאוד, מאוד טעון, על  משהו שבישיבת המועצה האחרונ ה  על  הבית, 

אתה הסכמת למשוך כדי לקבל את ההצעה  הזאת, ולראות שהיא מקוימת 

ועולה על סדר היום ומצביעים עליה. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

 9  לדעתי היא לא מקוימת. עם הצוות הקיי ם. מר ירון גדות:

 10  אתה מחפש. מר גיא קלנר:

 11שניים בתוך.   מר ירון גדות:

 12 תן לו לסיים. מר יעקב קורצק י:

 13אתה לא יכול להגיד ליעקב   מר גיא קלנר:

 14  תסיים. אני לא אוכל לדבר אחר כך אבל תסיי ם. מר ירון גדות:

 אתה  חייב ללמוד בנושאים מסוימים לקבל את עמדת כמעט רוב חדרי החדר  מר גיא קלנר:

מלבדך.  בנושא סופר טעון בין סיעות חילוניות לדתיות. לאחרות למה שאתה  

לא רוצה... ישבו כולם בוועדה השקיעו בזה זמן, ישבנו ארבעה אנשי ם.   

15 

16 

17 

 18  מי זה הוועדה? מר ירון גדות:

 19ארבעה אנשים שהחליטה מועצה.   מר גיא קלנר:

 ארבעה אנשים ששניים מתוכה על ההצעה שאני הסכמתי הם קמו ועזבו את מר ירון גדות: 

החדר 

20 

21 

 22אתה עוד פעם מפרי ע.   מר גיא קלנר:

 זה הצעה שאנחנו הצענו.  אבל זה הצעה שגם גיא וגם אני וגם נטע  עו"ד  עידן למ דן:

וגם רוני וגם עוד חברים חתמו והציעו. זה הצעה של כולם. 

23 

24 

 25  זה הצעה של כול ם. מר גיא קלנר:

 26 הם הלכו וניסחו אותה בצורה אחרת דווקא יות ר עו"ד  עידן למ דן:

אז אתה במקום לבוא ועם כל הכבוד לבוא ולהגיד ירון. ירון. עם כל הכבוד    מר גיא קלנר:

וקדימה   עושים  משיכה  אחורה  אתם  איך  הזה  הנושא  לפני  ולהגיד  לבוא 

27 

28 
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כשאתה עושה את המשיכה  קדימה  ואחורה. אתה לקחת  הצעה לסדר  של 

להגיד   אפשר  לעיתים  מסיים,  במקומם.  אני  אותה  והצגת  אנשים  תשעה 

שאפו הנושא  טופל, טופל יפה ואני משתתף בתוך התהליך הזה ולא לחפ ש 

בכוח איפה לפנצ'ר את הרכב. זה היה לא במקו ם. 

1 

2 

3 

4 

 5גם כשזה לא מופיע לו בהחלטה בבקשה רונ י.   מר אבי גרובר: 

 אחד, אני רוצה להגיד לכולנו לא יודע פוליטיקה זה לא רק להורדת מר רוני בלקין:  

רק  מנסים  הזמן  שכל  בזה  הדברים  את  לנהל  אפשר  אי  אינסופיות.  ידיים 

להוריד ידיים. ואת זה שאני הייתי בריון סדרתי אי אפשר להאשים אותי  

בזה שאני חושש ממאבקים כאלה. התוצר לדעתי הוא מאוזן ומידתי,  לטעמי  

ולא כל אריתמטיקה של המשתתפים. אני סומך מאוד על נטע, שה יא  יודעת  

לייצג אפי לו טוב ממני את הצד היותר חילוני בתוך העסק הזה, למרות שאני 

באופוזיציה. הדבר השני ואמרתי את זה ג ם קודם. אני אולי תמים אבל ברגע  

בטח   בהורים.  מאמין  ההחלטה  אני  מקבלי  של  בחוג,  נמצאים  שההורים 

בהורים של רמת השרון, הם דעתניים. אני לא מכיר הורים שכך  מתכופפים  

בית   מנהלות  שמדיחים  הורים  מכיר  דווקא  אני  הספר,  בית  מנהלת  מול 

הספר. 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

וטו   מר אבי גרובר:   אין בחוק  נשלה את ההורים.  לא  בוא  חוקים בתוך העסק.  יש  חבר'ה 

להורים. 

17 

18 

 19 אין וטו אבל ברגע שהם  נמצאים שם. מר רוני בלקין : 

 20אנחנו משתפים ואומרים להם אבל אין חוק. בסדר אבל לא לספר סיפורים.     מר אבי גרובר: 

 21 הם דומיננטים . מר יעקב קורצק י:

 22 שהם לא קיימים. אין וטו להורים. אנחנו נשתף אותם מן הסתם בתו ך מר אבי גרובר:   

 23 אבל הם דומיננטיי ם. מר יעקב קורצק י:

 24 זה מה שירון מנסה להגיד. שההורים יקבעו את התכנים.  מר אבי גרובר: 

 25 שמעת אותי אומר שמ ה. מר רוני בלקין : 

 26אז אני אומר. אבל הציבור מסתכל, אנשים מסתכלים ואחרי זה אומרי ם.  מר אבי גרובר:   

 27  לא אמרתי שההורים יקבעו את התכני ם. מר ירון גדות:

 28אין וטו להורים ויכולים  לבוא אחר  כך שני הורים מאוד דעתניים,  מר רוני בלקין : 
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לא   עדיין  להם,  נראה  שלא  ולהגיד  שמה  ספר מסוים  בבית  קולניים  מאוד 

מכופפים את כל בית הספר. זה בדיוק הצד השני של אותם הורדות ידיים. 

תמיד יש לך את השניים שהם כאילו שמייצגים איזה קיצון על הספקטרו ם 

1 

2 

 3 

 4אבל זה העולם.   מר אבי גרובר: 

 ומנסים  לסובב את כל המערכת ולרוב עוד פעם זה לא מצליח להם  מר רוני בלקין : 

כי יש גם את אלה שהם יותר מתונים, ויותר פלורליסטים באמת ויודעים גם  

לקבל  עמדות שקצת שונות מעמדות הבסיסיות שלהם, ואני חושב שההורים  

הרמת שרונים בסופו של דבר הם מאוד מעורבים, הם מאוד אכפתיים והם  

לא נותנים שיסובבו  אותם כשזה לא בכיוון. זה לא קשור בכלל לוטו או לא  

לוטו. גם כל מנהלת בית ספר היא לא מחפשת לחיות כל הזמן בהתמודדות 

מול הנהגת הורים  הבית ספרי שלה. היא לא מחפשת כל הזמן לחנך גם את 

ההורים או בכוח לייסר  אותם בעקרבים ובשוטים. ולכן יש דו  שי ח כזה ש הדו  

שיח כנראה בסוף מנתב  את הווקטור במקומות שיש בהם הסכמה  עליהם .  

זהו. 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

 15נטע, רק את ההשלמה הזאת.   מר אבי גרובר: 

 יש לנו  רק השלמה כדי לכסות את הפינה הזאת של העניין של הכסף. ככה.  פרופ' נטע זיו:

הבח נה  ול א  תעשה  ספרי ת  לא  בית  לפעילות  חיצוני  גוף  להכנסת  בהחלטה 

תינתן העדפה לגוף המציע פעילות ללא  תשלום לעומת גוף שפעילותו מותנית  

בתשלום. 

16 

17 

18 

19 

 חוץ ממה שקבעתם. זה לא הוגן. מיכאל היה איתכם בישיבה. ולמה מר יעקב קורצק י:

הוא. זה לא הוגן לעשות את זה עכשיו. 

20 

21 

זה  לא  פייר אתה אומר.  אתה ד"ר צחי שרי ב: לו משהו להגיד.  יש  גריידי אולי   גם 

יכול להציע משהו אח ר. 

22 

23 

 24 קבענו ועדה. מר יעקב קורצק י:

הוא   פרופ' נטע זיו: אז  מתאים  הוא  אם  אותו.  מעדיף  אני  בחינם  שהוא  בגלל  יגידו   לא 

מתאים. 

25 

26 

נגיד  גב' דברת וייז ר: יש  העניין  לצורך  עכשיו  אם  עכשיו.  אם  הבנתי  לא  אבל   רגע, 

ניקח את  עמותת  "אפשר אחרת"  נכון?  שאנחנו משלמים  פעילות חינוכית. 

27 

28 
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ערבים  שמקרבת  עמותה  ועכשיו  תיהיה  ספר.  לבית   ₪ אלף  עשרה  שמונה 

ישראליים ויהודים והיא עושה את זה כמלכ"ר בגלל שהיא שייכת  

1 

2 

 3חינם לא מלכ" ר   מר אבי גרובר: 

 לאיזה שהוא מימון. אמרתי היא עושה את זה בחינם בגלל שהיא גב' דברת וייז ר:

לצורך  העניין נגי ד מלכ"ר  שממומן  על ידי איזה שהוא לא יודעת מה ממשלה.  

אז אנחנו לא יכולים לקחת אותה בגלל שהיא בחינם? 

4 

5 

6 

 7א. אין חיה כזאת . לא חשוב.   פרופ' נטע זיו:

 8 מה זאת אומרת אין חיה , אז למה לרשום את המשפט הזה?  גב' דברת וייז ר:

 9 אין חיה כזאת א. אבל ב. זה לא יהיה השיקול הבלעדי. עו"ד  עידן למ דן:

 10 אבל אז יש פה בעיה תק ציבית. גב' דברת וייז ר:

 11 זה לא השיקול הבלעד י.  עו"ד  עידן למ דן:

 זה לא נותן לנו אפשרות כאילו לבצע שיקולים. גם בוועדת יועצים גב' דברת וייזר: 

אוי ואבוי לכם אם אתם יושבים בוועדת יועצים ולא עושים שיקול של יועץ 

שהוא יותר זול.

12 

  13 

14 

 15 לא אמרנו יותר זו ל.  פרופ' נטע זיו:

 16  לא יותר זול. מדובר על תוכן שלא יהי ה מר גיא קלנר:

 17חינם מול כס ף.   עו"ד  עידן למ דן:

 18זה אותו דב ר.   מר ירון גדות:

 19 לא. זה לא אותו דב ר. פרופ' נטע זיו: 

 20 עכשיו אני אגיד אם "אפשר אחרת" כי זה הכי נוח לנו לקחת.  גב' דברת וייז ר:

בפעילות  ח ד  מר אבי גרובר:   היא שיש משהו  רוצה שיהיה משהו שכאילו  הכוונה  לא  היא 

פעמית לא עומד בכללים, בכסף כן עומד בכללי ם. 

21 

22 

 23 לא. זה לא מה שהיא אמרה. גב' דברת וייז ר:

 24זה הכוונה.   מר אבי גרובר: 

 25 זה לא משתמע ממה שהיא אמרה. גב' דברת וייז ר:

 26זה מה שדיברנו קודם.  מר גיא קלנר:

 לא. אני מאוד מבינה מהר, מאוד אני מבינה. זה לא המשפט. אם יש גב' דברת וייז ר:

משהו שעומד בכללים או  משהו שלא עומד בכללים, אני בכלל  לא רוצה את  

27 

28 
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 1מי שלא עומד בכללים וזה לא משנה אם זה בחינם או לא בחינם. 

 2  לא אומרים על לא עומד בכללים. מר גיא קלנר:

 אז יפה. מה שאבי אמר, זה לא רלוונטי. אני אומרת עכשיו עמותת גב' דברת וייז ר:

אפשר אחרת  שמונה עשרה אלף ₪ לשנה אנחנו משלמים לבית ספר. עכשיו  

תקום העמותה שרוצה לקרב בין ערבים ליהודים, והיא בחינם. כי יש עכשיו  

החינוך  הבאה.  היא  שרת  זנדברג  תמר  מה  יודעת  לא  עכשיו  נגיד  של  חזון 

בסדר, והיא רוצה עכשיו יש פה עמותה אחרת. אנחנו בוודאי שאני  אכני ס 

אני אגיד לך למה. כי  אם אני אמליץ לראש אגף  החינוך ואם אני לא  אעשה  

את זה אני חוטאת  לתפקידי כנבחרת ציבור שאמונה על  הקופה הציבורית 

לקחת את העמותה שלא עולה לי כסף שמקדמת את אותה אג'נדה של קי רוב  

לבבות, של ערבים ויהודים. 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

 12 אבל לא רק בגלל של הכסף. זה בגלל העניי ן. עו"ד  עידן למ דן:

 13 לא. אני לא מסכימה.   גב' דברת וייז ר:

 14 אנחנו חוטאים לתפקידנו הציבורי. גב' דברת וייז ר:

 15לא בטוח דוברת. את לא בוחנת את זה בספקטרום היחידי.   מר גיא קלנר:

 מה זאת אומרת. אם  אני רואה שתי עמותות שעכשיו של מימון  של גב' דברת וייז ר:

אותה אג'נדה בכוונה אני לוקחת את הערבים יהודים בגלל  שאנחנו, זה משהו  

שקידמנו אותו וממומן בהמון כסף. 

16 

17 

18 

 19 בגלל שהוא לא קיים במימון חינם מהמדינה. אבל הוא לא קיים.  עו"ד  עידן למ דן:

 20 מה זה לא קיים. אם שנה  הבאה הולכים לבחירות? גב' דברת וייז ר:

 21 קודם כל לא קיימות לך עמותות כאל ה.  עו"ד  עידן למ דן:

 22 בעזרת השם אולי אחרי ה בחירות זה כן יהי ה. גב' דברת וייז ר:

 23 הרבה זמן לא עשית את הדבר הזה ולא מצא ת עו"ד  עידן למ דן:

 24 ..ערבים ויהודים, זה דעת שמקבלים מימון מהמדינה. דרך משר ד החקלאות    מר ירון גדות:

 כי אז אני פשוט חוטאת לתפקידי הציבורי כמי שאמונים על הקופה גב' דברת וייז ר:

הציבורית. אנחנו לא נוכל להגיד פה אנחנו משלמים נמשיך לזרוק כספי ם.  

25 

26 

חלק מתפקיד של מערכת ציבורית זה גם לקדם תכנים ואג'נדות לא רק בראי    מר גיא קלנר:

כלכלי. 

27 

28 
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 1 נכון.גב' דברת וייזר: 

 2 ואם ש מקומות שבהם אנחנו צריכים לתת עדיפו ת. מר גיא קלנר:

 אז יש לי רעיון. אני מבינה אותך מהר.  אנחנו זה אני מסכימה איתך,  גב' דברת וייז ר:

שאם יש לנו לצורך העניין יש אג'נדה מסוימת בסדר, ועכשיו אנחנו לא נשנה  

את הבחירה של אותה  אג'נדה חינוכית שמוכתבת בעצם כחזון  של  עיר  וכו ' 

בגלל שיש לנו, גוף אחד שמשלם וגוף אחד של א דורש מאיתנו, אבל אם אנחנו 

מדברים על אותו חזון ובכוונה. 

3 

4 

5 

6 

7 

 8  או קי זה בסד ר. מר גיא קלנר:

 9 או קי. אם מדובר על אותו חזון, גב' דברת וייז ר:

 10  שלא יהיה מצב של חזון נגדי עובר בגלל שלא עולה כסף. מר גיא קלנר:

 ברגע שאני אבחר במכון  דוידסון  ולא מכון אחר של אוניברסיטת תל גב' דברת וייז ר:

אביב שלוקח לי כס ף. 

11 

12 

 13היא אומרת בהינתן ומדובר על אותו עולם תוכן ואותה אג'נדה   מר גיא קלנר:

 14 בדיוק. כן. גב' דברת וייז ר:

 אז אין בעיה להעדיף את המוצר חינמי, אבל אם מדובר על  אג'נדות מנוגדות  מר גיא קלנר:

לא יהיה  מצב שבו תהיה עדיפות במתן עדיפות למישהו  שאין עלות בצידו. 

בסדר. זה הגיונ י. 

15 

16 

17 

 18 אז תנסחו את זה ככ ה. גב' דברת וייז ר:

אי אפשר להגיד שגם אירועים חד פעמיים יבוצעו כאילו הנוהל הזה יהיה    מר אבי גרובר: 

רלוונטי גם לאירועים ח ד פעמיים?

19 

20 

 21  איזה נוהל? פרופ' נטע זיו:

 22מה שאנחנו מחליטים עכשיו.   מר אבי גרובר: 

 23 הוא רלוונטי גם לאירועים חד פעמיים.  פרופ' נטע זיו:

 24אז מה הבעיה? מר אבי גרובר:  

 25 לא. הנוהל הזה מדבר על תוכן. הוא לא מדבר על שיקולים כספיי ם.   פרופ' נטע זיו:

אני לא מצליח להבין  מה  עכשיו  הקטע  עם הכסף. יש לי שני גופים שעושים   מר אבי גרובר:  

את אותה פעילות. מה זה לא להעדיף א ת. 

26 

27 

 28לא זה מה שעכשיו עשינו את התיקון. זה  מה  שדיבר נו  הרגע  עם  דוברת. י ש   מר גיא קלנר:
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 1לך. 

 2 תוכניות זה לא ..חד פעמי זה כן מופיע. עו"ד  עידן למ דן:

 3 זה מה שתיקנת י.  גב' דברת וייז ר:

 4 אז צריך רק לנסח את ז ה. עו"ד  עידן למ דן:

 5 לא. זה לא יאומ ן.  גב' דברת וייז ר:

את    מר גיא קלנר: שמובילים  גופים  שני  ידי  על  ניתן  התוכן  עולם  ובוא.  בהינתן  אומרים 

אותו תוכן לאותה אג'נדה ברור שתינתן עדיפו ת. 

6 

7 

 8הבנתי. אבל אם האג'נדה סותרת. זאת אומרת אם משהו.   מר אבי גרובר: 

 9  לא. אם האג'נדה סותרת, אז אתה לא צריך להעדיף על כסף. היא סותר ת.  מר גיא קלנר:

 אבל עוד פעם אני שואל אם האג'נדה סותרת. זאת אומרת יש משהו שהוא   מר אבי גרובר: 

כן יוצא נגד אחרי הפלורליזם, השוויון, חופש המצפון, חופש הדת. אז הו א 

לא נכנס כי הוא לא עומד בנוהל ולכן ה וא  לא נכנס בין אם הוא  חינם או בין  

אם הוא עולה שני מיליו ן. 

10 

11 

12 

13 

 14 לא. זה ברור.  פרופ' נטע זיו:

גופים מר אבי גרובר: שיש  כביכול  הי א  הטענה  מצב.  באיזה  להבין  מצליח  לא  אני     אז 

שמנסים לקדם תפיסת עולם  שלא תואמת את הערכים שאנחנו רוצים לקדם, 

אז אמרנו שהנוהל   בדלת  בזכות  זה שהם  חינם.  להיכנס  כן מצליחים  והם 

אומר שהגופים האלה במילא, אנחנו לא מקבלים אותם לפי  הנוהל. בין אם  

זה חד פעמי, אני לרגע הבנתי אולי שהחד פעמי  כאילו פטור פה. אבל אם  

אבל   בהתחלה,  שהבנתי  מה  זה  אז  פה.  לא  פטור  זה  שגם  אומרים  אתם 

חשבתי אחרי זה שאולי לא הבנת י, אבל  א ם ג ם חד פעמי  צריך לעמוד בערכי ם 

האלה אז מה קשור. אז איפה מה מרוויח  גוף שנותן את זה בחינם כאילו?   

ואם הוא כן נותן את זה בחינם, כי מרכז שמעון פרס   שיש לו  המון תרומות,  

רוצה לקדם תוכנית. אז אני לא אביא את מרכז פרס לעשות את התוכני ות?   

שואל אותך אמיתי כאילו. מה איכפת לי  שהוא עושה את זה בחינם. אז אני  

לא. מה התוספת הזאת. איפה התוספת הזא ת. 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

קהילתי ת גב' דברת וייז ר: ערכית,  החינוכית  שלנו  האג'נדה  אנחנו  אם  אמרנו,   אז 

יכולה להתקבל על ידי מוסד שנותן את הפעילות בחינם. 

27 

28 
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 1מה המשפט הזה אומר? מר אבי גרובר:   

 2נתקן את זה אי אפשר ז ה מה שאמרנו. או מכון דוידסון.  גב' דברת וייז ר:

 3 הוא לא אומר כלום. אז מה זה נותן. ברור ש...עדיפות. מר אבי גרובר : 

 4 נכון. אז בוודאי שאני א תן עדיפות גב' דברת וייז ר:

היא  מר גיא קלנר: אם  יודע  לא  אני  בסדר.  קונקרטית.  יותר  שהיא  דוגמא  לך  אתן   אני 

קיימת, אני אומר שאף אחד לא יקפוץ עלי . 

5 

6 

 7עוד פעם. ..להצביע כאילו לא מבין מה זה אומ ר.  מר אבי גרובר:  

 תבוא הנהלת בית ספר ותגיד אני רוצה עכשיו לציין את חגי  תשרי והקשר   מר גיא קלנר:

שלהם ישראל של היום, ישראל של פעם. יבואו שלושה גופים. אחד רפורמי, 

אחד אורתודוכסי אח ד חב"ד שניים יציעו בחינ ם, אחד יציע בעלות של מאה  

₪. בסדר. זה זרמים שונים בעולם תוכן דומה. זה דוגמא טובה. 

8 

9 

10 

11 

 12 זו בדיוק הדוגמ א.  פרופ' נטע זיו:

והכל  אל מר גיא קלנר: והכל  ועם ההתייעצות עם ההורים    אומרים למנהלת בית הספר. 

תבחרי על בסיס כלכלי. אם את מקבלת את חגי תשרי בחינם, מאלה זה לא 

אומר  שלא תיקחי מאלה כי הם  עולים מאה ₪, שזה לא יהיה השיקול. וז ה 

נשמע לי הגיוני מאו ד. 

13 

14 

15 

16 

 הבעיה היא בהגדרה שבמקרה של  "מרכז פרס"  או  "אפשר אחרת" גב' דברת וייז ר:

נותן לנו, אז אני   אנחנו תקועים. כי אם עכשיו יבוא מ"מרכז פרס"  בחינם 

אתם מחשקים אותנו או  את מנהלות בית הספר לא  ללכת על  "מרכז פרס"  

שנותן בחינם ו"מכון דוידסון" שנותן בחינם את התוכנה. 

17 

18 

19 

20 

 21והפיתרון שזה רק בנושא דת. רק בנושא דת זה רלוונטי.  מר גידי טביב:  

 22לא נכון.    פרופ' נטע זיו:

 23 חוץ מדת מה בא בחינם?  ד"ר צחי שרי ב:

 24 בעיקר בנושא ד ת.  עו"ד  עידן למ דן:

 25 למשל מרכז פרס לשלום. נותן תכנים. גב' דברת וייז ר:

 26...מתחת לשולחן, זה רק דת.    מר ירון גדות:

 27  חינוך לחיי משפח ה  פרופ' נטע זיו:

 28 זה קיים בדרך כלל בעיקר בנושא אחד עו"ד  עידן למ דן:
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 1 לא למה ערבים יהודים גם. גב' דברת וייז ר:

 2 כן. איזה עמותה באה ונותנת לך פעילויות קרוב לבבות בחינם?  עו"ד  עידן למ דן:

 3 אני אתן לך דוגמ א. גב' דברת וייז ר:

 4  ברור, בטוח שיש ...מסבסדים את הפעילו ת. מר אבי גרובר: 

לעמותות גב' דברת וייז ר: משלמים  היום  אנחנו  עד  לך  דוגמאות.  אתן  אני  לי.   יש 

"אפשר אחרת"  שמונה עשרה אלף ₪ אמרתי לך בשנה, בבית ספר נכון . עכש יו 

מסתבר יש תושב עיר שהקים  ניר שהקים עמותה לזכרו של הבן שלו שהוא  

חיל שנהרג לפני עשר שנים, או שנים עשר שנים, ואחד מהאג'נדות של הנער 

שלו היה הנושא הזה של קידום של קירוב לבבות  בין ערבים ליהודים, והוא 

הקים עמותה. עכשיו הוא פנ ה אלי. שמע, הציע הצעה. נתקע נו בגלל הקורונה 

לבית הספר.  אבל  בהחלט  זו  הצעה שאני  להכניס אותם  יכולים  אנחנו  לא 

בוחנת. אם עכשיו אני חושבת, אם הוא הראה לנו, מבחינת התכנים שמדובר 

על אותם תכנים והוא מר אה את המפגשים שהם עושים, ומאיזה ישוב פה  

ומאיזה ישוב כאן, ואיך הם עושים את זה, בוודאי שאני עם כל האהבה שלי  

לעמותת אפשר אחרת ו העובדה שכבר עשר שנים  מעסיקים אותם והגדלנו  

את הפעילות שלהם בשנתיים האחרונות, ברור שאני אלך לעמותת ניר. למה 

לא. אם זה מתבצע בחינם וזה אג'נדה שתואמ ת. 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

 18ואם המנהלת לא רוצה? מר רביד פל ד: 

 19 לא. המנהלת. אין כזה דבר. המנהלת מחליט ה. גב' דברת וייז ר:

  דוברת. אני  כנראה האמת היא איפה שהיא באמצע. בוא נקבע שבנושא דתות מר גיא קלנר:

ולאום השיקול הכלכלי אינו השיקול המכרי ע. 

20 

21 

 22 עוד פעם מחריגים את הדת. מר יעקב קורצק י:

 23  אני לא רואה שזה קורה בתרבות. מר גיא קלנר:

 24אבל אם. בלאום אתה אומר לי לא לקחת את עמות ת ניר.   גב' דברת וייז ר:

 25לא. אני אומר ל א   מר גיא קלנר:

 26  אז בלאום ובזה ובז ה. מר אבי גרובר:   

 27 לאום חופשי.   מר ירון גדות:

 28חבר'ה בואו. אפשר להגיד.   מר אבי גרובר: 
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 1מה הבעיה? זה לא קורה ב ספורט, זה לא קורה בתרבות.   מר גיא קלנר:

 2 אין בעיה. לאום ודת ל א? גב' דברת וייז ר:

 3  כן. מר גיא קלנר:

אני מעדיף להצביע על נוסח,  דוברת. אני מעדיף  להצביע על נוסח שאמר ה  מר אבי גרובר:  

ולא לעשות עוד פעם סקטורים מובדלי ם. 

4 

5 

 הרעיון הוא שזה לא ינבע משיקול כלכלי בלעדיו אין. זה  לא אומר  עו"ד  עידן למ דן:

בהכרח שלא צריך לקחת והניסוח היה טו ב. 

6 

7 

על  גב' דברת וייז ר: אמון  איש  בתור  דעתך  לשאול  עכשיו  רוצה  אני  העירייה,   גזבר 

התוכניות   את  מכיר  אתה  לי  יש  לך?  שעכשיו  נשמע  זה  הציבורית.  הקופה 

החינוכיות שלנו והמיזמים שלנו בתוך בתי הספר שאנחנו באמת משקיעים,  

שיש לי אם אתה תיקח אחריות כגזבר תגיד לי שזה בסדר אז אני מסירה 

אחריות, אין  לי  שום  בעיה שאתה אני אומרת לך על עמותה מסוימת שאני 

שיכולה   אחרת  עמותה  יש  ועכשיו  בשנה  א לפי  שקלים  עשרות  לה  משלמת 

לתת לי את אותו שירות בחינם. 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

שנייה. גם בדוגמא שגיא נתן. מה שגיא אמ ר זה שכולם מלמדים על חגי תשרי   מר אבי גרובר:  

הם לא מלמדים את אותו דבר לגבי חגי תשרי.  כל  אחד מלמד אותו בזווי ת 

שלו, זה לא בדיוק אותו דבר. זה כל אחד עושה  את ההתאמות שלו, מה שגידי  

יגיד וגידי תתקן אותי אם אני טועה,  אם יש כסף בסעיף, אם בסעיף שאת  

באה ובתוך התקציב שלך אז גידי יאשר את זה בגדול. 

15 

16 

17 

18 

19 

 אבל לא הבנתי אתה רוצה להגיד לי. גידי יש לו פה. גידי שיש עכשיו גב' דברת וייז ר:

פעילות חינוכי ת. 

20 

21 

 22באופן כללי.   מר גידי טביב: 

ועכשיו אתה שומע  על עמותה אחרת שעושה א ת זה ללא עלו ת. אתה  גב' דברת וייז ר:

לי  שאיכפת לך שאיך אני צריכה לאמץ את אותו אג'נדה בחינם.  לא תגיד 

אתה תמשיך להקשות על הקופה הציבורי ת. 

23 

24 

25 

 26 זאת לא השאלה . עו"ד  עידן למ דן:

אם השירות הוא אותו שירות ומקבלים  בדיוק את אותו דבר אז הזול הוא    מר גידי טביב: 

המנצח. אבל אם זה לא אותו דבר. 

27 

28 
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 לא. אני לא מדברת על אותו דבר. אני מדברת עכשיו  באמת דוגמא  גב' דברת וייז ר:

משלמים  לה   אנחנו  כמה  יודע  אחרת"  אתה  עמותת  "אפשר  מהשטח,  הנה 

בשנה. יש  לך את התוכ נית הזאת. עכשיו מסתבר מה זה מסתבר היא כבר  

קיימת עשר שני ם, לא הכרתי אותם. במקרה האבא הזה שאיבד את הבן שלו  

הקים את העמותה  והוא תושב העיר  והוא פנה אלי, והציע  את אותה תוכנית 

שהם עושים. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

 7בדיוק?   פרופ' נטע זיו:

 לא עם קלקיליה במקום אחר  באיזה ישוב לא  זוכר מה השם שלה.  גב' דברת וייז ר:

והוא מממן את ז ה. 

8 

9 

 10 כמה מפגשים, כמה דברים, מה המסר. עו"ד  עידן למ דן:

 11 קשה לי להאמין. פרופ' נטע זיו:

 12 זה תפוח ובננ ה. עו"ד  עידן למ דן:

 13 אתה בודק.  גב' דברת וייז ר:

 14 אני שואל אותך. את הבודקת. עו"ד  עידן למ דן:

 ארבעים  ושבע  דקות על שום דבר בלי לדבר על הדברים הרציניי ם מר רמי בר-לב: 

שצריכים להיות בעיר. אני אומר לכם בשיא הרצינות. ניחנו ביכולת הז את  

לטחון מים. טחינת מים.

15 

16 

17 

בוא נוסיף זה לא רק על בסיס כספי. בסדר בוא נוסיף  את המילה רק שם  מר אבי גרובר:   

ואז, זה לא רק על בסיס כספי. 

18 

19 

יש.  מר רמי בר-לב:  נתקענו.  ובזה  עליהם.  לדבר  נושאים  עשר  חמישה  עוד  לנו   יש 

נדון  נושא.  איזה  לראות  רוצה  אני  לזמן.  קשור  זה  לא  שיש.  לי  תאמינו 

ארבעים ושבע דקו ת. 

20 

21 

22 

שפעילותו   מר אבי גרובר:   גוף  תשלום,  לעומת  ללא  פעילות  מציע  המציע  והגוף  מאחר  רק 

מותנה בתשלום. זה יכ ול להיות  מהדברי ם האלה  שגיא אמר. וכל מיני כאלה 

וזה לא רק בגלל שז ה. 

23 

24 

25 

 26 בסדר.  פרופ' נטע זיו: 

 27 בסדר. מי בע ד?   מר אבי גרובר :

 28מה המשפט בסוף ?   מר גיא קלנר:
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 1 להוסיף רק על בסי ס פרופ' נטע זיו: 

תעשה עו"ד  עידן למ דן: ספרי  איתו  בית  בפעילות  חיצוני  הכנסת  גוף  על   בהחלטה 

הבחינה ולא תינתן העדפה לגוף המציע פעילו ת. 

2 

3 

 4והכל בהתאם לחו ק.   מר אבי גרובר:  

 5רק מחמת העובדה שמציע ללא תשלום.  פרופ' נטע זיו: 

 6 רק מחמת העובדה שמציע אותה ללא תשלו ם. עו"ד  עידן למ דן:

 7 השיקול הכספי לא יהיה  השיקול הבלעדי. לא ר ק. גב' דברת וייז ר:

 8נכון.  מר גיא קלנר: 

 9 השיקול הכספי לא יהיה השיקול הבלעדי בתיעדו ף. גב' דברת וייז ר:

 10 זה מה שאנחנו אומרי ם. עו"ד  עידן למ דן:

 11אחד עשרה בע ד.   מר אבי גרובר: 

 12אני נמנע. אני חושב שאם הולכים מסביב, מסביב. שזה  שקשור רק לד ת.    מר ירון גדות:

 13מי נמנע? יפה מאוד תודה רבה.   מר אבי גרובר: 

תוכניות    פרופ' נטע זיו: ומציעים  לאנשים שבאים  בריאה  אני מציעה להתייחס בחשדנות 

חינם. א. כי הר בה  פעמים הם באמת, אנחנו לא יודעים מי עומד מאחורי זה.   

14 

15 

את אומרת כשאתה ילד ואתה הולך ברחוב להיזהר מאנשים שנותנים  לך   מר אבי גרובר:  

סוכרייה. מציעים לך סוכרייה. 

16 

17 

 18כן. אם זר שנותן לך סוכרייה.    פרופ' נטע זיו: 

 19יש משפט שאומר כשנותנים לך משהו בחינם, אתה זה המוצר.  מר ירון גדות: 

 20 משהו כזה. אב ל.   פרופ' נטע זיו:

 21 אני ארשום לי את זה ואני אתן את זה אחר כ ך.  מר אבי גרובר:  

22 

גופים  חיצוניים החלטה:   פעילות  נוהל  לאישור  ההצעה  בעד  הצביעו  מועצה  11  חברי 

במוסדות החינוך הממלכתי ברמת השרון, ירון גדות נמנע. 

23 

24 

25 

26 

 

 

27

28

29 

פעילות גופים חיצוניים )עמותות, קרנות, עסקים( במוסדות החינוך הממלכתי  
ברמת השרו ן
נובמבר 2020

 30מערכת החינוך הציבורי בישראל מיסדה א ת דרך שילובן של "תכניות חיצוניות" בבתי הספר, אחרי  
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11 

12 
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15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 

28 

29 

30 

31 

32 

33 

34 

35 

36 

37 

38 

39 

40 

41 

42 

43 

44 

שנים רבות במה לכן  הנושא לא היה מוסדר ולא היו לגביו הנחיות פדגוגיות ומנהליות )ראו: הכנסת,  
מחקר המחקר והמידע, תכניות חינוך חיצוניות במערכת החינוך, 2014(.  

כיום  מסדיר    חוזר  מנכ"ל  את הנושא  )שילוב תוכניות  חינוכיות חיצוניות במערכת  החינוך מיום  

לניהול   היחידה  הפדגוגי,  המינהל  החינוך  )באמצעות  משרד  החוזר  מפעיל  מכוח   .)15.10.2018

תוכניות ושותפויות בין מגזריות(,  חוזר מנכ"ל  הכולל למעלה מ-5,000  תכניות, שמתוכן יכול בית 

ספר לבחור את התכנית הרצויה והמתאימה לו.

הכלול ות  באותו  מאגר,  והמצויות  באחד משני   תכניות  רק  כי  ניתן להפעיל  חוזר המנכל  מבהיר, 

המסלולים: המסלול הירוק )תוכניות בליווי נציג המשרד( והמסלול הכחול )תוכניות   ללא ליווי של  

נציג המשרד(.  הרציונל  בהפעלת המאגר הוא  מתן בכורה לבית הספר לבחור את התכנית. מנהלי  

בתי הספר מדרגים  מניסיונם  תכניות ומחווים  עליהן את  דעתם, ובדרך זו מועבר מידע ליתר  בתי  

הספר הבוחרים תכניות על פי ההמלצות והדירוג. 

בנוסף, פרסם המשרד שני  מסמכים:  1.  "תבחינים  לתכניות חיצוניות";  2.  "מודל  לשילוב תכניות  
במוסד חינוכי".  

התבחינים קובעים,  בין היתר,  כי התכנית צריכה להיות "בהלימה למוסד החינוכי, לרשות, למחוז,  
ולמדיניות משרד החינוך", ועליה לעסוק "בערכים, בעולם הידע, ובמיומנות" בתחום בו ה יא מוצעת.  
מודל השילוב  מדג יש ש התכנית צריכה להתקבל לאחר  בחינה פנימית של המוסד בדבר הערך המוסף  
שלה,  וכן להיות מלווה  על ידי  וועדה בה  קיימת  נציגות להורי התלמידים, הן בשלב ההחלטה על  

קבלת התכנית והן במהלך הפעלתה. 
נוהל זה חל רק על תכניות  חיצוניות מובנות, הכוללות סדרת פעולות או מספר מפגשים.

הנוהל אינו חל על עמותות המציעות  אירועים חד פעמיים  בבית הספר,  כגון הרצאה, הפעלה חד  
פעמית, אירוע  לכבוד מועד מסויים, "ימי שיא" וכד'. כניסת  גופים חיצוני ים למוסדות חינוך לצורך  

ביצוע אירועים חד פעמיים  שכאלה מתבצעת על פי שיקול דעת הנהלת המוסד החינוכי. 

מערכת החינוך ברמת השרון מחוייבת  לערכי   הפלורליזם, כבוד האדם, שוויון ואי הפליה,  מתינות  
וסובלנ ות, הכרה וכיבוד כל מגזר י האוכלוסיי ה  בישראל, הרחבת אופקים ומצוינ ות, כמו גם לכ ל יתר  

מטרות חינוך הממלכתי בישראל )המנויות בסע'  2 לחוק חינוך ממלכתי(.  

מכא ן שיש להקפ יד שתכניות חיצוניות, כמו  גם אירועים ח ד פעמיים, המתקיימים במוסדות החינוך  
בעיר באמצעות גופים חיצוניים, יתאפשרו רק במידה והם מצויים בהלימה לערכים  הללו.   

מועצת העיר קוראת להנהלות בתי הספר לנהוג ברוח זו,   ולאפשר  פעילות של גופים חיצוניים  –   בין  
בתכניות ובין באירועים חד פעמים  –   רק במידה והם  מכבדים  את ה ערכים  שצוינו לעיל, המצויים  
החינוך   מוסדות  להנהלת  קוראים  ברמה"ש.  אנו  החינוך  מערכת  של  החינוכית  התפיסה  בבסיס 
להימנע מלש לב בפעילות מוסדות החינוך  בכל  דרך גופים  חיצוניים , שיש במטרותיהם או בפעילותם  
הטפה וקריאה לקיום אורח חיים שאינו מכבד את ערכי הפלורליזם, ואשר אינו פתוח להצגת מגוון  

תפיסות ופרשנויות באשר לחירות המצפון, חופש האמונה והדת.  
רק   פעילות  המציע  לגוף  העדפה  תינתן  ספרית, לא  בית  לפעילות  חיצוני  גוף  הכנסת  על  בהחלטה 

מחמת העובדה שהמציע אינו מבקש עבורה תשלום. 

כמו כן,  אנו קורא ים להקפיד על שית וף נציגות ההורים הבית ספר ית )כמקובל לגבי תכניות ואירועים  
מסוג זה(, בהחלטות על שילוב עמותות וגופים חיצוניים ב כל פעילות בית ספרית. 
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1 

2 

3 

5.  ירון גדות  –  14.10.20  כניסת עמותות דת וזהות יהודית לבתי הספר וגני  

הילדים הממלכתיים ברמת השרון. 

  סעיף הבא ירון.  כניסת עמותות  דת וזהות יהודית לבתי הספר וגני הילדים   מר אבי גרובר:

הממלכתיים ברמת השרון. 

4 

5 

זאת הצעה באמת שהוגשה לפני שתי ישיבות מועצה. נתתי כבר א ת הקרדיט    מר ירון גדות:

לכל מי שהיה מעורב בלכתוב אותה, למדן וקלנר ו החופשית 

6 

7 

 8 אני חושב שאנחנו כתבנו אותה. ד"ר צחי שרי ב:

  ובישיבה הקודמת החלטתי לא להקריא אותה כי אמרתי שחוץ מנטע, כולם  מר ירון גדות:

יצאה   מהקואליציה  חצי  בעצם  כי  טעות  הייתה  זאת  אבל  שמעו  אותה. 

והחרימה את ההקראה  של ההצעה הזאת. עכשיו אני מתלבט אם להקריא  

את ההצעה כדי שכולם יוכלו לשמוע אותה למרות שהיא כבר לא רלוונטית  

כנגד האקט של ההחרמה  של הישיבה שאתם עשיתם זה היה  מיכאל דורון  

את   אמשוך  ואני  לכם הפעם  אוותר  אני  אבל  ורביד,  ועופר  ויעקב.  ודוברת 

ההצעה ואני לא אגיש אותה. 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

 618.  הצעה לסדר – ירון גדות – הקמת כתובת מייל לחברי מועצ ה. 

19 

מייל   מר אבי גרובר:  כתובת  הקמת  גדות  שם.  ירון  המצלמה  את  תשאיר  סעיף  6.  הלאה. 

לחברי מועצה . קיבלתם את חוות הדע ת? 

20 

21 

 22 יש את חוות הדע ת.  מר גיא קלנר:

 23לא חילקנו לכם טאבלט ים? איפה הטאבלטים? מר אבי גרובר:   

 24 זוועה. על הפנים, בושה של טאבלטים. גב' דברת וייז ר:

 25אנחנו רוצים לשדרג לנו את זה.  מר רביד פל ד:

 26 טרקטור שלא עובד. כלום, אי אפשר לעשות איתו שום דבר.   גב' דברת וייז ר:

 27כל אחד פה יש לו כסף לקנות מחשב, ולא צריך את הטאבלט. מר ירון גדות:  
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 1יש לך מחשב אחרי כל ההדפסה, לא יכולת להיכנס למחשב פשוט.     מר אבי גרובר: 

מייל  תחת מר ירון גדות: כתובת  הקמת  קורא.  אני  במחשב,  מסתכל  לא  אני  קשור.    לא 

הציבור   עם  שוטף  לקשר  נדרשים  המועצה  המועצה.  חברי  דומיין  לחברי 

ומועצות שונות מקבלים חברי מועצה אמצעים שונים   שבחר בהם. בערים 

תחת  דומיין    מייל  כתובת  השאר  בין  הציבור.  עם  קשר  זה  לתחזק  כדי 

העירייה. מכובד  ומוסד ר יותר לקיים תכתובות בנושא העירייה מתוך כתובת 

המראה את הקשר של הפעילות. כשם  שעושי ם עובדי עירייה שנים, ועוזריהם  

וראש העיר. מועצת העיר, טוב לפני שאני מקריא את זה אני רק רוצה להגיד  

שזאת הצעה שהגשתי אותה לפני לדעתי שלושה חודשים, ולא קיבלתי עליה 

שום התייחסות.  היום כשהגענו וראינו שההצעה עולה, פתאום חיכה לכולנו  

על השולחן חוות  דעת של מיכה.  של  היועץ המשפטי, זה טוב שיש חוות דעת  

אותה  וקיבלתי  כן,  לפני  אותה  שלח  שלא  חבל  רק  המשפטי,  היועץ  של 

בהפתעה שבעצם חוות הדעת הזאת אומרת שאי אפשר ואסור ולא ניתן וזה  

חברי  של  הווטסאפ  לקבוצת  כתבתי  הלאה.  חוקי  וכן  תקין  וזה  לא  לא 

החוק   על  עוברים  שבהם  אם  יש  עוד  מקומות  ושאלתי.  הארצי  המועצה 

ועושים משהו כל  כך לא  חוקי כמו לתת כתובת מייל לחברי מועצה ות וך  עש ר 

דקות. כי אני הגעתי לפה עשר דקו ת לפני הישיבה. קיבלתי רשימה של עיריות  

חנה  פרדס  שמש,  בית  ירושלים,  השרון,  עוד  הרבה.  הוד  שיש  בטוח  ואני 

כרכור, בת ים, נתניה, ראשון לציון, נס ציונה, אני בטוח שיש עוד הרב ה.  

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

 20 תל אביב. מר רמי בר-לב: 

אולי לא יודע. לא מכיר אני בטוח שיש עוד מלא. אז ההצעה אומרת מועצ ת   מר ירון גדות:

העיר  תתבקש אם כן להחליט כדלקמן: הקמת כתובת מייל לכל אחד מחברי  

המועצה תחת דומיין עיריית רמת השרו ן. 

21 

22 

23 

 24את חוות הדעת של היועץ המשפטי ראי ת.   מר אבי גרובר: 

 25 מה חוות הדעת לא ראיתי אפשר. גב' דברת וייז ר:

 26 על השולחן מונח ל ך.  מר רוני בלקין : 

 27 אני לא קיבלת י. גב' דברת וייז ר:

 28 איחרת. מר רביד פל ד:
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 1 מה זה קשור. גב' דברת וייז ר:

לפירוש   מר אבי גרובר:   להוסיף  אין  לעיל  נראה  כי  האמור  לאור  סעיף  6.  לך  אקריא  אני 

הרשימה המפורטת בסעיף האמור, הקמת כתובת מייל תחת דומיין עיריית  

רמת השרון לחברי מועצת העיר.  

2 

3 

4 

  אני לא אוהב להצביע נגד חוות דעת של היו עץ המשפטי. אבל כשהוא מעביר מר ירון גדות:

ושוב הקראתי פה רשימה של   את זה דקה לפני הישיבה, זה אומר דרשני. 

מועצות ועיריות שבהם זה קיים. אז משהו פה לא מסתדר לי. 

5 

6 

7 

 8 אני לא הבאתי דקה לפני הישיבה. עו"ד מיכה בלו ם:

הבא.  ד"ר צחי שרי ב: בחודש  גם  נגד  נוכל  להצביע  הבא  לחודש  זה  את  תדחה   אם 

חודש אחרי. 

9 

10 

תצביעו בעד נגד מה שאתם רוצים  אני  רק אומר שזה קיים במועצות אחרות,    מר ירון גדות:

זה יותר מכובד. עם כתובת מייל כזאת. 

11 

12 

אנחנו   מר גיא קלנר: פעם  יודע,  אתה  כי  מוסרית  חובה  מרגיש  משהו.  לומר  רוצה   אני 

בקואליציה, פעם אנחנו באופוזיציה, אין לדעת מה שנקרא. ואני כמובן לא 

סותר את חוות דעתו של היועץ המשפטי קטונתי  אבל נשמע לי מאוד מוזר 

שחבר מועצה צריך להרגיש  כסרח  עודף אם הוא לא נמצא בתפקיד סגן או  

חל ק  ידי הציבור.  אנחנו  על  מכל סיבה אחרת אנחנו חברי מועצה שנבחרו 

היא  הגוף   השרון,  רמת  מעיריית  חלק  עיר  מועצת  שנקרא  הזה  מהתפקיד 

העליון של עיריית רמת השרון. 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

 20  ואם אתה חב ר.  מר אבי גרובר:

רגע, אני חושב שיש  פה  פשוט בעיה קשה בהגדרות לראות בנו כאיזה שהם    מר גיא קלנר:

אנשים שמתגנבים בלילה ויכולים לעשות שימוש בשמה של העירייה, הציבור  

בחר את הפורום הזה, אם הוא  באופוזיציה או אם הוא בקואליציה, והוא 

זכאי, רשאי וחובתו להשתמש במותג העירייה רמת השרון ואני מבקש לקבל 

חוות דעת נוספת כי זה מקומם. פשוט מקומ ם. 

21 

22 

23 

24 

25 

 26 אני מסכימה עם גי א. גב' דברת וייז ר:

 27גם נייר מכתבים אני רוצה אני עשיתי לעצמי נייר מכתבים פיראט י.     פרופ' נטע זיו:

 28מה עשית?  מר רביד פל ד:
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 1נייר מכתבים פיראט י.   פרופ' נטע זיו:

 אני צריך להסתתר? אם אני חבר מועצה או לא. אני צריך זכות להשתמש   מר גיא קלנר:

בזה. מה זה הדבר הז ה. 

2 

3 

 4 זה לא אומר שהוא בעל תפקיד, כל אחד יש ל ו. עו"ד  עידן למ דן:

 אני עכשיו יושב בעיר התאומה בחו"ל, לא מכיר פה כלום  מה הולך בארץ.  מר אבי גרובר: 

לך   מודיע  אני  העירייה,  של  כתובת  עם  שכותב  זוכמיר  מיוסי  מייל  מקבל 

בזאת ש וזה וזה. עם מייל של העירייה. הרי זה ל א. 

5 

6 

7 

 8 אפשר לזייף. מה הבעי ה. גב' דברת וייז ר:

ברשות.   מר אבי גרובר:  פה אתה מקבל  מזייף,  לא  פה אתה  מזייפים בקשר,  מזייפים  אם 

ואתה מציג את עצמ ך 

9 

10 

 11אם יש רמאים בוא נטפל בהם כי הם רמאים אבל למה עכשיו.   מר גיא קלנר:

 12  בהקשר למ ה שגיא אומר שים לב לסעיף  5. זה לחדד את מה שאמרת,  גב' דברת וייז ר:

לא מר אבי גרובר:    גרובר.  אבי  שלחתי  מיילים  שנים.  המון  אופוזיציה  חבר  הייתי  כשאני 

הצגתי  את עצמי, גם אתה לא. אף פעם  לא באת אלי. כסגן לא ביקשת מייל  

של העירייה. 

13 

14 

15 

 16  זה לא נראה לי. אבל להסתכל על זה כאילו ז ה מר גיא קלנר:

על ראש הגנב בוער הכובע. כשאתה רואה מישהו שבכל מקום הולך ומנסה    מר אבי גרובר: 

להציג כל מיני דברים וכל  מיני מצגים וכאלה, ואז הוא עושה את זה תחת  

הכותרת של עיריית רמת השרון כי זה מה שהמייל שלך אומר, אז אתה אומר 

למה הבן אדם הזה כל כך חשוב לו לקבל את המייל הזה. 

17 

18 

19 

20 

תגיד מה אתה נורמאלי, אתה דפוק, מה אתה מדבר בכלל. מה זה השטויות   מר ירון גדות:

האלה. 

21 

22 

 23אתה קראת לי דפו ק?   מר אבי גרובר: 

 24כן. מה זה השטויות האלה. על מה אתה מאשים אותי.   מר ירון גדות:

 25  מי בעד ההצעה?  מר אבי גרובר:

אני אשתמש בכתובת בשביל  להטעות. מה זה השטויות האלה, מה זה הדבר   מר ירון גדות: 

הזה. 

26 

27 

 28אתה מכולם תשתמש בכתובת כדי להטעו ת.   מר אבי גרובר: 
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 1  בסדר, בסד ר. מר ירון גדות:

 2חד משמעית.   מר אבי גרובר: 

טוב. אז בגלל זה תחסום. בגלל זה תחסום לכולם בגלל שאתה חושב החלטת   מר ירון גדות:

שאני אשתמש בז ה. 

3 

4 

אף אחד לא ביקש את זה. אף אחד לא ביקש את זה, אתה בא פעם ראשונ ה   מר אבי גרובר: 

ומבקש את ז ה.  

5 

6 

אף פעם אף אחד לא ביקש את זה רק שבעשרים מועצות זה קיים ונותנים    מר ירון גדות:

את זה בכלל בלי לחשוב . 

7 

8 

 9כנראה שעד מאתיים חמישים...  מר אבי גרובר: 

 10  הטיעונים שלך כל כ ך. מר ירון גדות:

 11   אמר יועץ משפטי שזה לא חובה. מר אבי גרובר:

זה הדבר  מר ירון גדות: הגיוניים, מה  לא  כל  כך  עיר ברמת השרון, הטיעונים שלך   ראש 

הזה. 

12 

13 

פה מר רמי בר-לב:  כשנכנסו  גם  כל  קודם  בקשה.  לבקש  ברשותך  רוצה  אני   אבי. 

לתפקיד בעירייה, אז אם אני לא טועה ביקשו מאיתנו לתת את הטייטלים  

שלנו בשביל שידפיסו לנו כרטיס ביקור עם לוגו של העירייה. 

14 

15 

16 

 17 נו. נכון, מה קשור. בבקשה.  מר אבי גרובר: 

 אחר כך  בטקס רב משתתפים חילקו לנו  טאבלטים והם ממוספרים מר רמי בר-לב: 

והם ממוענים עיריית רמת השרון. עם מיילים של  עיריית רמת השרון. ואני  

חושב רגע, אם רגע נשי ם 

18 

19 

20 

 21קיבלת בלפטופ שלך יש לך את המייל.  מר רביד פל ד:

 22 רביד, אם רגע נשים את הציניות של ירון גדות בצד . מר רמי בר-לב: 

 23אז יש לו מייל כב ר.   מר אבי גרובר: 

 24 אין לך מייל ירון?גב' דברת וייז ר:

חלק מר רמי בר-לב:  לפחות  מיילים  כותבים  כשאנחנו  גם  הראוי  חושב  שמן   אני 

מאיתנו, אני לא נוהג בזה, חבר מועצת עיריית רמת השרון זה לא משנה אם  

הדף הוא של עיריית רמת השרון או הלוגו  של רמת השרון. אם אני רושם  

שאני חבר מועצת העיר רמת  השרון או אני מזדהה בכל מקומות ציבור שאני  

25 

26 

27 

28 
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חבר מועצת העיר רמת השרון אני משתמש בלוגו של העירייה אפילו שאני  

שם את הנייר מול הפרצוף של האנשים. אני חושב שיש מקום בהחלט לבדוק. 

אני באמת לא מטיל ספק ודופי במה שכתב כאן היועץ המשפטי, אני מכבד 

את מה שהוא כתב כאן. אני  חושב  שיש מקום בהחל ט לשקול את העניין הזה  

ישתמש ו  המועצה  שחברי  כדאי  השרון  של  רמת  לכבודה  מה,  יודע  אתה 

במיילים שלה, ואם אנחנו נגלה שמישהו מחברי המועצה עושה שימוש לרעה  

בלוגו, כמו שעושי ם 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

לך    מר אבי גרובר:  אומר  זה,  את  מבקש  היה  הזה  לשולחן  מסביב  מועצה  חבר  כל  רמי. 

אמיתי, לא הייתי בכלל  חושב שיכול להיות שיש פה איזה שהוא פתח.  חבר  

הספציפי שביקש את זה, גורם לי לחשוב מה המניעים האמיתיים שלו בדבר 

אותה   לשחק  במקום  אמיתי,  הכי  לך  אומר  להציג.  מנסה  הוא  מה  הזה. 

משחקים. 

8 

9 

10 

11 

12 

 מאחר ואני שותף בארגון חברי המועצה הארצית, אני  יכול  להגיד מר רמי בר-לב: 

לכם שמה שירון גדות כרגע אמר. 

13 

14 

 15זה אפילו לא עולה כסף לא כלום. זה לא עניין של ז ה.   מר אבי גרובר: 

 16 זה עולה כסף ואני ביררתי גם.  מר ירון גדות:

 עלה לדיון ציבורי בארגון חברי המועצה הארצי ו בלא מעט רשויות,  מר רמי בר-לב: 

אני לא זוכר את הרשימה שירון אמר אותה כרגע, משתמשים בלוגו ובמיי ל.  

17 

18 

 19 חבר מועצה זה סטאטוס  שהוא לא קשור לאופוזיציה או קואליצי ה.    מר גיא קלנר:

 אני תומך את מה שאתה אומר. אני חושב שיש מקום בהחלט לשקול מר רמי בר-לב: 

את העניין הזה. ואם מי שאנחנו נמצא  אותו עושה שימוש לרעה בדבר הזה,  

אנחנו נמצה את הדי ן. 

20 

21 

22 

 23 מה נעשה לו? ד"ר צחי שריב: 

 24 לא יודע. נמצה את הדי ן. מר רמי בר-לב: 

 25נסגור אות ה.  מר רביד פל ד:

 אם מישהו חושב שחבר מועצה הוא בעל סמכות, הוא סגן בשכר או  עו"ד  עידן למ דן:

ראש עירייה המישהו הזה טועה. חבר מועצה  פונה מציע הצעה כמו שחבר 

כנסת פונה מציע הצעה. מבקש. 

26 

27 

28 
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 1  מה לחבר כנסת אין כלים? מר גיא קלנר:

 אני מגדיל ואומר, שגם אני כחבר מועצה וממלא תפקיד של ממלא  מר רמי בר-לב: 

מקום יושבת ראש ועדת מכרזים, מסתובב עם חותמת של העירייה שכתוב 

רמי בר לב ממלא מקום. אני עושה שימוש לרעה? 

2 

3 

4 

 5אבל יש לך תפקי ד.  מר אבי גרובר:  

 בסדר. אבל  גם חבר מועצה זה תפקיד. מה אנחנו עושים  פה. תגיד מר רמי בר-לב: 

לי. אנחנו מנהלים את העיר הזאת. אנח נו 

6 

7 

 זה עבירה פלילית. אם היה עושה שימוש לא נכון בתפקיד שלו, זה גב' דברת וייז ר:

עבירה פלילי ת. 

8 

9 

 10 ואחד הפעמים בלוגו או בטייטל. מר רמי בר-לב: 

עוד הצעה שלא תתרום לשום תושב ברמת השרון כלום לא ישתנה   מר אבי גרובר:   כרגיל 

בחייו אם ההצעה הזאת תעבור או לא תעבור  ואנחנו נריב עליה עכשיו חצי  

ולהצעה הזאת. חוץ מניסיון   שעה.  אין שום קשר לחיי תושבי רמת השרון 

להכניס אצבע בעין. אין פה כלום. אני אפיל ו. 

11 

12 

13 

14 

 15 תעלה להצבעה. מר יעקב קורצק י:

אתה יודע, אתה בעצמך מספר איך אנחנו איך אני פה, אנחנו מנסים לעזור   מר אבי גרובר:  

לחברי המועצה  למלא את תפקידם וכל הדברים האלה. באנו בהתחלה נתנו  

טאבלט, כרטיסים, כל מיני כאלה דברים. פה אני אפילו, אתה יודע אמיתי, 

אני הסתכלתי על זה  בהתחלה סוג של. אמרתי נו באמת. הבן אדם  יושב כל  

יום רק על זה הוא חושב, זה מה שיש לו בחיי ם. 

16 

17 

18 

19 

20 

 21 על האלף ועל היוד.מר יעקב קורצק י:

על היוד ועל האלף. יאללה. אני לא ישבתי איתך לפני וראיתי את ניסוח חוות מר אבי גרובר:   

הדעת שלך או משה ו. 

22 

23 

 צריך להגיד את זה,  זה לא רציני להגיד יש  לי בווטסאפ  את חברי עו"ד מיכה בלו ם:

המועצה במדינת ישראל והם מעבירים עכשיו עושים לי חקיקה אומרים לי 

המשפטיים  היועצים  כל  של  דעת  חוות  לי  תביא  לא  יהיה.  מה  יהיה  מה 

ברשויות המקומיות שיגידו מאיזה סמכות הם נותנים את זה. עכשיו, צריך  

להב ין האם המדינה היי תה  רוצה לתת יותר דברים לחברי  המועצה כ מו שהם  

24 

25 

26 

27 

28 
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רצו לתת להם שכר וזה לא עבר בסופו של דבר, כשהם רוצים לתת  משהו 

המדינה יודעת לתת. המדינה לא אמרה שמגיע לחבר מועצה 

1 

2 

 3היא לא אמרה של א.   מר גיא קלנר:

יכולות עו"ד מיכה בלו ם: עירוניות  ורשויות   סליחה אבל מה לעשות שרשויות מדינה 

לפעול רק במה שנותנים לך  סמכות, לא במה שלא נותנים. אנחנו לא  במשפ ט   

הפלילי, ולכן. 

4 

5 

6 

 7 אבל איזה סמכות מיכ ה. גב' דברת וייז ר:

 8 אין לנו סמכו ת. עו"ד מיכה בלו ם:

 9 יכול להיות שהסעיף הז ה 125 ג' נכתב בהוראת העבר שבו.  גב' דברת וייז ר:

 10 שבה היו פקסים ולא היו  מיילים.  מר גיא קלנר:

 מכשיר טלפון, מכשיר פקסימיליה  ומחשב. יכול להיות שצו השעה  גב' דברת וייז ר:

בגלל שהיום. 

11 

12 

 13 אם המדינה תגיד שמותר גם לחלק לכולם מיילי ם. עו"ד מיכה בלום: 

 14 אני חושבת שצו השעה היום מתקדם. גב' דברת וייז ר:

 15אין לו סמכות לחלק ירקות, לא כתוב.   פרופ' נטע זיו:

 מתכוון פה בסעיף  125  ג' לעשות את  אדפט ציה  מפקס שלמשל כבר  גב' דברת וייז ר:

לא רלוונטי לשירות מייל לצורך העניין, זאת שאלה. 

16 

17 

 אבל כתובת מייל זה לא אמצעי. ג'ימייל זה לא בעיה לפתוח. רוצים ד"ר צחי שרי ב:

של רמת השרון כדי להצטייר מישהו מהעירייה עם סמכות. 

18 

19 

 20 חברים, בואו נתקד ם. מר יעקב קורצק י:

 נכון. אחר כך  זאת בעיה בבית משפט. כיוון שיהיו אנשים שיבטיחו עו"ד מיכה בלו ם:

לתושבים הרים וגבעות, והתושב 

21 

22 

 23 זה עבירה פלילית של אותו חבר מועצ ה. גב' דברת וייז ר:

 24 מה הקשר.  פרופ' נטע זיו:

לך  גב' דברת וייז ר: אסור  פלילית.  לעבירה  חשוף  הוא  נכון  לא  שימוש  שעושה   מי 

להבטיח בשם העירייה אם אין לך סמכו ת. 

25 

26 

 27יכול להיות גם בלי דומיין.    פרופ' נטע זיו:

 28  זה לא קשור למיילים. אם יש נוכל אז הוא נוכ ל. מר גיא קלנר:
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בג'ימייל  גב' דברת וייז ר: שלו  השם  את  לעשות  יכול  הוא  גם  למייל.  קשור  לא   זה 

ולחתום למטה חבר מועצה ועדיין להבטיח הבטחות. 

1 

2 

 3הכול טוב ויפה אבל ז ה.  עו"ד מיכה בלו ם:

וחתימה גב' דברת וייז ר: לי  ג' ימייל  היה  האחרונות  בשנים  דרך  אגב  אני   גם 

אלקטרונית של חברת מועצה, סגנית בתואר. עם לוגו של העירייה אז מ ה.  

4 

5 

 6אני מציע שיחלקו לנו בולים.  מר רביד פל ד:

 7 גם במקום לחלק מכוניות. מה ההבדל. איפה הגבול? עו"ד מיכה בלו ם:

 8 עכשיו אתה עושה את זה מעניין. ד"ר צחי שרי ב:

תחלקו  לעצמכם  מה שאתם רוצים. אני יכול רק לציין מה שהמחוקק  עו"ד מיכה בלו ם:

מרשה. לא מה שהמחוקק לא מרשה. אתם כולכם בעלי אפשרויות.   

9 

10 

 11מי ביקש ממך. למה אתה כל כך נלחם בהצעה הזאת.   מר ירון גדות:

 תפנו למשרד הפנים. דרך ראשי  ערים,  תפנו דרך המיילים. של  חברי עו"ד מיכה בלו ם:

המועצה לשרים ולכולם. שיתנו לכם מצידי מכוניות שרד. 

12 

13 

 14 יש לנו יועץ משפטי שנלחם על מה שחשוב. יש פה עשר  עיריות שבהם זה עבר.   מר ירון גדות:

 15אתה התחלת.  מר אבי גרובר:  

 16 מאוד חשוב למרות שהוא צודק, גם אם הוא צודק . עו"ד  עידן למ דן:

שרוצה  מר אבי גרובר:   דעת  מי  חוות  נתן  משפטי,  יועץ  יש  להצבעה.  את  זה  מעמיד  אני 

שיצביע בעד ההצעה ונגד חוות הדעת. ומי שרוצה שיצביע נגד ההצעה בעד  

חוות הדעת. מה שאתם רוצים. מי בעד לקבל את ההצעה של ירון לגבי  הקמ ת 

כתובת מייל לחברי מועצה מי בעד? אחד בע ד. 

17 

18 

19 

20 

 21אני בעד.   מר ירון גדות:

 22מי נגד?   מר אבי גרובר: 

 23 רגע בלקין בחו ץ.  מר ירון גדות:

 24מה לעשות. ארבע נגד. מי נמנע? שבעה נמנעי ם.  מר אבי גרובר:  

 לפרוטוקול אני נמנעת בגלל שאני לא רוצה להצביע נגד חוות דעת  גב' דברת וייז ר:

של מיכה. 

25 

26 

 27גם אני.   מר גיא קלנר:

 28 גם אני לא  רוצה להצביע נגד ההצעה  של מיכה. בחיים אני לא נמ נע מר רמי בר-לב: 
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 1בהצבעות. אני חושב שיש פה. 

 ההצעה  נדחתה.  4  חברי  מועצה  הצביעו  נג ד  ההצעה  להקמת  כתובת  מייל  לחברי  החלטה:

מועצה, 7 חברי מועצה נמנ עו, חבר מועצה 1 הצביע בעד.

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

7. הצעה לסדר ירון גדות  –  15.11.20   -  מינ וי  נציג אופוזיציה לוועדת יקיר  

העיר. 

 9הצעה הבאה. עוד פעם ירון, מינוי נציג אופוזיציה לוועדת יקיר העי ר.     מר אבי גרובר: 

  הוא עושה לך תיקון. לא יהיה. אז לא יקום. זה מה שהם רוצים. בדיוק. מר  יעקב  קורצקי:

זהו, הוא השיג את המטרה שלו. נגמר הסיפור . 

10 

11 

 גם  אני אמרתי את מה שיעקב אמר. גם אני אמרתי את מה שאתה  גב' דברת וייז ר:

אמרת. 

12 

13 

 14 שמה. מר רמי בר-לב: 

 15 ניצחון טכני. שתיים אפ ס. גב' דברת וייז ר:

 16 סובב לו את המצלמ ה.   מר יעקב קורצק י:

 מינוי נציג אופוזיציה. אני מקווה שהיועץ המשפטי לא יגי ד שאסו ר גם כן על   מר ירון גדות:

הדבר הזה. מינוי נציג אופוזיציה לוועדת יקירי העיר. על פי החוק יש לתת  

ועדה  ראוי שבכל  ובנוסף  העירייה  בוועדות  יחסי  ייצוג  לחברי  האופוזיציה 

אר בע  מהם  מועצה,  חברי  עשר  שבעה  השרון  רמת  לאופוזיציה.  נציג  יהיה 

חבר י  העיר  שישה  יקירי  בוועדת  באופוזיציה.  ושל ושה  בקואליציה  עשרה 

מועצה  צריך  להגיד גם ארבעה נציגי ציבור. סך הכול עשרה חברים, על פי  

חישוב  ייצוג יחסי הייצוג קואליציה לחברי המועצה הוא  4.9  ולאופוזיציה  

1.05. זה כשמסתכלים על שישה חברי מועצה. אם מסתכלים על עשרה חברי  

צריכה  לקבל שמונה.   והקואליציה  שניים  לקבל  צריכה  אופוזיציה  מועצה, 

על   להצעה  בהקשר  שריב  צחי  אמר  האחרונה  המועצה  בישיבת 

העיר  שמועצת  ולכן  ביקשתי  יחסי.  להיות  צריך  הייצוג  הדירקטוריונים, 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 
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תתבקש להחליט כדלקמן:   למנות חבר מועצה נציג אופוזיציה לוועדת יקירי  

העיר על פי בחירת האופוזיציה. 

1 

2 

 3 לא הבנתי, לבלקין אין נציג?גב' דברת וייז ר:

 4  לא. מר ירון גדות:

 5 בלקין אין לך נציג בוועד ת יקיר העיר? גב' דברת וייז ר:

 6 לא. מר רוני בלקין : 

 7לא.   מר ירון גדות:

 חוץ מזה שבלקין לא נציג בעצמו בוועדת יקירי העיר. יש שישה חברי מועצה.   מר ירון גדות:

אז לאופוזיציה מגיע שני נציגים. 

8 

9 

 10שני נציגים כב ר.   מר אבי גרובר: 

  לאופוזיציה מגיע נציג אחד  חבר מועצה ונציג אחד  נציג  ציבור,  לפי  חישו ב מר ירון גדות:

יחסי. אני רק עשיתי למדתי חדו"א וחמש יחידות מתמטיקה, עשיתי חישוב 

פשוט. 

11 

12 

13 

 14 זה לא וועדת חובה ולא חייב. אפשר. מר יעקב קורצק י:

 זה לא ועדת חובה אחרת  היא הייתה  צריכה להתכנס ארבע פעמים  גב' דברת וייז ר:

בשנה והיא לא. היא נפגשת רק פעם בשנ ה. 

15 

16 

 17ועדת חובה היא לא בטו ח.   מר אבי גרובר: 

 18 היא לא ועדת חוב ה. גב' דברת וייז ר:

 19 לא אמרתי שהיא ועדת חובה. גם ועדת...מדברים על ייצוג יחסי.  מר ירון גדות:

 20לא לכל הערים יש יקירי העיר.   מר אבי גרובר: 

ייצוג ד"ר צחי שרי ב:  הוא אמר שבישיבה הקודמת צחי שריב אמר שצריך שיהיה 

יחסי. זהו. מה זה חוק? 

21 

22 

 23כן. זה חוק. ייצוג יחסי לכל חברי הסיעות ולאופוזיציה.   מר ירון גדות:

 24 כי אני אמרתי?  ד"ר צחי שרי ב:

 25לא. זה שאתה אמרת ז ה לא   מר ירון גדות:

 26 אז בשביל מה הכנסת את זה. אם הייתי אומר הפוך?  ד"ר צחי שרי ב:

  הכנסתי את זה כי  חשבתי שיש לך אינטגריטי  שאם אתה לפחות  עובד לפי מר ירון גדות:

כלל מסוים, לא רצית לעבוד בישיבה הקודמת לפי כלל שאומר חובת   ייצוג  

27 

28 
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לאופוזיציה לדירקטוריונים בכל מספר.  אמרת צריך לעבוד  לפי ייצוג יחסי. 

אז הנה דוגמא, ייצוג יחסי, דרך אגב גם  בדירקטוריון החישובים שלך היו  

מג יע  יחסי  ייצוג  לפי  עשרה,  יש  פה  גם  אבל  עשרה,  שם  נכונים.  יש  לא 

לאופוזיציה שלוש חלקי שבע עשרה זה שניים מתוך עשר. 

1 

2 

3 

4 

 5 מגיע זה מילה שאתה הוספת עכשיו. ד"ר צחי שרי ב:

 6 מגיע לפי מה שאתה אמרת מגיע.  מר ירון גדות:  

 7טוב נו. בקיצור הבנו. את ההתפלפלות נ ו.  גב' דברת וייז ר:

 8 רוני אתה רוצה להיות חבר בוועדה? מר יעקב קורצק י:

 9 לא.  מר רוני בלקין : 

 10 בקיצור ולעניין. לא. אז יאללה. מר יעקב קורצק י:

אל  מר רוני בלקין :  עליך  מה   ששנוא  שאמר  חז"ל  במשפט  של  אתחיל  אני   תראו, 

זכרוני אני הייתי אז  חבר במועצת העיר רק שראש   תעשה לחברך. למיטב 

העיר הנוכחי א בי גרובר היה חבר מליא ה באופוזיציה, הוא לחם בראש העיר  

איצי ק רוכברגר שניסה להדירו מחברות בדירקטוריון. עכשיו הדעה האישית   

11 

12 

13 

14 

 15אבל לא ישבתי בכל הדירקטוריונים.  מר אבי גרובר:  

 גם אני לא יושב בכולם. אני לא יושב בכולם כי אני בוועדת ביקורת. מר רוני בלקין : 

אני לא יושב בכל הוועדות כי אני לא יכול. הדעה האישית  שלנו לגבי או פי 

ההתנהלות של חבר במועצת העיר היא לא מעניינת. היא פשוט לא מעניינת. 

אנחנו לא נותנים פה ציונים לנימוסים והליכות, אני  יכול להגיד לכם שא ני 

אומר את  זה  לא פעם לירון  גדות ויש לנו שיחות טלפון שמתחילות אני תמיד  

מרגיע את עצמי מראש טובל את היד בקרח ומתח מם, וזה נגמר גם שאני  

מתחמ ם. בלא מעט דברים אני מסכים איתו על ה" מה"  אני פשוט לא מסכים  

איתו ברוב הדברים על ה"איך". אבל אני אומר  לכם עוד  פעם בסוף אפשר 

להתפלפל איך שרוצים, יש גם עניין של מה ראוי שיהיה. אי אפשר לעיין את 

האופוזיציה. אני לא יכול  להיות בכל הוועדות.  היום אני כבר בחמש עשר ה. 

מקפיד   ואני  ועדות  בשתי  לעמדתי  בניגוד  אותי  הכניס  העיר  שראש  אחרי 

להגיע כי אני לא ..לאחרונה. אבל זה  ממלא  לי את  הזמן יפה. לא יכול להיות  

בכל  מקום כדי שאני גם  מ ייצג את האופוזיציה, יכול להיות שאני גם ענייני  

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 
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 1יותר, אני יותר נחמד, אני לא יודע, אף פעם לא אמרו לי. 

 מה זה קשור. אתה מקצועי. זה טוב להעיר. אבל זה מביא נזק לעיר.  מר יעקב קורצק י:

אנחנו נלך איתו אחורה מאה שנה, רוני  אנחנו צריכים לנהל עיר. רוני אנחנו  

צריכים לנהל עי ר. 

2 

3 

4 

 5 אתה לא יכו ל. מר רוני בלקין : 

 6 ולא לנהל שטויו ת. מר יעקב קורצק י:

 7אתה לא יכול להגיד שבגלל שמישהו ההתנהגות שלו.   מר רוני בלקין : 

 8 בטח שאני יכול. בגלל זה נבחרתי להגיד את הדעה שלי. מר יעקב קורצק י:

מ ה מר רוני בלקין :  אותו.  יכול   לאפס  לא  אתה  אבל  דעתך  את  להגיד  יכול   אתה 

לעשות שציבור  מסוים הצב יע עבורו ולכן צריך. צריך לבלוע צפרדעים. ולתת  

ייצוג ראוי גם לאופוזיציה גם כשהיא אופוזיציה קטנה. צריך לקיים את זה.  

זאת עמדתי. 

9 

10 

11 

12 

בוא נבין שנייה. יש נוהל לועדת יקירי העיר. הנוהל אומר רשימת המועמדים מר אבי גרובר:   

ציבור   ואישי  המועצה  סיעות  מראשי  המורכבת  העיר  לוועדת  יקיר  תוגש 

לא   סיעות,  ראשי  שאינם  חבריה  מספר  אשר  העירייה  ראש  על  ידי  שימונו 

יעלה על חמיש ה. 

13 

14 

15 

16 

 לא הבנת מה הוא אומר. הוא אומר שאין פה עני ין חוקי יש פה ע ני ין גב' דברת וייז ר:

ציבורי. 

17 

18 

זה אומר  שאם הוא נכנס אחד מהחבר'ה שם יוצא. קודם כל. אני  לא חב ר   מר אבי גרובר: 

בוועדה. אז זה אחד. עכשיו. מי חברים בוועד ה. 

19 

20 

 21 מה רשום שלא יעלה. כמה עד איזה מספ ר? גב' דברת וייז ר:

 22מספר חבריה שאינם ראשי סיעות לא יעלה על חמישה.   מר אבי גרובר: 

 23 רגע. השאלה ראשי סיעות. גב' דברת וייזר: 

החמישה    מר אבי גרובר:  אז  סיעה.  ראש  הוא  גיא  אז  וגיא.  מועצה  חמישה   חברי  שם  יש 

האחרים. 

24 

25 

 26 לא. אני יושב ראש ועד ה.   גב' ענבל דדון:

 27 מי מטעמה. א ת.  עו"ד  עידן למ דן:

 28נכון, אבל אומרים לך שמספר חברים.   גב' ענבל דדון:
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 1 יש חמישה שאינם ראשי סיעות. ד"ר צחי שרי ב:

 2איכשהו זה יצא. איכשהו זה הסתדר.   מר אבי גרובר: 

 3 לא. חוץ מנבחרי ציבו ר. גב' דברת וייז ר:

 4אתה לא הבנת. תקרא את זה עוד פעם ותבין שזה לא קשור.   מר ירון גדות:

 5אוקי. זה לא קשור. סבבה.   מר אבי גרובר: 

 6 ראש סיעה או לא ראש סיעה זה לא משנ ה.  מר ירון גדות:

 הוא  אומר לך אני רוצה להיות  מתוקף זה שצריך להיות מה שרוני מר יעקב קורצק י:

אמר, 

7 

8 

 9 באופוזיציה. גב' דברת וייז ר:

 10  לא. הוא רוצה להיות מתוקף זה שזו ועדה שחסוי ה. גב' ענבל דדון:

 11אז הוא לא אמר שהוא מוציא אותי. הפוך הוא אומר.   מר גיא קלנר:

 לא מוכנה. מספיק הוא הוציא ממכרזים דברים שאסור להוציא. לא מוכנה.   גב' ענבל דדון:

אבי אני לא  מוכנה להיות  עם ועדה שהיא חסויה עם אדם כזה שמוציא כל 

דבר החוצה. גם כשזה דברים שהם חסויים גם שהיו ועדת מכרזים בעבר. לא  

מוכנה. 

12 

13 

14 

15 

 16 בסדר. אז תיכף נצביע. אם אתם לא רוצים אותו ל א מר אבי גרובר:  

 לא מקובל. חוץ מזה שזה לא ועדת  חובה, ולא חייב להיות נציג אופוזיציה.  גב' ענבל דדון:

לא חייב. 

17 

18 

 מה אמרת עם  החמישה גם חוץ מנבחרי ציבור צריך לעשות ספירה. גב' דברת וייז ר:

חוץ מנבחרי ציבור. צריך להיות נבחרי ציבור שראש העירייה פלוס חמישה  

שאינם ראשי סיעה או שגם נבחרי הציבור הם בתוך החמישה זאת השאל ה. 

19 

20 

 21 

 22  לא. נבחרי ציבור הם לא בתוך החמיש ה. גב' ענבל דדון:

 יש לנו. אחד, רגע, לא, הוא אמר נבחרי ציבור. יש לנו אחד שתיים  גב' דברת וייז ר:

שלוש. יש לנו שלושה נבחרי ציבור. 

23 

24 

 25   ארבעה, שולה. רגע, ומה עם אשאון. ורוני רוזמן. רוני רוזמן. ארבע ה. גב' ענבל דדון:

העני ין הוא זה ועדה שהיא ועדה רגישה. ואמרו פה  אנשים שירון לא מתאים   מר אבי גרובר: 

לשבת בוועדה הזאת . 

26 

27 

 28 קודם כל אף אחד לא יוצא. בסדר. זה לא יוצא. כי ענבל. גב' דברת וייז ר:
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 1מה לא יוצא. לא יצא אי תו.  מר אבי גרובר:  

 2 לא הבנת, גיא קלנר הוא ראש סיעה. ענבל, מיכא ל. גב' דברת וייז ר:

 3 למה עידן. למה מגיע  לו  מר יעקב קורצק י:

 4 דוברת ורביד זה ארבע. אז אף אחד לא יוצ א. גב' דברת וייז ר:

 5ונטע. גם את בוועדה שלנו.  גב' ענבל דדון: 

מה שרציתי להגיד שזה אנחנו יושבים עכשיו על  המדוכה לעשות סדר בתקנון   פרופ' נטע זיו:

הזה. אפשר לשקול להכ ניס נציג אופוזיציה. לאו  דווקא להיות חבר מועצה.  

אבל אני חושבת.

6 

7 

8 

 9נציג ציבור.   גב' ענבל דדון:

ששלושת חברי האופוזיציה שלנו יכולים אולי להציע נציג מטעמם. זה לא   פרופ' נטע זיו: 

חייב להיות חבר מועצ ה. 

10 

11 

 12נציג ציבור מטעם אופוזיציה.   גב' ענבל דדון:

 13..גם וגם. יש עשרה. תעשי חישוב של עשרה. תגיעי למסקנה שצרי ך.    מר ירון גדות:

זה לא ועדת חובה. זה לא חייב להיות נציג אופוזיציה. זו לא ועדת חובה. לא    גב' ענבל דדון:

נכון. לא. 

14 

15 

 16  נטע ייצוג יחסי מדבר על כללי לא על חובה, על הכול. מר ירון גדות:

 17ייצוג יחסי אבל לא של חברי מועצה.   פרופ' נטע זיו:

 אני גם בעבר ו גם  באחת ההצבעות  הקודמות, עמדתי היא שכן  צריך  עו"ד  עידן למ דן:

להיות נציג לאופוזיציה. נציג לאופוזיציה וחלקתי על כך גם בעבר, אפרו פו 

ירון גדות לא בהכרח חייב להיות חבר מועצה כ מו  שגם נציג קואליציה לא  

חייב  להיות חבר מועצה. יש פעמים רבות  שחברים ממליצים על נציג  ציבור,  

בין אם הם קואליציה, בן אם הם  אופוזיציה. נציג ציבו ר שמגיע מטעמם, אני 

בהחלט בעד שיהיה נציג אופוזיציה בוועדה גם בוועדת יקירי העיר, אני חושב 

בכך   מאמין  אני  לא  רשות,  או  רשות  זה  אם  קשר  בלי  מקום,  לכך  שיש 

עקרונית ואידיאולוגית אבל זה בהחלט יכול להיות נציג ציבור כזה או אחר.  

יתכבדו שלושת חברי האופוזיציה ויביאו מטעמם איזה שהוא נציג ציבו ר.  

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

 27 רגע, אשוואין הוא לא מטעם גריידי? גב' דברת וייז ר:

 28לא. מטעמי.  מר יעקב קורצק י:
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 זה לדעתי לכן ההצעה הספציפית כפי שהוגשה, אני לא בעדה אבל  עו"ד  עידן למ דן:

אני בהחלט בעד נציג א ופוזיציה לוועד ה. 

1 

2 

הוא מר גיא קלנר: אבל  הדברים  בשולי  כאילו  שהוא  אחד  משפט  עוד  רוצה  להגיד    אני 

מהותי מאוד. ירון הרבה פעמים קודם כל אני חושב שהחוקים אנחנו צריכים  

שמה   חושב  אני  רגע,  אבל  זהה.  בעדנו  באופן  נגדנו  או  כשהם  אותם  לכבד 

שנטע הציעה בפרקטיקה היא הצעה טוב ה. 

3 

4 

5 

6 

 7 אני מה שנטע מציעה זה בסדר. מר יעקב קורצק י:

 8 זה שתיים, שלוש אני רוצה להגיד ידידי ירו ן,  מר גיא קלנר:  

 9 מה אתה מכניס תרגום בגוף הסרט, תן לו לדב ר. ד"ר צחי שרי ב:

 10 הוא הציע שנטע מה שהיא הציעה. אמרת י.  מר יעקב קורצק י:

 11 שמענו מה שהוא הצי ע.  ד"ר צחי שרי ב:

 12 אמרתי אמן למה שגיא ונטע.  מר יעקב קורצק י:

 13 אמן אומרים בסוף אב ל.  ד"ר צחי שרי ב:

  במדרגות. דבר אחרון שאני רוצה להגיד לעמיתי, ידידי ירון, שאמנם מאוד מר גיא קלנר:

אוהב להיכנס בחריץ הזה שנקרא  קואליציה  או אופוזיציה, אני רוצה לספר  

לך סוד. יש קואליציה של  ארבעה עשר חברים שהיא מאוד רב גונית, היא לא  

אחידה וגם בתו ך הוועדה שאנחנו יושבים כקואליציה אין אחידות דעים וא ין 

תיאומים ואני אגיד לך יותר מזה, יש הרבה פעמים שאנחנו לא מסכימים על  

מבנה   כי  אחרות,  בוועדות  וגם  שמות  ועדת  של  בנושא  גם  מאוד  הרבה 

הקואליציה הוא כל כך  רחב ורב מימדי שאני י כול  לספר לך שלפעמים צחי  

ודוברת לא מסכימים ולפעמים עידן ויעקב לא  מסכימים, לפעמים רמי וגי א 

לא מסכימים. ונעשה אני אומר זה לא בפורום ז ה 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

 23גם אני וגריידי לפעמים לא מסכימים.   מר ירון גדות:

אפילו  מר גיא קלנר: אבל  תתפלא,  לך  א ומר  אני  ולכן  אבל  מסכימים.  לי  שאתם    נראה 

בקואליציה הרחבה הזאת על  אף שהיא קואליציה היא מאזנת את עצמ ה. 

אתה יודע כמה חוסרי הסכמות היו בוועדת יקירי העיר האחרונה?  קח א ת 

זה גם בחשבון, זה לא בפורמאלית אבל קח את זה גם בחשבון.  

24 

25 

26 

27 

 28בסדר. אבל יש חוק. יש חוק מה לעשות.   מר ירון גדות:
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בסדר. אבל הרבה  פעמים אנחנו גם מדברים  על תכלס ו על מהות. ואני אומר    מר גיא קלנר:

לך. אתה מבי ן. 

1 

2 

 3  על תכלס מהות יש פ ה מר ירון גדות:

  אתה מבין שהפער שלך מנושאים שקשורים בדת ועיר מיעקב הוא לא רחוק מר גיא קלנר:

יותר  מאשר של צחי או של עידן. אתה מבין שבנושאים אחרים אני וצחי לא  

חלוקים פחות ממה שאתה וצחי?  אתה מבין  שלנושאים נוספים עידן ויעקב  

לא חלוקים. 

4 

5 

6 

7 

 ואני חבר הכי טוב של עידן. אני חבר שלו חבל על הזמן. ואני אוהב  מר יעקב קורצק י:

אותו והכל בסדר. הכול מצוין. 

8 

9 

 10  אני אומר לך את זה, זה העניין. מר גיא קלנר:

 11 בדרך כלל אתה אומ ר.  מר ירון גדות:

 12רגע, רוני אחלה רוני שבעולם. אחלה רוני לפרוטוקול.  מר יעקב קורצק י:

 13רוני זה אח.  גב' ענבל דדון: 

אבל הפעם. הסיבה שפוסלים ובעצם לא מקיימים פה את החוק ודרך  אגב    מר ירון גדות:

אם אתם לא יודעים מח ר. 

14 

15 

עכשיו  גם   מר אבי גרובר:   החוק.  את  תואם  שזה  המחוז  על  מהממונה  דעת  חוות  קיבלת 

משרד הפנים היועץ  המשפטי לא נוח לך, ממונה על המחוז לא נוח לך. אתה  

כל  הזמן זורק פה לא תואם את החוק. לא תואם את החוק. אתה לא מחליט  

מה החוק. 

16 

17 

18 

19 

 20  א. אני מעדכן אתכ ם. מר ירון גדות:

 21פנית. קיבלת תשוב ה.   מר אבי גרובר: 

 22 ..היועץ המשפטי לממשלה. מר יעקב קורצק י:

זה  לא   מר ירון גדות:  תוגש  עתירה.  מחר  דירקטוריונים  של  שבנ ושא  אתכם  מעדכן  אני 

פשוט, חבר מועצה לא מקבל שכר. והרבה אנשים מהציבור התגייסו ותרמו 

כל אחד כנגד המצב  הלא תקין פה והלא חוקי פה שפוגעים באופוזיציה כל  

הזמן ואין אופוזיציה. וזה לא קשור אם זה אני או מישהו אחר  או גריידי או  

רוני. תושבים בעיר התאגדו 

23 

24 

25 

26 

27 

 28 כן. חמשת אלפים שקל הת אגדו. מר רביד פל ד:
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 1ושילמו כסף.  מר ירון גדות: 

 2ירון מחפש עבוד ה.   גב' ענבל דדון:

 3  בשביל שתוגש עתירה והעתירה הזאת הולכת להיות מוגשת מחר.  מר ירון גדות:

ואחרי  זה  מר אבי גרובר:   יחליף  סוללה  שהוא  שנייה  חכה  סוללה.  להחליף  צריך  שנייה. 

נמשיך. 

4 

5 

 6רגע, ירון מחפש עבודה. תושבים התגייסו למצוא לירון עבודה.   גב' ענבל דדון:

 7 בואו נצביע. מחר תגיש עתירה.  מר יעקב קורצק י:

  עכשיו זה לא מצלם. עכשיו זה עצר  את השידור. זה המצב. תושבים פה נתנו מר ירון גדות:

מכספם בשביל שיהיה  נציג אופוזיציה  בדירקטוריונים וזה ...והעתירה תוגש 

ושקרים   המצאות  מיני  וכל  אישי  רקע  על  זה  פה  עושים  שאתם  מה  מחר. 

וקשקושים ענבל פה מספרת שאני חושף נתונים מתוך ישיבות. 

8 

9 

10 

11 

 עכשיו עשית את זה. שקרן,  ענית למיכל רוטמן עכשיו אמרת עדכון גב' דברת וייז ר:

חם הרגע כתב ת. 

12 

13 

 14  זה משודר אבל מה את רוצה. מר ירון גדות:

 15 אז אל תגיד לי שלא כתבת. גב' דברת וייז ר:

 16  לא. אני לא חושף שום דבר. מר ירון גדות:

 17תרגום בגוף הסר ט.   גב' ענבל דדון:

 18  בישיבת הוועדה האחרונה. מר ירון גדות:

 19 אני לא חושף שום דבר זה אנדרסטייטמנט  של ד"ר צחי שרי ב:

 20בישיבת הוועדה האחרונה.   מר ירון גדות:

 21 אני מבקש לא...על מה שירון אמר עכשי ו. מר רמי בר-לב: 

 22 אני רוצה פוליגרף. ירון לא חשף שום מיד ע.  גב' ענבל דדון:

 23 בישיבת הוועדה האחרונה של תכנון ובנייה שנכנסתי מחליף של רונ י.   מר ירון גדות:

 24שום שמות.   גב' ענבל דדון:

 עוד לא  נכנסת, אמרת  שאני אמרתי שאתה לא תיכנס. ואני סתמתי  מר יעקב קורצק י:

את הפה. בז מן 

25 

26 

 27  נכון. וברגע שנכנסתי. למה אתה מפריע אב ל. מר ירון גדות:

 28 למה לא ביקשת סליחה .   מר יעקב קורצק י:
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 1 אמרת שמחקתי לך.. ...גב' דברת וייז ר:

 2 למה לא ביקשת סליח ה. מר יעקב קורצק י:

 3  נכנסתי להפרי ע. מר ירון גדות:

 4 תגיד לי. למה אמרת ש מחקתי לך איך יכול להיו ת גב' דברת וייז ר:

אצלי.   מר ירון גדות: עכשיו  הדיבור  זכות  להפריע.  תפסיקי  באשקלון  לא  אנחנו  דוברת 

תפסיקי להפריע.

5 

6 

 7תסתכל קצת במראה על עצמך. מר אבי גרובר:   

אני מסתכל טוב מאוד במראה על עצמי ואני  שומר על תרבות הדיבור שלי   מר ירון גדות:

ואני לא חושף דברים מהישיבות. 

8 

9 

 10לא על זה דיברת י. מר אבי גרובר:   

אבל איך שנגמרה ישיבת מועצת התכנון והבנייה יצא פה מישהו  עם סרטון    מר ירון גדות:

מתוך הוועדה ועוד לא  נגמרה הישיבה חמש דקות  אחרי זה היה כותרת אצל  

אחרי  דקות  חמש  אני  לא  וזה  בטח  אותה  מי  נתן  לכולם  שאני  ברור  שרון 

הישיבה. 

11 

12 

13 

14 

 15 איזה סרטון?גב' דברת וייז ר:

  שרון כתב  על השתיל והזה. אז חבר'ה תסתכלו אתם על עצמכם ואם אתם  מר ירון גדות:

רוצים לפסול אותי בגלל שאני חושף דברים שגם ככה משודרים עכשיו בלייב  

לציבור בגלל שאתם לא  מאפשרים לאנשים להיות פה. אז תסתכלו קודם כל  

אופוזיציה   נציג  שיהיה  מוכנים  לא  שאתם  הסיבה  זאת  אם  עצמכם.  על 

סיימתי.   לעיר.  נזק  גורמים  אתם  אחרים  העיר  ובמקומות  יקיר  בוועדת 

תצביעו מה שאתם רוצי ם. 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

 תודה שאתה מאשר לנו להצביע  את מה שאנחנו רוצים. זה באמת  מר יעקב קורצק י:

תודה רבה. 

22 

23 

 24מתי הנוהל שלכם יהיה מוכן נטע? מר אבי גרובר:   

 25זה ..יושבת ראש הוועד ה. פרופ' נטע זיו:  

 26  אחרי הטקס ניפג ש. גב' ענבל דדון:

 27ינואר, פברוא ר.  פרופ' נטע זיו: 

ובשנה הבאה הישיבה קוראת   מר אבי גרובר:  דנו   28אני מציע בגדול שאתם הרי השנה כבר 
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 1איפה שהוא לקראת יוני, יולי אוגוסט. 

 2משהו כזה.   מר גיא קלנר:

 3אוגוסט, ספטמבר. כ ן.   גב' ענבל דדון:

 4משהו כזה. פברואר, מרץ יהיה כבר נוהל מסוד ר.   מר אבי גרובר: 

הצעה  גב' ענבל דדון: איזה  שהיא  ביחד  ונביא  הזאת.  גם  לשאלה  שתתייחסו  מציע    אני 

שתואמת את העניין הז ה. תנסו גם להתייחס לדבר  הזה. בסדר. מי בעד לקבל  

את ההצעה של ירון? שתיים. מי נגד ההצעה של ירון? שבע. מי נמנע? ארבע.  

ההצעה הוסר ה. 

5 

6 

7 

8 

9 

  ההצע ה נדחת ה. 2  חברי מועצה הצביעו בעד ההצע ה למינוי  נציג  אופוזיציה  לוועדת  החלטה:

יקיר העיר. 7 חברים הצביעו נגד,  4 חברים נמנע ו. 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

8.  הצעה לסדר ירון גדות  –  2.12.20  התניית הענקת  פרס  יקיר העיר ליהורם  

גאון בהתנצלו ת. 

 16 סעי ף 8  לסדר היום. התניית הענקת פרס יקיר העיר ליהור ם גאון בהתנצלות.    מר אבי גרובר: 

 17 יאללה שיוריד את ז ה. גב' דברת וייז ר:

 18 הוא התנצל לא?  מר רמי בר-לב: 

 19 כן. מר אבי גרובר:   

 20 או קי.  מר ירון גדות:  

 21 רגע, הוא לא השתחווה אבל חכה. גם להשתחוו ת. מר יעקב קורצקי: 

 22 הוא התנצל, לא?  מר רמי בר-לב: 

להגיד   מר ירון גדות: רוצה  אתה  רוצה. אבי  שאתה  או  עכשיו  דיבור  זכות  לי  יש  מה.   אז 

משהו לפני שאני אדבר שיש לך איזה התנצלות משהו, ממנו.  או שאני  אקריא  

את ההצעה. אני שואל אם יש לך משהו להצהי ר. 

23 

24 

25 

 26אתה רוצה להציג את ההצעה שלך או לא?  מר אבי גרובר:  

 27  אני מוכן להציג את ההצעה שלי אבל אם יש לך איזה מידע פה ש ל.  מר ירון גדות: 
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 1 יש לך מידע. תיכף הוא יחשוף אותו תדב ר. מר יעקב קורצק י:

 2אתה יכול להגיד אותו עכשיו.   מר ירון גדות:

פורסם. הכול פורס ם. אין שום דבר חדש להוסיף מעבר למה שפורס ם. יש לי  מר אבי גרובר:   

מה להתייחס במענה להצעה שלך. יש את ההצעה בתוך סדר יום אני לא יכול  

להסיר אותה בשמו. אם הוא מעוניין להסיר אותה, הוא יסיר אות ה.  

3 

4 

5 

 6 תן לי לעזור לירון.מר רמי בר-לב: 

הנוסח פורסם. יהורם גאון העביר התייחסות, פרסם מה שפרסם. זה פורסם  מר אבי גרובר:  

בכל   לזייף  יודע שניתן  אני  בצורה  מלאה.  ידי אחד הכתבים פורסם  על  גם 

המקומות אמר את דברו. אתה רוצה להציג את ההצעה שלך לסדר או לא?  

7 

8 

9 

 כן.  אני אציג. אם אתה לא רוצה להגיד שום דבר אז אני אציג את ההצעה   מר ירון גדות:

בכל זאת. 

10 

11 

 12אם אני אקריא את מה שהוא העביר לי אתה תוריד את ההצעה? מר אבי גרובר:  

תתייתר מר ירון גדות: שההצעה  להיות  יכול  לך  העביר  שהוא  את  מה  תקריא  אתה    אם 

המשיכה   את  יאפשר  שז ה  להיות  ויכול  יתייתר  ממנה  שחלק  להיות  ויכול 

שלה. 

13 

14 

15 

 16יהורם גאון העבי ר מר אבי גרובר:   

 17ביקשתי ממך שתעביר את זה לכולם.   מר ירון גדות:

הנוסח  הוא נוסח. יהורם  גאון העביר אלי, וביקש דרכי להעביר את זה וגם    מר אבי גרובר: 

יקרים,  זה.  "חברים  את  פרסם  יהונתן  שרון  העיתונאי  וגם  זה  את  פרסם 

יקרים באמת, החומרים ה מגנים בבוטות את הגרעין התורני שברמת השרון  

גרמו לי להגיב כפי שהגבתי.   לידי מידי שבוע  דרך  מסרונים  ואשר קיבלתי 

משהוסבר לי שהייתה זו בחלקה  פרובוקציה שקרית שנועדה ללבות את האש  

ושפורסמו   שאמרתי,  מן   הדברים  שנפגע  מי  בפני  להתנצל  החלטתי  הרע, 

לשואה.  הלא  ראויים  ביחס  וההשוואה  האזכור  בי  מן  ולחזור  בעיתונות 

פני המפריד   על  מקווה בכל לב שנחזור למצוא  את הטוב והמאחד  שבינינו 

ואהיה הראשון להירתם למשימה הזאת כל אימת שאתבקש בכך, בברכה  

יהורם גאון" . 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 
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 28 הוא שלח אליך? ד"ר צחי שרי ב:
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זה  לשרון    מר אבי גרובר:  את  ממני להעביר  יודע.  ביקש  לא  אני  דובר  אין  אלי.  שלח  הוא 

יהונתן. 

1 

2 

 3למה הוא פגע בשרון יהונתן עכשיו ה וא מתנצל בפניו?  ד"ר צחי שריב:

 4איך הוא פנה לשרון יהונתן לא הבנתי? גב' דברת וייזר:

 5 הוא ביקש דרך שרון שהוא כתב, להעביר את המסר הזה הלאה. כשא ני  מר אבי גרובר:  

 6לא. אני אגיד לך מה.  ד"ר צחי שריב:

כשאני עיריית רמת השרון רוצה לפרסם הודעה אני לא מתקשר לכל תושב   מר אבי גרובר:  

דני רציתי לעדכן אותך.  אני מעביר הודעה הוא ביקש  ברמת השרון שלום 

דרכי להעביר את ההודעה. הוא העביר את הנוסח שלו בידיעה שזה יתפרסם  

וביקש דרכי, אני אפרסם את זה לכל תושבי רמת השרון, הוא ביקש להעביר  

את המסר והוא העביר את המסר. זה המסר שהוא בא וביקש שאני אעביר  

אותו למקומונים והוא אמר תקריא את זה בישיבת המועצה לכל האנשים 

ממני  ביקש  שהוא  מה  התושבים.  זה  לכל  ועובר  משודר  שזה  יודע  כשהוא 

להקריא. אם אתם חושבים שאני מה שאמרתי פה זה לא ממנו ואני עושה  

עכשיו זה סיפור אחר. אז אנחנו כבר נמצאים בקטגוריה אחרת. הוא העביר  

לי את זה  אבי תקריא את זה בישיבת המועצה. תעביר את  זה למקומונים, 

שיתנו לזה פרסום לדברים שלי. זה מה שאני מבקש להעביר. 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 
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 18 חבל רק שזה לקח לו שלוש שנים. גב' בת שבע אלקובי: 

 אני רוצה להתייחס. אני לא יודע ירון זה הצעה שלו. מתי שהוא אני ד"ר צחי שרי ב:

אשמח להגיד משהו בעניין הזה. 

19 

20 

 21   אתה רוצה עכשיו להגיד או לא? בבקש ה. מר אבי גרובר:

  אז א. באמת ההצעה הזאת שהייתה מכוונת לעצור את המינוי של מיש הו מר ירון גדות:

שמדבר ככה היא באמת מתייתרת מבחינתי לפחות  וגם מבחינת החותמים 

עליה. אני יכול להגיד שבתקופה מאוד קצרה חתמו עליה מכל הקש ת.  

22 

23 

24 

 25מאה חמישים אי ש. מר אבי גרובר:   

 26חתמו עליה מאה חמישים איש מכל קצוות סיעו ת.   מר ירון גדות:

כל  עצומה  שיש עליה מאה חמישים איש אתה חושב שאנחנו צריכים מיד   מר אבי גרובר: 

לפעול לפיה? 

27 

28 



04-8666313י,  יגמחברת א 

6.12.20מישיבת  מליאה  מן  המניין  מיום    23יכל מס' פרט

75

 1  אני אענה. מר ירון גדות:

 2  יש לי בחדר עצומה עם אלפים מר אבי גרובר: 

 אבי. כשאני אסיים לדבר, אתה תוכל לשאול אותי שאלה ולתת לי את זכות   מר ירון גדות:

הדיבור ואני אענה לך כרגע זה זכות דיבו ר. 

3 

4 

לא  מר אבי גרובר:   אנחנו  שהחתימו.  כרטיסים  עם  התקרה  עד  בגובה  לי  יש  אלפים.   עם 

פועלים לפי נוסח העצומה הזאת. אתה מנפ ח. 

5 

6 

 לא  מנפח. אני  התחלתי להגיד משפט, אתה שואל אותי שאלה אני  אענה לך   מר ירון גדות:

עליה. אבל אם אתה רוצה אני גם יכול לסיים את הדברים שלי ואז תשאל  

ואז אני אענה תן לי רק לדב ר. חתמו עליה מאה חמישים איש, מכל מה  שאני  

מגדיר הגוש החילוני, כולל  פעילים שלך ותומכים שלך וכולל חברי, חברות  

לא רוצה להגיד מועצה שנמצאים פה כרג ע. 

7 

8 

9 

10 

11 

 12אני חתמתי.  גב' בת שבע אלקובי: 

 13  חוץ ממני באצ'י חתמה על העצומה הזא ת. מר ירון גדות:

 14 לא מתביישת בז ה. גב' בת שבע אלקובי: 

  אני ציפיתי שעוד חברי מועצה יחתמו,  אבל  זה לא משנה ויתמכו. ומבחינתי מר ירון גדות:

כן מאמין שאתה קיבלת ממנו את   ברגע שהוא פרסם את ההתנצלות  ואני 

לא   יכולים,  לא  אנחנו  ומבחינתי  ביקש  ממך  והוא  וזה  אותנטי  המכתב, 

צריכים להתנגד כרגע לבחירה שלו ביקיר העיר על ידך בגלל שבמצב הקיים  

בל י  במישהו  העיר  לבחור  כיקיר  אפשרות  יש  העיר  השרון  לראש  ברמת 

קריטריונים של הוועדה ובלי הבאה שלו לוועדה.  

15 

16 

17 

18 

19 
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 21עוד פעם.   מר אבי גרובר: 

  אבל יכול  להיות שהדבר הזה צריך להשתנות לאור הבחירה הזאת כי איך מר ירון גדות:

שאני רואה את הדברים, גם אם הוא לא היה מתנצל אתה לא היית מב טל  

את המועמדות שלו. אבל מבחינתי כר גע 

22 

23 

24 

 25 יש לך גם נבואו ת. מר יעקב קורצק י:

 26 הבעייתיות היא בבחירה שלך נשארת.  מר ירון גדות:

 27תיכף אני אתייחס לבחירה שלי. צחי רצית להגיד משהו. מר אבי גרובר:   

באוקטובר   ד"ר צחי שרי ב: התחיל  זה  התחיל.  זה  איפה  להזכיר  רק  רוצה  אני   28כן. 
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שואף  שהוא  ידוע  היה  אז  כבר  ראיון  למעריב.  נתן  גאון  2017  כשיהורם 

למשרת נשיא המדינה. הראיון  הזה במעריב.  שבו הוא דיבר על תושבי רמ ת  

השרון שמתנגדים לדבריו לדעתי אם היה חלק קטן, רוב הראיון הזה הי ה 

שיר הלל לראש הממשלה, שהוא כינה אותו המנהיג, לשרת התרבות, מירי  

היתר   ובין  ובחרדים,  רחבה  במתנחלים  תמיכה  הביע  נתניהו.  ולשרה  רגב 

לדתיים,   או  לגרעין  שמתנגדים  רמת  השרון  תוש בי  עירו  את  גם  הזכיר 

לאנשים עם פאות, והיחס אליה ם הזכיר לו א ת "דר  שטרימר", אנטישמיות.  

אותה שרת התרבות היא זאת שאמרה שהסודנים הם סרטן בגוף שלנו ואותו  

ראש ממשלה שאמר שהער בים נוהרים לקלפיות ואת  תושבי רמ ת השרון הוא  

כינה אנטישמיים.  אני לא חשבתי שהוא עשה  את זה  בכוונה, גם אני יהורם  

גאון היה אדם שמאוד הערכתי ואת השירה  שלו ואת היצירה שלו וחשבתי  

שאולי הוא טעה או מישהו הטעה אותו. אז פנינו אליו, הלכנו אליו חברי רמ ת 

ואורלי   באצ'י  ודני  אבל  בפגישה  השתתפתי  לא  אישית  אני  חופשית,  שרון 

הלכו לא לבד, הביאו אית ם  משלחת של תושבים  דתיים מהעיר, שהסבירו  

להם את האמת. הראו להם מה אנחנו אומרי ם הראו לו את ההשמצות, הראו 

לו את האמת על הגרעי ן. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 
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12 

13 
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 17 לפני כמה זמן?מר רביד פל ד:

 18 זה היה אז ב2017 . ד"ר צחי שרי ב:

 19 לא עכשיו. מר רביד פל ד:

 שנה לפני הבחירות. ובפגישה נראה שהוא הבין.  השתכנע והתחייב  ד"ר צחי שריב: 

ואמר אני אוציא התנצל ות וכו'. ולא עשה את זה. וניסינו להזכיר לו והיה לו  

זה,  אבל בפגישה הוא ראה את הדברים כמו  שהם. זה לא   נוח לשכוח את 

שעכשיו מישהו הראה לו, או פתאום הוא נזכר ולכן אני חושב שזה לא מקרי,   

אני חושב ש"יקיר העיר" זה גם כתוב באתר של העירייה, שי"קיר העיר"  זה  

תואר שמוענק לאנשים אשר פועלם יכול לשמש סמל ומופת.  ואני לא רואה 

ראויות   לא  הם  השרון.  רמת  כמו  בעיר  ומופת  סמל  האלה  בהתבטאויות 

ועכשיו לא יודע למה הוא בחר להתנצל בלשון רפה כמו שהוא התנצל, ולא 

יודע למה הוא העביר את זה אליך. לא  אתה נפגעת ממנו אז, הוא לא  כיוון  
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את זה אליך.  הוא פגע בנו. בכתבות שהיו על אותו ראיון  במעריב בערוצים  

של סרוגים, ובער וץ 7  דיברו מפורשות על רמת השרון חילונית, מר"צ ועלינו,  

על רמת שרון חופשית, כמי שהוא תקף  אותה. ומבחינתי הוא לא יקיר העיר,  

מסמן  לא  והוא  העיר.  ראש  יקיר  הוא  התואר  הזה.  את  לו  לתת  יכולים 

מבחינתי בצורה שהוא התבטא לא סמל ולא מופ ת. 

1 

2 

3 

4 

5 

 6 מבחינתי הוא אחלה יקיר העיר. ראוי ביות ר. מר יעקב קורצק י:

 7 בסדר.  ד"ר צחי שרי ב:

 8 התנצל הבן אדם. מה צריך יותר מזה?מר יעקב קורצק י:

 וגם הקריאות שכינו אותנו אנטישמים פה בישיבת מועצת העיר אולי  ד"ר צחי שרי ב:

מישהו לקח ממנו מופת אבל זה גם היה לא ראוי באותה מידה. 

9 

10 

 11 גם אמרו על ראש העיר שהוא היטלר ולא ראיתי קופצים.  מר יעקב קורצקי: 

 12 לא בסדר. לא בסד ר. ד"ר צחי שרי ב:

 13 לא ראיתי התנצלויו ת.   מר יעקב קורצק י:

 14 לא ראית? אני אראה לך . לא ראית.  מר ירון גדות:  

 15 לא.  מר יעקב קורצק י:

 16 הרבה יותר רפה, ההתנצלות. הרבה יותר רפ ה.   מר אבי גרובר:   

 17 אתה רוצה שאני אקריא?  מר ירון גדות:  

 18 כן. קראו לראש העיר שלנו היטלר. מר יעקב קורצק י:

 19 הלכת ושיבחת אותו ירון.  שכחת?  מר רביד פל ד:  

 20 בושה. הוא משה רבנו שלכם.  מר יעקב קורצק י:

 21 ראש העיר לא היטלר ולא צריך לכנות אותו ככ ה. ד"ר צחי שרי ב:

שהייתה  מר יעקב קורצק י: ראיתי  לא  עליו.  שקפצתם  ראיתי  לא  לו  פה.  אמר   הוא 

התנגדות. 

22 

23 

 24 הייתי פה. הוא הוצא מהישיבה. ד"ר צחי שרי ב:

 רק שלא תעמיד אותו, ירון יעמיד אותו גם ליקיר העיר. בשנ ה הבאה מר יעקב קורצק י:

אם הוא יהיה חבר בוועדה. יאללה. אחלה יהור ם. 

25 

26 

 27 אני רוצה להתייח ס. עו"ד  עידן למ דן:

 28 זה חמור. צביקה עמית רק שהוא לא ישים יקיר העיר המלצה, אם  גב' דברת וייז ר:
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 1הוא יהיה חבר בוועד ה.  

 2  סליחה. למה לא? למה  לא? אם אתם מכשירים פ ה. מר ירון גדות:

 3כל עוד אני יושב ראש הוועדה. ירון לא  ... גב' ענבל דדון: 

 4  אז למה לא. רעיו ן. מר ירון גדות:

 5שיהיה ראש עיר אז הו א.  מר אבי גרובר:  

 טוב. אני רוצה לומר כמה מילים גם כמי  שמרגיש שאותם  אמירות עו"ד  עידן למ דן:

של יהורם גא ון הופנו אליו או כלפי ציבור שהוא מייצג וגם על מה שהיה  פה. 

וגם  על עצם ההצעה  כרגע. לטעמי מה שקורה פה עכשיו  כולל ההתנצלות.  

מרגיש   מישהו  אם  שאומר  מידי.  גם  הנוסח  רפה  הזאת לטעמי  ההתנצלות 

שהוא נפגע מדברי, הנוהל של  לירות, לפגוע ואז להתנצל, הוא משהו שהוא  

לא מקובל. אבל יש סוף מעשה  במחשבה תחילה. אומרים את זה לא פעם,  

ראש  העיר  והצעת  הוועדה  הצעת  התנערות  מסוימת.  איזה  שהיא  ויש  פה 

העדפתי  שלא   השמורים  עימי,  מטעמים  אני  המועצה.  לשולחן  פה  הובאה 

להתייצב ולא להשתתף בהצבעה הזאת. גם המציע שכרגע משך את הצעתו  

הצביע בעד. למיטב ידיעתי ..מסביב לשול חן.
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 16אם הוא משך אז אני ממשיך את הדיון .   מר אבי גרובר: 

שהיו עו"ד  עידן למ דן: להיות  יכול  הסיפור.  תם  ונגמר  לדעתי  ההצבעה   ומשעלתה 

דברים מאוד נכונים, לי כל משפחתי  מצידו של אבי וסבי, נשמדה בשואה.  

בוחר ממי  אני  שני  מידי את האמירות האלה. מצד  יותר  לא אוהב  בסדר. 

להיפגע, על  מה ולמה.  יהורם גאון יש לו הרבה מאוד ע שייה ג ם ברמת השרון,  

גם בתור זמר, גם בתור מי שעשה דברים, ואין ספק שהדברים שהוא אמר  

שלא   דברים  שאמרו  אנשים  כמה  עוד  יש  אבל  להיאמר.  צריכים  היו  לא 

צריכים להיאמר. בן גוריון אמר על ז'בוטינסקי שהוא ולדימיר היטלר, יאיר  

הישראלי ת  תהליכים  בחברה  זיהוי  על  דיבר  שלוש  שנים  כבר  לפני  גולן 

והותקף  על ימין ועל שמאל והייתי גאה לתת  לו יק יר רמת השרון אילו היה  

גר פה. בתור מי שרואים היום את התהליכים האלה קורים פה. רק לא מזמן  

לדוגמא דיבר סדי בן שטרית על מנהיגים שמשסים, מסיתים, והורסים את 

החברה. בגין קרא לבן  גוריון נאצי על הסכם השילומים. ליבוביץ כינה את  
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 כל עניין הכיבוש על הנאצים הוא דיבר  ועל התופעה הזאת ואז ספג טונות של  

ביקורת ואני  חושב שהיה ראוי  לקבל פרס ישראל ועוול עשו לו שקמו כנגדו 

על התבטאויותיו ומנעו והוא החליט שהוא מוותר. אז הדברים האלה ועוד,  

ודוגמ אות   והשוואות  שיחות  הישראלי  בשיח  למצוא  יכולים  אנחנו  ועוד, 

כאלה ואחרות שאנחנו אוהבים יותר  ואוהבים פחות, וראוי להמעיט בהם.  

וגם פה במועצה היה חבר מועצה  ששם את הטלאי הצהוב שהיה דיון על גן 

חב"ד חמד להזכיר לכם. ומבחינתי זה היה הרבה יותר פוגע ומעליב ובלתי  

ראוי  בעליל וזה אף נאמר בישיבה. זאת אומרת ולהבדיל לדוגמא אמנון לורד  

אנרכיסטים   על  רק  דיבר  חלק  חגי  סגל  לאחרונה,  המפגינים  את  כינה 

ופאשיסטים על המפגינים ואמנ ון לורד קרא להם לונדורפים. על נאצים ארך  

לונדלדוף. כך שהדברים האלה הם ראויים אולי וראויים אולי פחות, אבל  

להצטנע   ונפסיק  ל היתמם,  נפסיק  גם  ובואו  בשיח  האלה  קיימים  הדברים 

יותר   לפעמים  בוטות,  אמירות  לפעמים  אמירות,  יש  האלה  לדברים  וכו'. 

קשורות, לפעמים פחות קשורות, לפעמים באמת גורמות לכך שבן אדם ל א 

יהיה ראוי. אני חושב שאותה אמירה שנבעה מהטיה של יהורם גאון בזמנ ו, 

את  בי  כששרטו  לי  פגע  יותר  הרבה  מידי.  יותר  ממנה  להיעלב  לא  בחרתי 

האוטו וחבטו בו כי זה כבר היה איום פיזי  ממשי,  מאיזה אמירה מטופשת.  

העיר,   יקירי  ועדת  ועדת השמות של  הנוהל של  לציין שכל  נושא  רוצה  אני 

וכמה  כמה  שהיו  חושב  אני  רביזיה  שהוא  איזה  שיעבור  לשמוע  ושמחתי 

דברים לא תקינים  בהתנהלות  של הוועדה השנה. אני חושב שזה  לא דב ר נכון,  

ואני חושב שאנחנו חייבים באמת לעשות א ת התיק ון הדרוש הזה גם בוועדה 

כי כשזה  חיסיון.  על  חייבים לשמור  גם בהמלצות ראש  העיר. אנחנו  אולי 

מגיע לשולחן המועצה ואנחנו אמורים לאשר הן את ההצעות הוועדה והן את 

וכדי  שכן   באף  אדם  יפגע  לא  הזה  שהדבר  כדי  העירייה,  ראש  של  ההצעה 

יתקיים פה דיון ענייני. יתקיים בדיון ענייני חוזר בשביל זה זה מגיע בסוף 

לשולחן המועצה.  נדע מה אנחנו מחליטים. אני חושב שלאחר שראש העיר  

המליץ עליו והמועצה אישרה אותו אני באופן אישי גם ללא התנצלות הייתי 

מכבד את  הבחירה  הזאת ואת ההחלטה הזאת אולי באי  אהבה אבל  זה מה  
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 1שעבר. תודה. 

 אני רוצה  דווקא  להתחיל בהערה לעצמנו. דיברנו פה על הנוהל ועל  מר רוני בלקין : 

זה שצריכים לתקן ולשפר אותו ואני שמח שזה כבר עומד על הפרק, אומר  

העיר למעשה. המועמד השישי שר אש   ומדובר בבחירת ראש  היות  לעצמנו 

העיר בוחר אותו, אני אומר שראוי שמי מייעץ לראש העיר  יעמיד בפניו את 

כל המשמעויות. ז ה לא עושים ככה ויאללה זה נראה לי וזה עובר. צריך לשים  

פה את כל...אני גם רוצה להאמין שאם כל האזכור של ההתבטאות הזאת  

עומד לנגד עיניך, אני מעריך שזה היה מדליק לך לפחות איזה נורה אדומה  

לחשוב. 
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 10אני מודה שלא הכרתי א ת הכתבה הזאת ולא הכרתי את הפרסום הזה .    מר אבי גרובר: 

 11גם אני לא הכרתי את ה כתבה הזאת בזמן ההצבעה .   מר ירון גדות:

 לכן צריך לשים את זה. במסגרת זה ששמים את כל הפרטים, וצריך מר רוני בלקין : 

להיות. ברור שיש מישהו שגם עוזר לך ולא  אתה בעצמך. שתיים, אני אומר 

עוד פעם  לעצמנו, אני לא הייתי בישיבה כי הייתי במילואים.  אבל  אני חושב  

זה לא בריא שזה עבר את אישור  המליאה. ואנחנו עכשיו באים ועושים על 

רביזיה. היינו צריכים לעצור את זה אז. ואז להגיד לו הנושא הזה ידון כי.  

ולא להתעורר אחרי.

12 

13 

14 

15 

16 

17 

 18 אי אפשר טכנית. אתה  מקבל את זה באותו יום.מר ירון גדות:

 19 אפשר טכנית לגמרי, אם הדבר הזה עול ה.  מר רוני בלקין : 

 20 למה אישרתם אם לא אמרתם את הדברים?  גב' דברת וייז ר:

 21 זה  בכלל לא עניין זה מגיע וזה חסוי. והישיב ה. עו"ד  עידן למ דן:

 22 תנו לרוני לדבר. אתם חברים. ירון. אתם מפריעים לרוני לדבר.  מר רמי בר-לב: 

 הוועדה הביאה למועצה רק את  החמישה. זה  לא עבר. בסדר. חשבתי  גב' דברת וייזר: 

שזה עבר. 
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 25 הוא צריך אישו ר. עו"ד  עידן למ דן:

 26 הרשימה כולל את המועמד של ראש העי ר. מר רוני בלקין : 

 27 כל השישה דורשים אישור.  עו"ד  עידן למ דן:

 28 חשבתי את שלו לא צריך להעביר. מר רביד פל ד:  
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 לפני שאומרים עושים שיעורי  בית. אני  אומר ככה, מחד אין ספק מר רוני בלקין : 

שיהורם גאון הוא אייקון תרבותי  בישראל. אמר גם צחי פה שהוא החזיק 

ממנו כזמר. מהצד השני ברור שנפלטה לו אמירה אומללה, אומללה מאוד. 

וצריך להגיד את זה  שמעבר לזה שזה קרה לפני כמה שנים, זה יצא בעיתונות  

הארצית, בפריסה רחבה, זה לא איזה  ביטאון באיזה קהילה נידחת בקצ ה 

העולם שהוא  ברח לו שם איזה משהו  ואני בטוח עוד פעם שאם הדבר הזה  

עם העוצמה שהיה מובא לידיעת ראש העיר אני חושב שהוא היה לוקח את  

זה בשיקולים שלו כשהיה  חושב האם זה המועמד שהוא ראוי  להיות יקיר 

העיר רמת השרון. אני חושב יותר מזה, אני חושב היות וזה מועמד של ראש  

העיר אני חושב  שנכון שעשית בזה שאתה  טיפלת באופן אישי בפגישה אי תו 

כי זה לא עבר דרך הוועדה. אלא עבר בעצם דרכך בשביל לתקן את הדב ר 

פומבית   התנצלות  שהיא  איזה  לפרסם  בסוף  גאון  יהורם  את  ולהביא  הזה 

לחזרה מהדברים. אני מסכים עם מה שאמרו פה  חברי  שהניסוח הוא פחו ת 

אומלל מהביטוי הלשוני  אבל הוא באמת רפה לחלוטין. אבל למרות כל מה  

יעקב,   איפה  בירוחם,  ועושה  מודה  שאומרים  חושב  אני  כאן,  שאמרתי 

בשבילו, זה  במקום  שעומדים בעלי תשובה  צדיקים  גמורים אינם עומדים, 

ולכן בסופו של דבר אני חשוב שאם היינו צריכי ם. 
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 18 אתה הולך על חבל דק. הייתי אומר לך. סתם צוחק איתך. מר אבי גרובר:  

לא מר רוני בלקין :  סגור. אם  הזה  העניין  דק.  לטעמי  על חבל  ללכת  פוחד  לא   אני 

את  זה  לפני  לראות  צריכים  המקרים  שהיינו  מסוג  זה  לזה.  נכנסים  היינו 

הבור בכביש ולא  להיכנס אליו.  אבל אחרי שכבר נכנסנו אליו אז אני חושב  

שמה שנקרא מכה קלה בכנף אבל יצאנו  מהעניין הזה אפילו מכ ובדת,  אבל  

לא בשביל יהורם גאון, אני חושב שהעניין הזה גמור וחתום. זהו. 
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  הרבה נאמר. אני אנסה  להיות תמציתי  כמה שאני יכול. מתחבר לדברי ם של  מר גיא קלנר:

רוני  ועידן, שנאמרו בסוף. אחד אני מאוד מאמין שלא  צריך, אמרתי את זה  

לך, התוצאה של   נוח  לא  בדיון הקודם, לא משנים את החוקים כאשר  גם 

תהליך כלשהו. קבענו לעצמנו נוהל התנהלות מסוים. עכשיו דורש רביזיה,  

ועושים אותה אז נתקן את  זה. עד אז  יש הליך שקובע חמישה ואחד, עובר 
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אישור מועצה. אני  לא הייתי בוחר את מה שאבי בוחר.  אבל  א ני  מכבד את  

זכותו לבחור. אז אני א ומר, צריך בקטע הזה מחר בבוקר יושב פה ראש עיר  

כזה או ראשת עיר אחרת או אלוהים יודע מה. אני מכבד את כללי המשחק 

שבתוכם אני שואב את  כוחי ובתוכם  אני נמצא. בכל הכיוונים, אם אני אוהב  

את זה או אם אני לא אוהב את זה. ההשפעה אם היינו  רוצים להפעיל את  

ההשפעה במסגרת שכנוע  של אבי, אנחנו הציבור  כל  מי שרוצה לעשות את  

הייתה  שבו  במקום  על  רגולטור  להיות  צריכים  שאנחנו  חושב  לא  אני  זה. 

פרוצדורה שקוימה כהלכה,  ובחרנו לאשר אותה. עוד דבר מאוד משמעותי 

חושב  שכולנו  אני  עיר.  יקיר  של  הוועדה  בהרבה  מישיבות  בזה  נוכח  ואני 

צריכים לגלות אורח רוח וסובלנות כלפי אנשים לגבי האמירות שלהם. היו 

כמובן   רוצה  לא  אני  אחרות  בוועדות  הזאת,  הוועדה  במסגרת  דיונים  עוד 

להיכנס לדוגמאות קונקרטיות. בסוף אדם נמדד על סך פעולותיו וסך חייו  

וסך יתרונותיו ונ כון שכמעט כל אחד מאיתנו, ואני לא  אומר, אני תיכף אגע  

בזה אני לא מזלזל לרגע בפאול שהוא עשה, הוא עשה פאול גדול, אבל בסוף,  

בסוף החיים מורכבים בטח לאנשים שנושקים לשבעים והשמונים מעשרו ת, 

ומאות פעולות שמבצעים בספירה  הציבורית שלהם, והפרטית שלה ם, ובסוף  

כולנו עושים פאול מתי שהוא. ובוא נשתדל לא לעשות אותם,  אבל זה קורה 

לנו. ואני אומר לכם  שיש עוד אנשים שעלו על   השולחן עם פאול כזה או אחר  

ואי אפשר על הבסיס הזה לראות את כל דמותם כולה. זה לא עובד ככה.  

אנשים עושים מיילאג' בחיים, צוברים תארים, עושים למען הציבור, עושים  

אתם   גם  אגלה  לכם  סוד,  אני  בלשונם.  נופלים  לפעמים  וגם  דברים  המון 

נפלתם או תפלו בלשונכם,  לי בוודאי זה כבר קרה  וזה קורה. ועם זאת אני  

חושב שיהורם גאון אבל הביקורת שלי בנוהל הקיים, מופנית לאבי. אם הוא  

לא ידע מזה, אז הוא לא ידע מזה. וזה בסד ר. 
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 25אבל אחר כך הוא יד ע.   מר ירון גדות:

ומי    מר גיא קלנר: הציע  אותו,  אבי  שמבקש,  ומי  השרון  רמת  כתושב  העיר  גאון  יהורם 

בצורה  להתנהג  צריך  השרון,  רמת  העיר  יקיר  ויהיה  להיות  שאמור 

ומכובדת כלפי כל תושבי העיר. אמירה כזו אפשר היה  והוגנת  ממלכתית, 
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אולי לקבל  אותה כלפי אדם פרטי או אחד שאינו מעורב בפעילות ציבורית, 

רוצה להיות נשיא מדינה, רוצה  להיות יקיר עיר. אמירה כזאת פסולה. בעיני  

עבור מי שמתיימר להיות נציג ציבור או אחד שמקבל את כבוד הציבור. ועם 

ראוי   שהתנצל,  היה  טוב  ראוי  היה  הזה  הבור  לתוך  נפל  הוא  אם  זאת 

שההתנצלות תהיה חדה, וברורה, בטח מבן  אדם שהולך קדימה ומציע את  

עצמו למועמדות לנשיא המדינה,  וכל מה שעוד חפץ בו. ולכן אני אומר  את  

הנושא הזה יש כמה לבלים.  ברמה של ההתנהלות אני חושב שאנחנו צריכים  

לכבד את כללי המשחק אם אנחנו אוהבים את הנבחרי ם, או לא אוהבים את 

הנבחרי ם, שתיים, הבקשה שלי הייתה לאבי להפעיל את הרגולציה על עצמו,  

את   שאישרה  המועצה  בישיבת  עשינו  את  זה  לא  הזה,  התהליך  בתוך 

הרשימה. ואליו היה צריך להיות. עכשיו רגולטור על אבי על המועמד שלו.  

אני   אני חושב שאדם  ושלוש,  לא.  או  כן  צריך להשתכנע אם  היה  אם אבי 

מבקש מכם, אני ככה  פועל תמדדו אותו לאורך ציר של  שבעים, שמונים  שנה  

ולא התבטאות אחת. וארבע, עצתי ליהו רם גאון באמצעותך או באופן ישיר,  

אם כבר התנצלת. תעשה את זה כמו שצרי ך. 
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 16 תכתוב על זה שי ר. מר יעקב קורצק י:

יוכל לחבק  אותך   מר גיא קלנר:  תעשה את זה כמו שצריך, תנקה את השולחן, ש הציבור 

כמו שאני מניח שהוא באמת רוצה שיקר ה. 

17 

18 

לחלק  מר אבי גרובר:    אתייחס  גם  אני  זה  ככה  זה  ואחרי  אני  מילים.  כמה  לי  כתבתי 

מהדברים שעלו פה. חשוב אנשים ככה  מסתכלים עלינו וזה. על פי נוהל יקירי  

העיר, ככה כתוב בנוהל:  " יקיר העיר הוא תואר הוקרה המוענק מידי שנה  

ותיקי  הישוב, שעסקו בפעילו ת  עיריית  רמת השרון, לנבחרים מבין  ידי  על 

למען  מיוחדת  בפעילות  או  העיר  ותושביה,  למען  והתנדבותית  ציבורית 

הקהילה. למען המדינה"  סליחה. אין  ספק שקולו של יהורם גאון תושב רמת 

השרון מזה יותר מארבעים שנה, הוא קול מרכזי בפס הקול הישראלי  מזה 

כל  בחירותי   העיר.  לתואר  יקיר  ראוי  אותו  וככזה  מצאתי  שנים,  עשרות 

ליקירים באים להעריך את אותם תושבי ם בעיר שעשו משהו ברמת המדינה,  

שי   את  למשל  בחרתי  אני  השרון.  רמת  של  לגבולותיה  מעבר  ותרמו  גם 
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עמד   לא  הוא  אגב  ודרך   ,ALSה לחקר  תרומתו  על  ב2017,  ז"ל  ראשוני, 

לגיל הזה אני   בקריטריון של הגיל, אבל לאור  מצבו הוא היה שמח להגיע 

חשבתי שמה ששי יעשה זה משהו שמיוחד ולכן מגיע  לו הוקרה הזאת. דורית  

במיל'   אלוף  שעברה  ב- 2018.  שנה  התיאטרון,  של  מפעל  חייה  על  שמרון 

שייקה גביש שהיה אלוף פיקוד הדרום, במלחמת ששת הימים ומי שכיהן  

בשורת תפקידי  ניהול בקונצרן כור.  דרך אגב מי שקצת מסתכל על כל מיני  

אמירות  של שייקה גביש, זה בדיוק לצד השני הו א היה לו דברים מאוד חדים 

ונוקבים. 
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 9  אל תגיד בדיוק. לא בדיוק. מר ירון גדות:

לא בדיוק. הוא אמר דברים שאנשים בצד השני של המפה לדעתי היו יכלו  מר אבי גרובר:   

להזדעק  עליהם ולהרגיש נפגעים  מהם. דבר אחד כן. אני עוד  פעם  אומר אני   

לא כשעשיתי את אותה בחירה שלי, לא הכרתי את  האמירות ולכן כשהיה 

את אותו אזכור של השואה, לי זה מאוד גם כן צרם וטוב עשה יהורם גאון  

שחזר בו מהאזכור הזה ומההשוואה לא ראויה ושהוא התנצל. בהמשך לכל  

פעמים  דווקא  הרבה  אנשים  על  מסתכלים  כשאנחנו  חושב  פה  אני  הדיון 

מיני   כל  להם  פעמים  יש  הרבה  התרבות.  אנשים  בתחום  היצירה.  בתחום 

והאומנות  התרבות  בתחום  מישהו  למצוא  שקשה  מאוד  חושב  דעות.  ואני 

שאם אתה תשפוט אותו. שמגיע לגיל שבעים שלא אמר משהו שיכול מאוד 

לפגוע באחד הצדדים, שחלק  מהיצירות שלו אולי מאוד פגעו באחד הצדדים, 

זה קטע כזה עם אומנים. ואני חושב שאם אנחנו נבוא אלא אם כן אנחנו לא  

שבאיזה   מודה  אני  העיר.  יקירי  תרבות  ואומנות  של  בתחום  לתת  רוצים 

שהוא מקום אני מנצל את הבחירה הזאת עוד פעם שהתחילה לפני,  זה לא 

וא ני  הזאת  הפריבילגיה  את  ירשתי  אני  רוצה  אני  ואמרתי  נכנסתי  שאני 

באמת עשיתי כל  מאמץ באיזה שהוא מקום לבחור יקיר שהוא בינינו הוא  

ל א ר ק היה פה כאילו בתוך רמת השר ון בפעילות המאוד מקומית, אני חושב 

שבזה שאנחנו ודרך אגב כשהייתי חבר בוועדה הזאת תמיד ניסיתי לקחת 

ברמת   יש  לנו  כזה.  ארצי  יותר  להיות  משהו  אותו  להפוך  הזה  התואר  את 

השרון אנשים מדהימים . 
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 חיים משה למשל שמגיע לו . הוא  קונצנזוס. הוא תושב השכונה. ..כל מר יעקב קורצק י:

החיים. 

1 

2 

 3 היא יהיה גם יקיר סגן ראש העיר עוד מע ט. ד"ר צחי שרי ב:

 4 צחי. עכשיו אתה צי נימר יעקב קורצק י:

 אתה עכשיו בוחר  את היקיר הבא  בו א תשאיר את זה. עזוב את חיי ם ד"ר צחי שרי ב:

משה. 

5 

6 

אני חושב שעוד פעם יהורם גאון. בל י להעליב את חיים משה אני חושב  שאם    מר אבי גרובר: 

תעשה סקר מי זה אני חושב שיהורם גאון בכל זא ת. 
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 9 מה זה קשור. אני אומ ר. מר יעקב קורצק י:

 10 אז אני אומר בסד ר. מר אבי גרובר:   

 נתנו ליהורם מהצד הזה ועכשיו הצד היותר  מזרחי, ארץ  ישראלי גם  מר יעקב קורצק י:

כן. חיים משה. הכי מגיע לו. זה רק חיים מש ה. 
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 13או Tושיק לוי.   גב' ענבל דדון:

 14 חיים בן שבעים. תיכנס לגוגל. חיים בן שבעים בטו ח. מר יעקב קורצק י:

 15 בגיל של אימא שלי, למד עם אימא שלי.  מר רביד פל ד:  

  אני אגיד לך  אני  למשל עשיתי. אני  למשל עשיתי גוגל וראיתי שזהבה שמואל י מר אבי גרובר: 

היא עדיין לא בת שבעים למשל. 
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 18 גם ראויה בט ח. מר יעקב קורצק י:

באנשים מר אבי גרובר: ודנה  יושבת  שלי,  הוועדה  בבחירה  מנסה  באמת  אני  אבל     למשל. 

מתוך   אותם  שמכירים  אנשים  באמת  על  ממליצים  ולרוב  לה.  שהמליצו 

אולמן   מיכה  העיר,  יקירי  גם  חושב  שזה  שיהיו  ואני  המקומית.  העשייה 

נבחר   כבר  הוא  יקיר.  כבר  הוא  אולמן  מיכה  יקיר  העיר.  כן  שהוא  למשל, 

הוא   כמה  יודע  לא  אני  חושב  לא  אני  שם  אדם שהוא  פסל,  בן  הוא  בעבר. 

התנדב ברמת השרון ואני לא יודע כמה הוא עש ה מהבחינה הזאת. אני חושב 

שכמעט אין מי שקצת בקיא  בעולם האומנות  שלא מכיר את השם הזה ולא 

יודע לא מכיר  את היצירה שלו ואת הדברים שהוא עשה.  ואני חושב שאני 

מנסה לנצל את הבחירה  הזאת שיש לי, בשביל לנסות להכניס איזה שהוא  

נופך יותר כזה ארצי באמת אנשים שמכירים אותם בכל  מדינת ישראל ולא  
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אני חושב שיש ברמת השרון  הרבה  מאוד אנשים מאוד   רק ברמת  השרון. 

רציניים ומוכשרים, דרך  אגב אמר תי לכם שהסיבה שכאילו מרעננים, דיברנו

על זה שאולי נרענן קצת את  הנוהל, זה בא בין השאר מהמקום דווקא של

מה אפשר לעשות כדי שהתואר הזה של יקיר עיר באמת מעבר  לאותו טקס

נמשיך גם,  כעיר  ונעלם  אחרי, שיהיה את המקום  שבו אנחנו  פעם  שקורה 

להוקיר את אותם אנשים. למשל משהו שא ני מנסה לעשות, אנחנו פש וט לא

מצליחים לקבל מספיק מידע, כשנפט ר יקיר עיר שיבוא ראש העיר ויגיד כמה

מילים וזר מטעם העירייה, לעשות כמה דברים שבאמת יראה שרמת השרון

באמת מוקירה את אותם אנשים. אני חושב שיותר הדיבור הזה  על לרענן את

איזה שהוא   לעשות  היכולת  דיברו  פה  על  יותר בהקשר הזה.  היה  הנהלים 

ריסרץ'  שמוקדם עוד פעם זה נכון ל כל דבר. זה לא רק בהיבט הזה. אני מודה  

שכשהעביר לי צחי את מה שהוא העביר לי, אז הקטע הזה של עוד פעם אנשי  

יכול  לנסות לזרוק שמות אבל באמת   תרבות שיש בוא  יש הרבה סתם אני 

שהם הצליחו להקפיץ הרבה מאוד אנשי ם,  אביב גפן כזה הוא קונצנזוס, אבל  

וכמעט כולם איפה  יהיו מלא שיקפצו.  יגידו את השם שלו הוא תמיד  אם 

שהוא על הרצף הזה יש להם את קופץ להם הדבר הזה 
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קו  מר ירון גדות: השו אה  זה  על  תקין.  ש מדברים  לא  וזה  הנחה  למשהו,  פה  עושה    אתה 

אישור   לתת  אפשר  העיר  אי  ופה  במועצת  אותו.  לעבור  אפשר  ואי  אדום. 

לעבור על הדברים האלה. גם אחרים שאמרו השואה זה לא מושווה בשום 

הייתי   לא  גם  מבחינתי  אני  שואה.  של  התבטאויות  לתת  אפשר  אי  דבר. 

פה.  אבל   קרו  שגם  כלפי   אנשים.  אנטישמי  של  פה  התבטאויות  מאפשר 

לא  אותה   זה  גולן  לא  ויאיר  וזה,  גפן  ואביב  התבטאויות  כשאתה  אומר 

סקאלה וגם לא סדי בן שטרית זה לא אותה סקאלה. כשאתה  משווה  דברים 

לשואה, לנאצים, להיטלר, למחנות ריכוז זה דברים שאסור שיאמרו פ ה.  
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 25ליאיר גולן זה בסדר. יאיר גולן זה בסד ר.   מר אבי גרובר: 

 26 כשאתה עושה השוואה היסטורית.  מר ירון גדות:

 27   אתה הורדת את ההצעה או לא? מר אבי גרובר:

 28לגבי ההצעה קודם כל. אני .    מר ירון גדות:



04-8666313י,  יגמחברת א 

6.12.20מישיבת  מליאה  מן  המניין  מיום    23יכל מס' פרט

87

 1 להפסיק עם המשחק הצבוע הזה. די. זה צבו ע. עו"ד  עידן למ דן:

 2אפשר להשתמש בשואה לכיוון אחר אבל ל א.   פרופ' נטע זיו:

לא לדעתי  זה לא אותו דבר. אבל זה לא משנה. לגבי ההצעה.  קודם  כל אני  מר ירון גדות: 

שמח 

3 

4 

 5 צריך לעשות את זה בצורה מושכלת. עו"ד  עידן למ דן:

אני מקבל את מה שאבי אמר שהוא לא הכיר את ההתבטאות הזאת אני ג ם   מר ירון גדות:

וברגע שהכרתי א ת  כן במעמד הישיבה לא  הכרתי את ההתבטאות הזאת. 

ההתבטאות הזא ת 
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 9במעמד הבחיר ה.   מר אבי גרובר: 

ובעשרים ושתיים  לאחד עשרה שלחתי לך מכתב והראיתי את ההתבטאות    מר ירון גדות:

תגובה   כתבת  ימים,  שלושה  לפני  בעצם  ועד  והסברתי,  לך  מכתב  ושלחתי 

לעיתון, עוד לפני ההתבטאות, כתבת תגובה  לעיתון. היה ברור לי שזה  לא  

הולך לרדת ואני שמח  שהעליתי  את ההצעה הזאת בסופו של דבר בגלל כל  

הדברים  היפים והנכונים שנאמרו פה על ידי חברי המועצה האחרים, חבל  

שהם לא הצטר פו לזה פומבית לקראת הישיבה ויכלו למנוע גם את הדיון וגם  

את ההצעה לסדר. ואת הבעיה הזאת. כן יש  פה בעיה מבחינתי אבי  איתך 

שאתה לא מבין את הקו האדום הזה שאסור לחצות אותו. אתה לא מבין  

אותו, אתה  לא  היית מב טל  את  הבחירה שלך עם יהורם גאון. אם יהורם גאון  

לא היה. 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

 20 מאיפה אתה יודע?מר יעקב קורצק י:

ממני  מר ירון גדות: שבועות  שלושה  שקיבלת  אחרי  שלך  התגובות  כל  את  נתת    ואתה 

ובציבור ובתקשורת,  ובעצומה את כל הדברים,  ולא שינית  את הדעה שלך.  

עכשיו שינית את הדעה שלך.  בגלל לא שינית  את  הדעה שלך בגלל שיהורם  

פה  נכשלת  אתה  מבחינתי  אבל  מהאש.  הערמונים  את  לך  הוציא  גאון 

והבחירה שלך אני מתחבר מאוד לדברים שאתה אומר, שברמת השרון י ש 

אנשים איכותיי ם. 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

 27להצביע או לא להצביע?   מר אבי גרובר: 

 28שלא תרמו בהתנדבות לעיר וכדאי להעניק להם.  זה  מאוד יפה לתת לאנשים   מר ירון גדות:
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כמו שאתה הזכרת. וגם זמרים שלא תרמו לעיר. זה מאוד יפה אבל בבחירה  

הזאת אתה נכשלת. וכדאי שתשים לב בבחירות הבאות שלך. למרות שמותר  

לך. 

1 

2 

3 

 4 משכת את ההצעה? מר יעקב קורצק י:

 5  כן. אני מושך את ההצעה הזאת. מר ירון גדות:

 6תודה רבה.  מר אבי גרובר:  

 7אין מה לבוא בטענו ת.    מר ירון גדות:

8 

9 

10 

11 

10. אישור  הרכב המועצה הדתית  מינוי נציג סיעת "יחדיו" למועצה הדתית  

רמת השרון. 

למיטב  מר אבי גרובר: ההרכב  אבל  את  אישרנו  הדתית.  הרכב  המועצה    סעיף  10  אישור 

זכרוני גריידי לא היה אז בישיבה. 

12 

13 

 14 הוא היה. מר יעקב קורצק י:

 15 הוא לא רצה להמליץ נכון.  מר אבי גרובר:   

 16 הוא אמר שהכל לא תקי ן. מר יעקב קורצק י:

 17 השארנו מקום אחד פנוי בשביל המועמד של גרייד י. מר רוני בלקין : 

הוא לא פה. שאלתי אותו אם בכל  זאת יש לו מועמד.  אמרנו שאם לא  יהיה    מר אבי גרובר: 

תשיעי כי הרבנים ביקשו שיריב כ הן יהיה המועמ ד ואמרנו שאם גריידי יעביר 

שם אז אנחנו נצביע על השם. אז הוא העביר שם למרות שעוד פעם הוא לא 

מעביר את הטפסים של אותו מועמד והוא גם לא נמצא פה היום. הש ם שהוא 

העביר זה חיים חשטא. הוא כתב לי מכתב. בלי תאריך אומנם, "לפני מספר 

כאלה   מסיבות  לצערי  נציגיה.  על  העיר  מועצת  מליאת  הצביעה  שבועות 

ואחרות לא הצבענו עבור נציג שמייצג איך הוא אומר את זה פה, אותו א ני 

מייצג מחמת זאת הנני מבקש למסור שהנציג שייצג את מפלגת יחדיו אשר  

מר  חיים   יהיה  בעיר,  הגדול  חרדי  הדתי  הציבור  ואת  בראשה  עומד  אני 

חשטא". העניין הוא שאם הוא לא מעביר את הטפ סים אז 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

26 

27 
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הוא לא יעביר את הטפסים. הוא אומר בעצמו שהוא לא  רוצה שהוא רוצה    גב' ענבל דדון:

להפיל את זה והוא לא בעד המינוי ושההליך לא תקין. 

1 

2 

 3הוא אמר את זה א ז.   מר אבי גרובר: 

 4הוא אמר את ז ה.   גב' ענבל דדון:

 5ואחרי זה הוא שלח מכת ב.  ד"ר צחי שריב:

 6 אבל בלי טפסי ם.  גב' ענבל דדון:

את  מר אבי גרובר:   נאשר  כרגע  התהליך.  אנחנו  את  נשלים  שבאמת  כדי  ככה  מציע  אני 

התשיעי את המועמד של סיעת יחדיו לתשיעי אבל נקבע שאם הוא לא מעביר 

נגיד עד יום שליש י. 

7 

8 

9 

 10אז את יריב.   גב' ענבל דדון:

את המסמכים ואת זה נגיש אז ירי ב יהיה, אז נאש ר את בקשת הרבנים שזה   מר אבי גרובר: 

יהיה יריב. בסד ר. 

11 

12 

 13 מי זה יריב? אנחנו החלטנו משהו. ד"ר צחי שרי ב:

 14 מי זה הרבנים שביקשו את זה?  מר רוני בלקין : 

 15 הרבנים המקומיי ם.  מר יעקב קורצק י:

 16 מי זה הרבנים?  מר רוני בלקין:  

 17 יש פה כמה רבני ם. מר יעקב קורצק י:

 18 יש מלא רבנים. מה זה הרבנים? מר רוני בלקין:  

 19 אין לרבנים מעמד לקבוע. אין לאף רבנים מועמ ד. ד"ר צחי שרי ב:

 20 יש ארבעה במועצה אר בעה של השר  מר אבי גרובר:   

 21 של הכנסת ואחד של הרבנים.  מר יעקב קורצק י:

 22 ארבעה של השר ואחד של הרבנים. מר אבי גרובר:   

 23 ראינו את המכתב שכתב יועץ השר זה הכו ל.  מר רוני בלקין : 

 24 מי זה יריב כהן?  גב' ענבל דדון:  

 צריך לבחור מועמד תשיעי לשים את חיי ם חשטא. בוא נצביע על זה.  מר רוני בלקין : 

גריידי צריך לרוץ ולשים את הניירת שלו. ישים את הניירת. 

25 

26 

 27 ואם הוא לא עושה את זה? ד"ר צחי שרי ב:

 28ואם הוא לא עושה את זה?    מר ירון גדות:
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 1 יריב כמו שהחלטנו בישיבה הקודמת. מר יעקב קורצק י:

 אני לא  מוכן שיריב נו מה אתה רוצה. הרבנים הם חזקים שאני לא מר רוני בלקין : 

יודע מי הם הרבנים וסמכותם. עכשיו צריך לראות כמה זמן לקח.  

2 

3 

 4 כן. אבל התהליך זה מה שרצה. מר יעקב קורצק י:

 5 התהליך נהדר. התהליך יצטרך להימרח. חצי שנ ה. מר רוני בלקין : 

 רוני תעשה ככה וזה יהיה פיצוץ. יהיה בחירות. זה מה שביקשו מרו ני מר יעקב קורצק י:

נו. אני מכיר אותך רוני. זה אומר בפירוש שאם  חיים  חשטא  לא מעביר את  

הטפסים והוא לא יגיש את הטפסים אין מועצה דתי ת. 

6 

7 

8 

 9אבל הוא לא יגיש את הטפסים.   גב' ענבל דדון:

הקודמת.  אם  זה  לא  יהיה  חיים,  זה  יהיה  יריב  מר יעקב קורצק י: בישיבה  אמרנו 

ואישרו. אישרנו את זה. אישרנו את ז ה. 

10 

11 

 12 זה לא נכון. זה לא נכו ן. ד"ר צחי שרי ב:

 13 אישרנו. תבדו ק. מר יעקב קורצק י:

 14אם זה לא יהיה חיים חשטא זה יהיה צביקה עמית סבבה. למה ירי ב.   מר ירון גדות: 

 15 כי ככה. זה יריב כהן. זה מה שהחליטו. מר יעקב קורצק י:

 16 זה לא מה שהחלטנו. אתה רוצה שאני אקריא לך את המכתב? ד"ר צחי שרי ב:

 17 אפשר את יריב גפני להציע. מר רמי בר-לב: 

 18יריב גפני אנחנו מוכני ם.   מר ירון גדות:

 19מי זה יריב כה ן.   גב' ענבל דדון:

 20זה איש שלהם שהו א   מר ירון גדות:

 לא הצבענו  על יריב כהן ולא דנו בו. זה היה הצעה של לא יודע מאיזה  ד"ר צחי שרי ב:

סיעה, או מהסיעה של ך. 

21 

22 

 23 קורצקי. מר רוני בלקין : 

 24 למרות שיש כבר כמה מועמדים. ד"ר צחי שרי ב:

 25 יש ארבעה.  מר ירון גדות:  

אני  ד"ר צחי שרי ב: הייתה  שלנו  וההחלטה  עשייה.  ומסורת  של  בית  של   מהסיעה 

מקריא מהמכתב  שכתב  אבי לרב יעקב אביטן, השר לענייני דתות. במהל ך 

בית   סיעת  ידי  על  שיהיה  כמועמד  כהן  יריב  מר  הוצע  העיר  מועצת  ישיבת 

26 

27 

28 
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ומסורת של עשייה אולם מכיוון שמר שמואל גריידי מסיעת יחדיו לא  הציג  

לפני   אליו  שהופנו  בקשות  וזאת  למרות  הדתית,  למועצה  מטעמו  מועמד 

המועמדים   שמונת  על  להצביע  העיר  מועצת  ה חליטה  הישיבה,  ובמהלך 

המוזכרים לעיל בלבד. יש פה  את הרשימה של השמונה. ולהותיר את המקו ם 

התשיעי פנוי בשלב זה. זאת מתוך שאיפה שכל סיעות מועצת העיר  תהיינה 

ככל  יחדיו.  דתי כסיעת  אופי  בעלת  סיעה  ובפרט  במועצה הדתית  מיוצגות 

מטעמה  חיים  חשטא  כנציג  מר  מעוניינת  למנות  את  תהיה  יחדיו  וסיעת 

למועצה הדתית רמת השרון, מאמצ ת מועצת העיר בקשה זו. זה מה שכתבת  

ביולי לשר. 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 
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 10 כן. זה מה מר יעקב קורצק י:

 11 עכשיו חשטא.  ד"ר צחי שרי ב:

 12 הוא לא מגיש את הטפסים. מה עושים. מר יעקב קורצק י:

 רגע,  לא דיברנו על טפסים. בינתיים גריידי בא ואמר כתב מכתב בלי ד"ר צחי שרי ב:

תאריך אגב, אני לא יודע ממתי זה. אבל הוא כתב שהוא. שהוא רוצה את 

יגיד   הוא  אם  אמרנו  כי  את  חשטא.  אישרנו  לכאורה  כבר  אנחנו  חשטא. 

חשטא אז צרי ך 

13 

14 

15 

16 

 17 ואם הוא לא ימלא את הטפסים.  אז זה אומר שאין לנו  את התשיעי? מר יעקב קורצק י:

 יש לנו את התשיעי כי המקום התשיעי הזה הוא מקום של רב העיר  ד"ר צחי שרי ב:

לעניין מינוי מועצה דתית אומר,  שבידי הרבנות  ונוהל  משרד לשירותי דת 

לארבעה  שהוא   בנוסף  השר.  השר  למכסת  יוחזרו  לה  המוקצים  האחוזים 

ממנה הוא ממנה את זה של רב  העיר אם אין רב עיר,  אז שהשר ימנה. אנחנו 

ממליצים חשטא. הרב לא. אם הרב יגי ד. 

18 

19 

20 

21 

22 

 23 זה לא יהיה. מר יעקב קורצק י:

 24 השר יגיד. ד"ר צחי שרי ב:

 בשלושה ימים לפחות. את הטפסים הוא יכול כבר להביא ביומיים,  מר יעקב קורצק י:

שלושה האלה. זה סך הכול למלא ארבע או חמש שורות. 

25 

26 

 27 אני לא יודע. אני עשיתי את זה בוויקנ ד.  ד"ר צחי שרי ב:

 28 זה בשנייה כן. בוא ניתן לו עד יום שלישי. מר יעקב קורצק י:
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 1 למה יום שלישי אב ל. מר גיא קלנר:

 2 עד יום רביע י.  מר יעקב קורצק י:

 3 יש איזה דד ליין? ד"ר צחי שרי ב:

 כן.  יש דד  ליין. שזה מה השאיפה שלהם. שיכריזו על בחירות, יכול מר יעקב קורצק י:

להיות תוך שבוע, ואז הכול קורס. 

4 

5 

 6 לא עדיף לחכות לממשלה הבאה?ד"ר צחי שרי ב:

 בוא נחכה,  אני איתך. המועצה הדתית היא מצוינת. יש פה  אחלה  מר יעקב קורצק י:

מועצה דתית. 

7 

8 

 9  נו אז אין בעיה . מר גיא קלנר:

 10  בוא נשאיר אות ה. מר ירון גדות:

 11 אין בעיה. מר יעקב קורצק י:

 12 נשים את חשטא . מר רוני בלקין : 

 אתם  רציתם לפי חוק. הנה. אני הולך לפי חוק. אני חושב שגמליאל מר יעקב קורצק י:

עושה עבודה לעילא ולעילא. אז אין בעי ה. 

13 

14 

 15נו. מקסימום נחכה אם גמליאל  על הכיפא ק,  מר גיא קלנר: 

 16נחכה לבחירות הבאו ת.  מר ירון גדות:

 17 בסוף השר יקבע לכם את כל המועמדי ם. עו"ד מיכה בלו ם:

 18 למה? אני גם לא ראיתי שהשר. ד"ר צחי שרי ב:

 19 די עם כל ההפחדות האלה.  מר ירון גדות:  

 אישר את המועמדים שלנו. זאת אומרת יש פה ארבעה מועמדי השר. ד"ר צחי שרי ב:

לפחות אחת מה ן. 

20 

21 

 22 צחי. כל התהליך הוא כב ר מר יעקב קורצקי: 

 23 הוא לא כתב לנו את ז ה. ד"ר צחי שרי ב:

 התהליך מצוין. מחר, מחרתיים יכולה לקום פה מועצה, אם היום מר יעקב קורצק י:

יש  כבר  שלושה  יומיים  עוד  נגיד  בוא  ביום  הטפסים,  את  היה  מביא  חיים 

מועצה דתית לרמת השרון. זה הכול. 

24 

25 

26 

 27חיים הכוונה .  ד"ר צחי שרי ב:

..עדר מר יעקב קורצק י: אתם  אז  הטפסים.  את  לא  הביא  שהוא  אתם  בטוחים   28 רגע. 
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יריב   את  התשיעי,  המועמד  את  ניתן  בוא  לכם  לשחיטה.  אז  אומרים 

אלטרנטיבה. 

1 

2 

 3 למה את יריב? מר ירון גדות:

 4 אני לא יודע מי זה. שהשר יגיד.  ד"ר צחי שרי ב:

 5 יריב. הבאנו את הפרטים עליו, אמרנו מי הו א. מר יעקב קורצק י:

 6 יתר המועמדים השר אישר?  עו"ד  עידן למ דן:

 7  זה יהיו ארבעה מועמדים של הסיעות. של בית ומסורת של עשייה. ד"ר צחי שרי ב:

 8יש לנו אישור? עו"ד  עידן למ דן:

 9 כן. עוד אח ד.  מר יעקב קורצק י:

 10 איפה הוא? עו"ד  עידן למ דן:

 11 איפה מה. האישו ר. מר גיא קלנר:  

 12 האישור של הש ר. גב' דברת וייז ר:

 הוא לא נתן אישור. שלח את זה חזרה אלינו. הוא רוצה לקבל את מר רוני בלקין : 

כל הרשימה. 

13 

14 

 15 כן. חסר עוד אחד שמחרתיים יש מועצת עי ר. מר יעקב קורצק י:

 הוא שלח את זה חזרה אלינו הוא אמר תנו לי את כל  הרשימה שהיא  מר רוני בלקין : 

מלאה. 

16 

17 

 רק צריך לתת א ת חיים שזה בסדר. גם אני תומך בחיים והכל בסדר. מר יעקב קורצק י:

אבל אם חיים לא יגיש את הטפסים בוא ניתן את התשיעי. אם אנחנו ניתן  

אלטרנטיבה את התשיעי תאמינו לי מחר הטפסים יהיו רשומים. 

18 

19 

20 

רגע. הבעיה שלך זה שרק זה לא יקרה. אז בוא תשים תשיעי מישהו אחר   מר ירון גדות: 

שלנו. מה איכפת לך? 

21 

22 

 זה הדיל שעשית עם אדון שמוליק  בגלל  זה הוא נתן לך את האופציה מר יעקב קורצק י:

עכשיו להחליף אותו?  תירגע. אלף אחוז אם אנחנו נשים עכשיו את התשיעי 

צחי, יהיה חיים  ישים פה מחר את הטפסים. ושיהיה חבר במועצה הדתית.  

אם הוא מתאים להיות  ראש המועצה הדתית, שיהיה ראש המועצה הדתית. 

זה דמוקרטי ה. 

23 

24 

25 

26 

27 

 28אני לא יודע למה אתה קורא לזה שחיטה אב ל.  ד"ר צחי שרי ב:
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 1 מה זה יום שלישי, עוד יומיים. מר גיא קלנר:

 2 אם הממשלה הזאת או מרת. ד"ר צחי שרי ב:

 3 צריך להעביר את הטפסים. מתישהו. כמה ימים אתה רוצה.  מר אבי גרובר:   

 4 לא. יומיים זה . מר גיא קלנר:

 5 יומיים, שלושה, ארבע ה,  מר יעקב קורצק י:

 6 הוא כבר קיבל. יום חמישי מספיק? מר אבי גרובר:   

 דיברנו עם  חיים אנחנו גם הראנו לו הוא המציא והכל בסדר. די. גיא  מר יעקב קורצק י:

דיברנו. 

7 

8 

 9 עד יום חמישי בסד ר? מר אבי גרובר:   

 10 עד יום חמיש י. מר יעקב קורצק י:

בסדר. יאללה. עד יום חמישי. הוא יביא אם אנחנו נאשר עכשיו את   מר יעקב קורצק י:

חיים ואת יריב תאמין לי שמחר בבוקר יהיה פה את הטפסים. 

11 

12 

 13 אני לא מאשר את ירי ב. מר רוני בלקין : 

 14 אני לא יודע מי זה יריב ואני.  ד"ר צחי שרי ב:

 15 אמרנו לכם מי זה ירי ב.  מר יעקב קורצק י:

 16 דיברנו על זה פעם קודמת.  מר אבי גרובר:   

 17 העברנו את זה צח י.  מר יעקב קורצק י:

 18 אני לא מאשר את ירי ב.  מר רוני בלקין : 

 19 אתה אל תאשר, אל תאשר אתה לא. רו ני מר יעקב קורצק י:

ג ם מר רוני בלקין :  האיזון  תוציא  את  שאתה  מצב  פה  לעשות  תצליח  לא   אתה 

במועצה הדתית בגל ל. 

20 

21 

 מה  הפח ד שלך, יש לך נציגים. יש לך הכול. מה הפחד שלהם. אז מה מר יעקב קורצק י:

הבעיה? 

22 

23 

 הבעיה היא בדיוק פשוטה. אני יש לי נציגה אחת, שחמישים אחוז מר רוני בלקין : 

על   וגרובר  אתה  אותה.  והעמדנו  רמי  לב  עם  ר מי  בר  השתתפתי  מהנציגה 

אמרנו   פתוח  אחד  לכם.  נשאר  ...שמגיע  כל  את  העמדתם  חברים  שישה 

גריידי. אל תיצור מצ ב 

24 

25 

26 

27 

 28 אבל גם לרבנים מגיע נצ יג. רוני. מר יעקב קורצק י:
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 1 אבל אין רב. מר רוני בלקין : 

 2 אתה יודע שי ש. מר יעקב קורצק י:

 3 אבל אין רב.  מר רוני בלקין : 

 4 יש רבנים פה. יש הרבה שנים. רוני. מר יעקב קורצק י:

 אין רב.  אתה רוצה להשאיר את  המצב כמות  שהוא, להשאיר את מר רוני בלקין : 

המצב ככה יישאר גמליאל וזה. 

5 

6 

 7 אני רציתי מלכתחילה. אבל אמרתם לא טו ב. מר יעקב קורצק י:

 8 לא. אני לא מוכן שיהיה מצב מר רוני בלקין : 

ל א מר ירון גדות: זה  יישאר מה הבעיה.  מה הבעיה. כל  מה אם  זה  זה יקרה.    מקסימום 

מפריע לך שיישא ר. 

9 

10 

 יש  כוונה שחיי ם חשטא  ימלא את התפקיד הזה. אני גריי די לא במצב מר רמי בר-לב: 

בריאותי הכי, הכי ואני חושב חיים חשטא יכול לחתום על הנייר ת.  

11 

12 

 13 אין בעיה רמי ואם לא להשאיר את האלטרנטיבה מה הבעיה.   מר יעקב קורצק י:

 14 אם לא יהיה פתוח ויישאר בלי. מר רוני בלקין : 

 15   אז בוא נעלה את זה להצבעה. רוני תצביע נגד. מה הבעיה. מר יעקב קורצק י:

 16 בסדר גמור. מר רוני בלקין : 

 17 יאללה בואו נצבי ע. מר יעקב קורצק י:

בוא נהיה אמיתיים. החשש הוא  שעושים לנו קטע לא להעביר את הטפסים  מר אבי גרובר:   

כדי לפוצץ את העניין. או קי. אז בשביל זה. אז אם חיים רוצה, אם שמוליק 

רוצה נורא פשוט הוא רק צריך להעביר את הטופס של חיים.  זה מה  שהוא 

צריך לעשות. הכי פשוט בעולם. אם אין פה קומבינה אז שישים את הטפסים  

של חיים. זה הכו ל. 

18 

19 

20 

21 

22 

 זה הולך לשני הכיוונים מר גרובר. הרי  זה הולך לשני  הכיוונים. הול ך מר רוני בלקין : 

עם חשטא מצד אחד ויריב כהן מצד שני. הנדנדה  עומדת מאוזנת.  

23 

24 

 25 אבל זה בידיים שלו. אבל זה בידיים של שמולי ק. מר אבי גרובר:   

 המצב הוא  כזה עכשיו שיאשרו את המצב ולא לנסות להוציא את מר רוני בלקין : 

הנדנדה מהאיזון של ה. 

26 

27 

 28 מחר השר הזה ל א שר אז מה אתם רצים.  אני לא מבין. מה ז ה המרוץ ד"ר צחי שרי ב:
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 1המטורף הזה?

 2 אין בעיה. אם אנחנו לא  מצליחים להגיע להסכמ ה. מר רוני בלקין : 

 להבנתי עוד פעם.  אני כן מציע  שאנחנו כן נצביע שאם זה הוא לא מעביר  עד   מר אבי גרובר: 

יום חמישי את הטפסים אז כן אנחנו נק בל 

3 

4 

 5שיחזור לדיון אלינו.  פרופ' נטע זיו:

 6 אז ביום ראשון נבוא ונצביע על מועמד אח ר. עו"ד  עידן למ דן:

 7איפה נבוא ביום ראשון?  מר אבי גרובר:   

 8 ביום ראשון הב א.  עו"ד  עידן למ דן:

 יום ראשון הבא זה יכול להיות שכבר. מה עוד פעם תדחה. די תצביע מר יעקב קורצק י:

מה שאתה רוצה. עידן תצביע מה שאתה רוצה אבל בוא נצביע. בוא נצביע. 

מ ה   תצביע  לא.  אני  חיים.  את  רוצה  לא  אני  יריב,  את  רוצה  תגיד  אני  לא 

לקבוע את   חייבים  אני מבקש ממך תעשה את ההצבעה.  שאתה  רוצה. אז 

התשיעי. זה דד ליי ן. 

9 

10 

11 

12 

13 

 14 השר צריך לקבוע את התשיעי לא אנחנ ו. ד"ר צחי שרי ב:

 15 הם שלחו. השר שלח. זה או חיים או יריב. או חיים או יריב תבחרו.   מר יעקב קורצק י:

 16  מי זה יריב? מר ירון גדות:

 שלא יהיה. תעשה הצבעה מה אתה רוצה. מי שלא רוצה שלא יצביע.  מר יעקב קורצק י:

אני יכול להכריח. זה הכול. 

17 

18 

 זה מפר גם את האיזון בין הסיעות. יהיו סיעות שתי סיעות שביחד ד"ר צחי שרי ב:

יהי ה להם שישה חברים, יהיו להם ארבעה נציגים.  מ תוך תשעה  זה לא סביר.  

19 

20 

21 

 22וזה לא במקר ה.  מר ירון גדות:

 23 וגריידי צריך לתת מועמד. לא יודע.  ד"ר צחי שרי ב:

 24 זה המועמד שיהי ה.  מר יעקב קורצק י:

 25 זהו. מצביעים על חיים חשטא וזהו. יאלל ה. גב' דברת וייז ר:

 26 ואם לא, אז יהיה ירי ב.  מר יעקב קורצק י:

 27 בטח שיהיה. נראה לך חיים יבטל?  גב' דברת וייז ר:

 28 צחי אלף אחוז. ואם  לא  יריב.  אלף אחוז חיים לא רוצה. אתה יודע  מר יעקב קורצק י:
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 1כמה הוא רוצה. רונ י. 

 2 חשטא הוא מאוד רוצ ה. מר רמי בר-לב: 

 3 אין אם לא. מר רוני בלקין : 

 עידן  תסמוך על מ ה שיעקב אומר לך. יש לנו  חברות של הרבה שנים, מר יעקב קורצק י:

ישים את הטפסים מחר בבוקר. בוא   אני לא  אפיל אותך. אלף אחוז חיים 

נעשה את זה רק ככה וזהו. 

4 

5 

6 

חשטא  מר גיא קלנר: לחיים  להגיד  טוב  ירגישו  שכולם  מציע  אני  לא  בשביל  מציע    אני 

לא   הטפסים  ואם  את  להניח  חמישי  יום  עד  להם  שיש  גריידי  ולשמוליק 

תילקח מהם הזכות למנות. בלי לקבוע כרגע מועמד אחר. 

7 

8 

9 

 10 אז זה בדיוק מה שהם רוצים גיא. לא. מר יעקב קורצק י:

 11 לא. אתה רוצ ה מר גיא קלנר:

 יעקב, ביום ראשון אתה תהיה פה ותדון, כן יריב, כן משה, כן לאה. עו"ד  עידן למ דן:

יום ראשון את ה. 

12 

13 

 14  אתה רוצה לגרום להם לשים את הטפסים אבל לא לקבוע מי המועמ ד.  מר גיא קלנר:

 15 לא. לא. אסור. היום צריך לקבל החלטה. מר יעקב קורצק י:

 16למה?  פרופ' נטע זיו:

 17  למה. כי הוא רוצה להשיג רוב. למה. מר ירון גדות:

 18 גם ככה אתם אומרים יש רוב. מר יעקב קורצק י:

  של מי?  של חיים, אבל אנחנו אומרים אם חיים לא ישים. אומרים לחברים מר גיא קלנר:

אם חיים לא ישי ם. 

19 

20 

 תגידו לי. טוב, זה בשידור חי. לעשות להכניס את הסכינים אני לא מר יעקב קורצק י:

זה  את  הבאת  הצבעה.  תעשה  תמשיך.  אז  טוב  לכם  עושה  זה  אם  יודע, 

להצבעה בבקשה לעשות הצבעה. תצביעו נג ד. 

21 

22 

23 

 24אני חושב שהרעיון שלי טוב.  מר גיא קלנר: 

 25 תצביעו נגד. רוצים להפיל את זה תפילו. מה אני אעשה. מר יעקב קורצק י:

לו את הלחץ    מר גיא קלנר: יום חמישי כדי לגרום  עד  לו  אני  אומר  נלך באמצע. קובעים 

לשים את הטפסים, אבל לא 

26 

27 

 28 היום יש הצבעה. גיא. היום תצביעו נגד, תצביעו בעד, תצביעו נגד נו  מר יעקב קורצק י:



04-8666313י,  יגמחברת א 

6.12.20מישיבת  מליאה  מן  המניין  מיום    23יכל מס' פרט

98

 1אם זה עושה לכם טוב תצביעו נגד. 

 2אם עד יום חמישי לא יהיה, תהיה לך ישיבה ביום ראשון הבא.   עו"ד  עידן למ דן:

 3 אני לא מבין. אנחנו בוחרים בחיים, זה רק חיי ם. מר יעקב קורצק י:

 4 בוחרים בחיי ם.  עו"ד  עידן למ דן:

 5 לתת את האופציה שאם לא  מר יעקב קורצק י:

 6 אם לא אז יש לי גם מועמד.  ד"ר צחי שרי ב:

 7 מה יש פה רבנים, יש להם את הזכות. יש חו ק. מר יעקב קורצק י:

 8 אני לא מכיר רבנים שיש להם זכות. לא מכי ר. ד"ר צחי שרי ב:

 9 מה זה אתה לא מכיר?   מר יעקב קורצק י:

 10 מי זה הרבנים, מאיזה מעמד יש להם זכות?   ד"ר צחי שרי ב:

 11 הרב מועלם ארבעים שנה כאן.  מר יעקב קורצק י:

 הרב שלי  חמישים ש נה  פה. לא שאלו אותו בכלל. מה זה יש רב עיר,  ד"ר צחי שריב: 

אין רב עיר, נגמ ר. 

12 

13 

 14אני מציע את דרך הפשרה. למדן מה אתה אומר כסגן מיועד?   מר גיא קלנר:  

 אמרת אני מחכה לראות מה אומר הסגן היוצא. אני חוש ב שהפשרה עו"ד  עידן למ דן:

היא נכונה. אתה נותן עד יום  חמישי. אתה בוח ר חשטא  אתה נותן  לו עד יום  

חמישי והיה ולא. נתכנס פה 

15 

16 

17 

 18 אם צריך נבוא לעשר דקות ונצביע.  מר גיא קלנר:

 19 יגמר בחצי שעה . עו"ד  עידן למ דן:

מי בעד לאשרר את ההרכב כולל את ההרכב של כל מה שעשינו פעם קודמת   מר אבי גרובר: 

והנציג של יחדיו זה חיי ם חשטא. מי בעד. אחד עשרה. מי נמנע? 

20 

21 

אני פשוט נראה לי זה מה שהצבענו בפעם הקודמת. אין צורך לאשרר  ד"ר צחי שרי ב:

את זה. 

22 

23 

 24 חייב לאשר ר. מר יעקב קורצק י:

 25 הוא ביקש השר שא ני מר אבי גרובר:   

 26 אני נמנע.  ד"ר צחי שרי ב:

 27 "בהתאם לכך אבקש להעביר לכלל הנציגים במועצת העיר". זה מ ה  מר אבי גרובר:   

שהיינ ו מר יעקב קורצק י: הלוואי  יכולים.  לא  אנחנו  אתה  מה  שהתבקשנו.  מה   28 זה 
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 1יכולים לאשר. 

 2יאללה עבר.  מר אבי גרובר:  

3 

11  חברי מועצה  הצביעו  בעד אשרור ההרכב לפי הרשימה  שאושרה  בישיבה  מן    החלטה:

המניין  מס'18  מתאריך  12.7.2020  +  הנציג של "יחדיו" חיים חשטא. צחי  

שריב נמנע. 

4 

5 

6 

7 

 8 11. מינוי עידן למדן כסגן  ראש עיר בתואר במקום גיא קלנר. 

9 

 10סעיף 11, מינוי עידן למדן כסגן ראש עיר בתואר במקום גיא קלנ ר.    מר אבי גרובר: 

יש לי הערה. לא שחלילה זה אכפת לי או שעיני צרה בך, פשוט  חבר שלי רמי    גב' דברת וייזר:

בתור ואני רוצה שזה יהיה ברור שבגלל שהוא לקח לו את הזמן שלו הבא  

בתור זה רמי זה  13.7.20221. הוא  לקח לו מהזמן, רק לפרוטוקול. חמישים  

וחמישה חודשים. מתחלקים לארבע עשרה פחות אחד של רמי שהוא כבר  

לקח אותו. זאת אומרת שב13.7 הוא צריך להחליף אותו רמי. 

11 

12 

13 

14 

15 

 16 זה עם החודש שרמי הי ה. עו"ד  עידן למד ן:

 17 אנחנו לא נתחיל להתווכ ח על זה עכשיו. מר אבי גרובר:   

 18 לקחת בחשבון רק א ת  עו"ד  עידן למ דן:

לו שלוש עשרה  גב' דברת וייז ר: מגיע  לרמי  את החודש של השלוש עשרה.   הורדתי 

ולא ארבע עשרה כי זה חמישים ושש חלקי ארבע. זה אומר. 

19 

20 

 21 אם לרמי זה יהיה כל כך חשוב  עו"ד  עידן למ דן:

 22 פה אחד. איזה יופי. תוד ה גיא, באמת תוד ה. מר אבי גרובר:   

23 

כל 12 חברי המועצה שנכחו הצביעו פה אחד בעד מינוי עידן  למדן כ סגן ראש העיר  החלטה: 

בתואר במקום גיא קלנ ר. 

24 

25 

26 

27 
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 121. מינוי צחי שריב כחבר בוועדת מכרזים במקום גב' ענבל דדון. 

2 

סעי ף 12. מינוי צחי שריב כחב ר בוועדת מכרזים במקום ענבל. ביקשת להיו ת  מר אבי גרובר:   

ממלא מקום וזה. אבל עוד פעם 

3 

4 

 5לא. אנחנו מתחלפים. ואם נבוא עוד כמה זמן ונבקש להתחלף בחזרה.   ד"ר צחי שריב:

זה מה שהבאתי פה. אתה שלחת  לי מכתב שלאור זה כאילו  נשמע ממלא  מר אבי גרובר:   

מקום. 

6 

7 

 8לא ממלא מקום כאילו אם היא יום אחד לא בא ה.  ד"ר צחי שריב:

 9  אז זה מה שאמרת י.  מר אבי גרובר:

 10חבר וועדה.  ד"ר צחי שריב:

זה מה שאמרתי, אתה כרגע מתמנה במקומה חבר ועדה. תרצו להפוך חזרה  מר אבי גרובר:   

תביאו את זה בחזר ה. 

11 

12 

אתה מכיר  את רמי בר לב.  הוא עומד לך עם השעון.    הוא ארבע שעות  הוא   מר רוני בלקין:  

נעלם פה. 

13 

14 

 15לא נהיה פה ארבע שעו ת.   מר אבי גרובר: 

 16 מי בעד צחי שריב ירים את יד ו. מר רמי בר-לב:

 17מי בעד?   מר אבי גרובר: 

 18למה השינוי הזה?    מר ירון גדות:

 19מה איכפת לך?    מר רביד פל ד:

 20מי בעד?   מר אבי גרובר: 

 21 אם תהיה חבר ועדה אז תד ע.  ד"ר צחי שריב:

 22 פה אחד בקיצור. שלושה עשר.   מר אבי גרובר: 

23 

ועד ת החלטה:   לחבר  שריב  צחי  מינוי  אחד  בעד  פה  המועצה  שנכחו  הצביעו  כל  13  חברי 

מכרזים במקומה של ענבל דדון.  

24 

25 

26 

 27 13. מינוי ירון גדות למ מלא מקום של שמואל גריידי בוועדות בהן הוא חבר   
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1 

סעיף הבא, מינוי ירון גדות לממלא מקום של שמואל גריידי בוועדות בהם    מר אבי גרובר: 

הוא חבר. 

2 

3 

 4 אני מתנגד. מר רמי בר-לב: 

 5 למה גריידי לא רוצה להיות חבר בוועדות?ד"ר צחי שרי ב:

 6 יש לו אומץ. הוא מגיע ל כל הוועדות. רוצה לעשות רוטציה.  מר יעקב קורצק י:

קודם כל הוא חבר בשתי ועדות להבנתי. הוא חבר בוועדה מכרזים והוא חבר   מר אבי גרובר: 

בוועדה מקומית. עכשיו אני לא יודע. 

7 

8 

ידי ד"ר צחי שרי ב: על  ביותר  על הטוב  מיוצגים  הוא מרגיש שהבוחרים שלו   אולי 

ירון. 

9 

10 

 11 בואו נפסיק להתחכ ם. מר רוני בלקין : 

 12 חבר'ה. הוא בסדר ירון גדות.  מר רמי בר-לב: 

 13 חבר'ה אני מרגיש עול כבד הוסר מכתפ י. מר גיא קלנר:  

 14 עכשיו בישיבות מועצה תדבר פחות?  מר רמי בר-לב: 

יותר למה פחות. זאת הייתה אתנחתא. אני מסמן את הכיוון שלי רק. נטלתם  מר גיא קלנר: 

לי את הדרגו ת.  

15 

16 

 אם אפשר לפני שלוקחים את הקרדיט החלפה לירון גדות במקום מר רמי בר-לב: 

גריידי שנדע באיזה ועדות גריידי נמצ א. 

17 

18 

 19ועדות של העירייה זה מכרזים. מר אבי גרובר:   

 20 מכרזים לדעת י. מר רוני בלקין : 

 21 לא. מכרזים ותכנון ובנייה.  מר ירון גדות:

 22זה לא ועדה של העירייה. זה ועדה של העיריי ה?  מר אבי גרובר:  

 23 ועדה מקומית תצטרך לאשר את זה. עו"ד מיכה בלו ם:

 24 לא. הוא לא חבר בוועדת המשנה. ד"ר צחי שרי ב:

 25 לא משנה. העיריי ה.  מר רוני בלקין : 

 26 תכנון ובנייה .   עו"ד  עידן למ דן:

 27אתה גם שם חב ר.  מר רביד פל ד:  

 מליאה תכנון ובנייה גם אתה חבר שם. גם דברת חברה שם, גם נטע  28מר רוני בלקין : 
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 1חברה. 

 2 כן. בעד. מר רמי בר-לב: 

 3 מי בעד? מר אבי גרובר:   

 4 אני בעד בגלל שאתה מוות ר על מכרזים לסבול אותך כל  יום שלישי.  גב' דברת וייזר: 

  אמרתי מי בעד?  אני אישית חושב שאף אחד מהמצביעים של שמוליק גריידי  מר אבי גרובר: 

לא ציפה שבן אדם ש ישב על האצבע שלהם יהיה ירון גדות.  אני חושב א ת 

זה. אני לא. 

5 

6 

7 

 8 אתה מחליט בשביל שמוליק?עו"ד  עידן למ דן:

אני אומר לך אני חושב. לכן אני.  אני חושב שהמצביעים של שמוליק  גריידי   מר אבי גרובר: 

לא ציפו שמי שיישב שם זה ירון גדו ת. 

9 

10 

 11אתה צודק. זה לא רלוונטי.    מר ירון גדות:

 12 בסדר. מי בעד? שש. מי נגד? שבע. לא עבר. מר אבי גרובר:  

 13 בטעות לא עב ר.  מר יעקב קורצק י:

14 

  ההצעה  נדחתה. 6  חברי מועצה הצביעו בעד,  7  חברי מועצה הצביעו נגד  מינוי  ירון   החלטה:

גדות לממלא מקום של שמואל גריידי בוועדות בהם הוא חבר. 

15 

16 

17 

 18 יש מקום לאופוזיציה בוועדות האלה. ד"ר צחי שרי ב:

 19 יש נכון.  מר רביד פל ד:  

 20 זה שגריידי בוחר לא לבוא ולא לעבוד זה החלטה שלו. ד"ר צחי שרי ב:

 21..לישיבה זה גם כן החלטה שלה.   מר ירון גדות:

 בוא אני אאתגר אותך, לא רציתי להגיד את זה אבל זה מעשה נבלה מר רוני בלקין : 

מה שאתם עושים  פה. שמואל גריידי הולך  להיות אדם מושבת החל מיום 

ראשון הבא לחודשיים אז עכשיו מה. הוא רצה לפחות לחודשיים. עכשיו  מה  

לא תהיה נציגות בגלל שהוא מושבת? 

22 

23 

24 

25 

 26 יש פתרונות בחוק לז ה.  ד"ר צחי שרי ב:

 27אין פתרונות לשום דבר. אתם מנהלים. אתם מנהלים.  מר רוני בלקין:

קשור ד"ר צחי שרי ב: מה  עכשיו.  עד  היה  הוא  עכשיו ?  איפה  עד  היה  הוא   28 איפה 
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 1לשלושה חודשים קדימה? 

 2 זה לא משנה. מר רוני בלקין : 

 3 הוא לא אמר לי את זה. אתה יודע משהו, הוא היה יכול לבוא ולהגיד  לי  מר אבי גרובר:  

 4 גם לי הוא אמ ר. גב' דברת וייז ר:

אין לי מושג. אני ל א יודע, הוא לא אמר לי מילה. אני לא יודע, א ני מאחל לו   מר אבי גרובר:  

בריאות. 

5 

6 

 7 למה לא שלחת לו על מכת ב על ישיבות שהוא לא היה?גב' דברת וייזר: 

לך את העותק של   מר אבי גרובר:   אני אראה  לו מכתב.  גדול שלחנו  כמו  לו מכתב  שלחנו 

המכתב. 

8 

9 

 10 אני חבר בקואליצי ה, מר רמי בר-לב: 

 11אבל מתחילת הקדנציה הוא לא מגיע לשום ועד ה.  מר אבי גרובר:  

 שהיא לא ראויה  ואפשר להגיד שזה תקלה שהוא הגיע למועצת  הע יר  מר רוני בלקין : 

והציבור הצביע בשביל ו. 

12 

13 

 14בשביל שירון גדות ישב בוועדות במקומו? מר אבי גרובר:  

אתה לא תחליט בשבילו. חבר מועצה אחר שאמר שהוא רוצה  את ה  מר רוני בלקין : 

אל תעשה את השיקו ל. 

15 

16 

 17אבל זה לא רק אני אישית.   מר אבי גרובר: 

 אתה עכשיו מה שעשית החלטת שהמצביעים של גריידי לא רוצים מר רוני בלקין : 

את ירון גדות. 

18 

19 

הם יבואו חשבון עם גריידי. למה הוא לא מגיע לשום ועדה. זה לא סיפור של  מר אבי גרובר:   

שלושה חודשי ם. 

20 

21 

 22 שיבואו חשבון עם גריידי. אתה רוצה אתה תבוא חשבון עם גרייד י.  מר רוני בלקין : 

  זה החשבון של גריידי. אבל הצביעו רוני, הצביעו. הצבענו. אני הייתי גם בעד מר גיא קלנר:

הפעם. 

23 

24 

 25 זה עקום וזה לא ראו י.  מר רוני בלקין : 

 26 בסדר אבל הצביעו. אבל רוני.   מר גיא קלנר:  

 27 חופשית עשו את המהלך פנימה אתם. מר רוני בלקין : 

 28  אם שמוליק היה מגיע עד היום ושלושה חודשים היה מבקש.  מר אבי גרובר:
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ואני אפילו הצבעתי כמוך. אבל ההצבעה  נגמרה .  מר גיא קלנר: רוני  אנחנו הצבענו.   1 אבל 

2 

 3 זה לא פייר...היא מגעילה, היא דוחה והיא לא דמוקרטית זה הכו ל.  מר רוני בלקין : 

 4לא דמוקרטית? מה לא דמוקרטי?   מר אבי גרובר: 

 מה יותר  דמוקרטי שזה לא יתנהל בהצבעה?  הם ישאלו  אותך מ ה ד"ר צחי שריב: 

לעשות. 

5 

6 

 7 שלא תמחקו. אתם עושים אתם מוחקים. אתם כל הזמן מוחקים.  מר רוני בלקין : 

 8 את מי מוחקים? ד"ר צחי שרי ב:

 זה  בדיוק כמו שמעלים הצעות לסדר ואתם  צריכים  להתמודד עם מר רוני בלקין : 

התוכן אתם מורידים א ת. 

9 

10 

 11אתה יודע משהו?  מר אבי גרובר: 

 12 מי זה אתם? ד"ר צחי שרי ב:

אתה יכול לשאול אנשים. אתה יכול לשאול אנשים, אנשים באים אומרים   מר אבי גרובר:  

לי תגיד  לי בלקין אחרי שהוא לא נבחר הוא מגיע, הוא פעיל  וזה. אני אומר  

בוועד ות   ישיבה  שאני  כל  מגיע  הוא  להגיד  חייב  אני  לזכותו  תקשיבו  להם 

שאני  נמצא. הוא מגיע תמיד מוכן, הוא עובר על החומרים. אני אומר עליך 

זה. אתה יודע משהו, אתה אומר ששמוליק גריידי עכשיו שלושה חודשים ל א 

בא. לא נעים לי באיזה שהוא מקום לעשות לו משפט שדה הזה. אבל אם עד 

עכשיו הוא היה מגיע לכל הישיבות ובכל הוועדות אתה יודע חצי מהפעמים,  

אני יודע ועדת מכרזים כל יום שלישי בבוקר זה לפעמים קשה להגיע. אבל 

הוא בחר להתמודד למועצה והוא לא מגיע. הוא בחר להיות בשני ועדות. אני 

הייתי עורך דין והתפרנסתי 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

  עשרים שנה חבר מועצה ממך כי הוא לא הסכים לעשות פוילשטיקים שעושה  מר ירון גדות:

מי שיושב לידך. מישהו שיושב פה לידך. אני לא ..כל מה שגרייד י.  

23 

24 

   אתה הלוחם הגדול של שמוליק גריידי. הוא לא מגיע. הוא מגיע פעם בחצ י  מר אבי גרובר:

שנה. 

25 

26 

 עשרים שנה הציעו לו..בשכר  הוא אמר לא. אני בהתנדבות. עשרים מר יעקב קורצק י:

שנה הוא אמר אני בהתנדבות. לא בחרו מספי ק 

27 

28 
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 1כל העיר יודעת. לא אכפת לי.   מר ירון גדות:

   אני מבקש ממך כרגע לא לדבר. השיטה הזאת שמישהו קצת נכנס לויכוח  מר אבי גרובר:

אם מישהו מתחיל פה הצרחות חייבת להיפסק. די עם זה. 

2 

3 

 4 ירון. שמוליק לא מגיע בשנתיים האחרונות לשום ועדת מכרזים.  מר יעקב קורצק י:

 5  שמוליק עשרים שנה בלי שכר. מר ירון גדות:

 6 לא. לא. גב' דברת וייז ר:

 7עשרים שנה הוא לא מגיע כמעט.  מר אבי גרובר:  

 8  אתה יושב כאן ומק בל מר ירון גדות:

 9:   אבל די הנושא הזה הצבענו ועוברים הלאה. עוברים הלאה. מר אבי גרובר

 10מה זה קשור אבל?  מר יעקב קורצק י:

 11  זה קשור. מר ירון גדות:

 12 אני נותן לרמי את זכות הדיבור.  מר אבי גרובר: 

 עכשיו נתנו לו סופר כבוד. עכשיו הייתה הוכחה. שמוליק לא יושב מר יעקב קורצק י:

פה ואמרנו שאם שמוליק יבחר את המועמד שלו אנחנו נכבד את זה  והנה 

כיבדנו את מה ששמוליק רצה. זה ההוכח ה. 

13 

14 

15 

לדבר מר רמי בר-לב:  נוהג  לא  כלל  בדרך  בקואליציה.  ואני  אני  חבר  כל   קודם 

לפרוטוקול  אני הפעם כן רוצה שזה  יירשם בפרוטוקול. ממש לא בסדר מ ה 

שעשינו כאן בהצבעה הזאת. אני חושב, אני לא תמיד מסכים עם ירון. אתה  

יודע מה לא לא תמיד. אני תמיד לא מסכים עם ירון גדות, אבל צריך להיות 

אולי   וגריידי  מכרזים  בוועדת  שאני  יושב  בוועדות  למרות  אופוזיציה  חבר 

למעט  פעם אחת שהיה שם אין שם  נוכחות לאופוזיציה. וגם שאני לא סובל 

את מה שירון אומר, אני חושב שצריך להיות נציג של האופוזיציה. וצריך 

שיהיה נציג  של האופוזיציה ואנחנו לא מחליטים  בשביל הציבור של גריידי 

אם מה שגריידי ע שה  זה בסדר או  לא. שהציבור של גריידי ישפוט את גרייד י  

בבחירות הבאו ת. 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 26 אם זה מה שגריידי ביק ש. עו"ד  עידן למ דן:

 27 כרגע מה שגריידי ביק ש.  מר רמי בר-לב: 

 28 שיביא את זה בכת ב.   גב' דברת וייז ר:
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 1 נכון שההצבעה היא הצ בעה דמוקרטי ת. מר רמי בר-לב: 

 2 הוא העביר את זה בכתב דוברת. מר ירון גדות:

 נכון שההצבעה היא הצבעה דמוקרטית והיה פה רוב ואני אומר את מר רמי בר-לב: 

זה לפרוטוקול אני לא מכבד באמת את  מה שקרה פה היום. בהצבעה הזאת. 

ממש לא בסדר. ממש לא בסדר. 

3 

4 

5 

 6 קודם כל אנחנו לא צריכים להסכים. מר רביד פל ד:

עשה   מר אבי גרובר:  שהוא  וכמו  מסוימת,  אמירה  גם  איזה  יש  פה  ההצבעות  לכל  מעבר 

רק   באה  הזאת  ההצבעה  פוליטיקה.  לעשות  יכולים  אנחנו  גם  פוליטיקה 

ממקום פוליטי. עצם זה שהוא אמר את זה, זה בא רק ממקום פולי טי   

7 

8 

9 

 10 עצם זה שהוא עושה את ז ה, זה משחק פוליט י. מר רמי בר-לב: 

אם הוא משחק פוליטיקה גם לי מותר לשחק פוליטיקה.  זה הכול. שיבוא   מר אבי גרובר:  

להסתכל. אמרתי את זה מקודם שיבוא להסתכל גם במראה על עצמו.   כל 

מקום שאומרים להכניס את רוני וסליחה שאני כל הזמן שם כקונטרה את  

רוני אתה עוד פעם. מישהו מסוגל מישהו  פה מסוגל לבוא ולהגיד לך מה אתה 

תגיד, מה אתה תצביע?  מישהו פה אני יכול לבוא אליך ולהגיד לך רוני תקשיב 

בנושא הזה אני מבקש ממך תגיד ככה ותגיד ככה, ללחוץ עליך או לא ללחוץ  

עליך?  מישהו יכול?  זה נוח,  אתה שיש לך מה להגיד אתה חוסך את מילותיך, 

אתה בורר אותם?  אתה אומר  את מה שיש לך להגיד ואתה יודע  להגיד א ת 

זה בצורה הכי נוקבת ואתה יודע להסתכל לתוך פרטי פרטים הכי קטנים. 

אתה כאילו אופוזיציה שלי ויוצא שכל הזמן כאילו מרים לך אבל אתה יודע 

להגיד. שירון יסתכל טו ב במראה על איך הוא מתנהל ואיך הוא מתנהג והוא 

מצליח פה. זה לא רק אני . 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

  אולי אתה תסתכל במראה אתה רוצה שאני אחשוף פה דברים שכתבת עלי.  מר ירון גדות:

אתה רוצה?

23 

24 

 25 למרבה הצער מה שאמרת לא רלוונטי. עו"ד  עידן למ דן:

26 
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1 

2 

3 

14.  אישור  מינוי גברת ניצן פרל לתפקיד עוזרת מנכ" ל עירייה    -  40%  משכר   

מנכ"ל

אתה לא מאיים עלי. יאללה. יש לנו עוד שני סעיפים   יחסית נראה לי שהם   מר אבי גרובר:  

שורץ,  מנכ"ל  העירייה,  ערן  של  הבקשה  הוספנו  את  לעבור  מהר.  יכולים 

למנות את גברת ניצן פרל לתפקיד עוזרת מנכ"ל העירייה.  40%  הנמוך נכון?   

מתחילים ב40%

4 

5 

6 

7 

 8מוגדר בין 30% ל40%  מר ערן שוורץ: 

 9זה בין 30% ל40% אז אנחנו מתחילים דווקא בגבוה.  מר אבי גרובר:  

 10רואת חשבון במקצועה . גב' דליה יואל:  

ניצן פרל יש ל ה BA  בכל כלה וחשבונאות מאוניברסיטה העברית בירושלים.    מר ערן שוורץ: 

היא  ומשהו.  שנתיים  לפני  חייקין  KPMG"  עד  במשרד  "סומך  עבדה  היא 

הייתה בחופשת ליד ה וחוזרת כרגע. היא כמובן רואת חשבון בהכשרתה. זהו. 

11 

12 

13 

14 

 15 היא גיוס חיצוני?מר רוני בלקין:

 16  גיוס חיצונ י. מר ערן שורץ:

 17משרת אמון. מה שהיה רועי.   מר אבי גרובר: 

 18למה דווקא מתחילים ברף הגבוה ולא? עו"ד  עידן למדן:

 19אני חושב שכולם שם על הרף הגבוה. היא רואת חשבון.   מר אבי גרובר: 

קורצקי:   יעקב  שהיא מר  כזאת  אחת  אותה  למשוך  צריך  אותה  תביא  התארים  כל  עם 

איכותית. כ ן. 

20 

21 

 22 אני חושב שרובם העסקנו אותם.   מר אבי גרובר: 

 23   ?רועי גם התחיל ברף הגבוהעו"ד  עידן למדן: 

 24 אני לא זוכר.   מר אבי גרובר: 

 25כן .אני חושב שהעלנו ל45% לרועי.  מר יעקב קורצקי:

 26 אני לא זוכר.  עו"ד  עידן למדן:

 27 העלנו לו אחר כך.  מר יעקב קורצקי:
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 1אם זה בין שלושים לארבעים אתה לא יכול לעלות מעל ארבעים. מר אבי גרובר:   

ארבע    גב' דליה יואל: בין  מרוויחה  שמתחילה  מוסמכת  חשבון  רואת  הוא  שהיא  העניין 

וכאן היא תרוויח ארבעים אחוז שכר מנכ"ל   עשרה לשמונה עשרה ברוטו. 

שזה אפילו כמעט נוגע בארבע עשרה. 

2 

3 

4 

 5אתה צריך למשוך אנשים איכותיים זה בסדר גמו ר.  מר יעקב קורצקי: 

 6 אני יכו לה להעיד שכל מי שיוצא מKPMG הוא איכותי. גב' דברת וייזר:

 7מי בעד? את בעד? פה אחד. שלוש עשרה בע ד.    מר אבי גרובר: 

8 

 9כל 13 חברי המועצה שנכחו בישיבה הצ ביעו פה אחד בעד המינו י . החלטה:

10 

 1511.שינוי מורשה חתימה במוס"ח 

12 

אחד    מר אבי גרובר:  פה  מי  בעד?  יאללה.  כן.  את  הרשימה.  לכם  יש  חתימה  מורשי  שינוי 

תודה רבה לילה טו ב. 

13 

14 

15 

כל  13  חברי ה מועצה  שנכחו  בישיבה   הצביעו פה אחד ב עד  שינוי  מור שי  החתימה     החלטה:

במוס"ח לפי הרשימה שחו לקה.

16 

17 

18 

 19קובץ החלטות

20 

 121. אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 21 מתאריך 18.10.20 

22 

 223. אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 22 מתאריך 18.11.20

24 

 25כל חברי המועצה הצביעו פה אחד בעד אישור הפרוטוקולים כלהלן:  החלטה:

 26אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מספר 21 מתאריך 18.10.2020 

 27אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' 22 מתארי ך 8.11.20 
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5. ירון גדות  –  14.10.20  כניסת עמותות דת וזהות יהודית  לבתי הספר וגני  

הילדים הממלכתיים ברמת השרון. 

מציע ההצעה משך את הה צעה מסדר היום. 

6.  הצעה לסדר – ירון גדות – הקמת כתובת מייל לחברי מועצ ה. 

  ההצעה  נדחתה.  4  חברי  מועצה  הצביעו  נג ד  ההצעה  להקמת  כתובת  מייל  לחברי החלטה:

מועצה, 7 חברי מועצה נמנ עו, חבר מועצה 1 הצביע בעד.

7. הצעה לסדר ירון  גדות  –  15.11.20   -  מינ וי  נציג אופוזיציה לוועדת יקיר  

העיר. 

  ההצע ה נדחתה . 2  חברי מועצה הצביעו בעד ההצע ה למינוי  נציג  אופוזיציה  לוועדת  החלטה:

יקיר העיר. 7 חברים הצביעו נגד,  4 חברים נמנע ו. 

8.  הצעה לסדר ירון גדות  –  2.12.20  התניית הענקת  פרס יקיר העיר ליהור ם  

גאון בהתנצלו ת. 

 25מציע ההצעה משך את הה צעה מסדר היום. 

26 

27 
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38

39

40 

גופים חיצוניים במוסדות החינוך הממלכתי ברמת  נוהל פעילות  9. אישור 

השרון.

חיצוני ים החלטה:  גופים  פעילות  נוהל  לאישור  ההצעה  בעד  הצביעו  מועצה  11  חברי 

במוסדות החינוך הממלכתי ברמת השרון, ירון גדות נמנע. 

פעילות גופים חיצוניים )עמותות, קרנות, עסקים( במוסדות החינוך הממלכתי  
ברמת השרו ן
נובמבר 2020

מערכת החינוך הציבורי בישראל מיסדה א ת דרך שילובן של "תכניות חיצוניות" בבתי הספר, אחרי  
שנים רבות במהלכן  הנושא לא  היה מוסדר ולא היו לגביו הנחיות פדגוגיות ומנהליות )ראו: הכנסת,  

מחקר המחקר והמידע, תכניות חינוך חיצוניות במערכת החינוך, 2014(.  

כיום  מסדיר    חוזר  מנכ"ל  את הנושא  )שילוב תוכניות  חינוכיות חיצוניות במערכת החינוך  מיום  

לניהול   היחידה  הפדגוגי,  המינהל  החינוך  )באמצעות  משרד  החוזר  מפעיל  מכוח   .)15.10.2018

תוכניות ושותפויות בין מגזריות( , מאגר  תכניות חיצוניות   הכולל למעלה מ-5,000  תכניות, שמתוכן  

יכול בית ספר לבחור את התכנית הרצויה והמתא ימה לו.  

הכלול ות  באותו  מאגר,  והמצויות  באחד משני   תכניות  רק  כי  ניתן להפעיל  חוזר המנכל  מבהיר, 

המסלולים: המסלול הירוק )תוכניות בליווי נציג המשרד( והמסלול הכחול )תוכניות   ללא ליווי של  

נציג המשרד(.  הרציונל  בהפעלת המאגר הוא  מתן בכורה לבית הספר לבחור את התכנית. מנהלי  

בתי הספר מדרגים  מניסיונם  תכניות ומחווים  עליהן את  דעתם, ובדרך זו מועבר מידע ליתר  בתי  

הספר הבוחרים תכניות על פי ההמלצות והדירוג. 

בנוסף, פרסם המשרד שני  מסמכים:  1.  "תבחינים לתכניות חיצוניות";  2.  "מודל לשילוב  תכניות  
במוסד חינוכי".  

התבחינים קובעים,  בין היתר,  כי התכנית צריכה להיות "בהלימה למוסד החינוכי, לרשות, למחוז,  
ולמדיניות משרד החינוך", ועליה לעסוק "בערכים, בעולם הידע, ובמיומנות" בתחום בו ה יא מוצעת.  
מודל השילוב  מדג יש ש התכנית צריכה להתקבל לאחר  בחינה פנימית  של המוסד בדבר הערך המוסף  
שלה,  וכן להיות מלווה  על ידי  וועדה בה  קיימת  נציגות להורי התלמידים, הן בשלב ההחלטה על  

קבלת התכנית והן במהלך הפעלתה. 
נוהל זה חל רק על תכניות  חיצוניות מובנות, הכוללות סדרת פעולות או מספר מפגשים.

הנוהל אינו חל על עמותות המציעות  אירועים חד פעמיים  בבית הספר,  כגון הרצאה, הפעלה חד  
פעמית, אירוע  לכבוד מועד מסויים, "ימי שיא" וכד'. כניסת  גופים חיצוני ים למוסדות חינוך לצורך  

ביצוע אירועים חד פעמיים  שכאלה מתבצעת על פי שיקול דעת הנהלת המוסד החינוכי. 

מערכת החינוך ברמת השרון מחוייבת  לערכי הפלורליזם, כבוד האדם, שוויון ואי הפליה,  מתינות  
וסובלנ ות, הכרה וכיבוד כל מגזר י האוכלוסיי ה  בישראל, הרחבת אופקים ומצוינ ות, כמו גם לכ ל יתר  

מטרות חינוך הממלכתי בישראל )המנויות בסע'  2 לחוק חינוך ממלכתי(.  

 41מכא ן שיש להקפ יד שתכניות חיצוניות, כמו  גם אירועים ח ד פעמיים, המתקי ימים במוסדות החינוך  
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בעיר באמצעות גופים חיצוניים, יתאפשרו רק במידה והם מצויים בהלימה לערכים  הללו.   

מועצת העיר קוראת להנהלות בתי הספר לנהוג ברוח זו,   ולאפשר  פעילות של גופים חיצוניים  –   בין  
בתכניות ובין באירועים חד פעמים  –   רק במידה והם  מכבדים  את ה ערכים  שצוינו  לעיל, המצויים  
החינוך   מוסדות  להנהלת  קוראים  ברמה"ש.  אנו  החינוך  מערכת  של  החינוכית  התפיסה  בבסיס 
להימנע מלש לב בפעילות מוסדות החינוך  בכל  דרך גופים  חיצוניים , שיש במטרותיהם או בפעילותם  
הטפה וקריאה לקיום אורח חיים שאינו מכבד את ערכי הפלורליזם, ואשר אינו פתוח להצגת מגוון  

תפיסות ופרשנויות באשר לחירות המצפון, חופש האמונה והדת.  
רק   פעילות  המציע  לגוף  העדפה  תינתן  ספרית, לא  בית  לפעילות  חיצוני  גוף  הכנסת  על  בהחלטה 

מחמת העובדה שהמציע אינו מבקש עבורה תשלום.  

כמו כן,  אנו קורא ים להקפיד על שית וף נציגות ההורים הבית ספר ית )כמקובל לגבי תכניות ואירועים  
מסוג זה(, בהחלטות על שילוב עמותות וגופים חיצוניים ב כל פעילות בית ספרית. 

10.  אשרו ר הרכב המועצה הדתי ת -  מינ וי נציג סיעת "יחדיו" למועצה הדתית 

רמת השרון. 

11  חברי מועצה  הצביעו  בעד אשרור ההרכב לפי הרשימה  שאושרה  בישיבה  מן החלטה:  

המניין  מס'18  מתאריך  12.7.2020  +  הנציג של "יחדיו" חיים חשטא. צחי  

שריב נמנע. 

 11. מינוי עידן למדן כסגן ראש עיר בתואר במקום גיא קלנר. 

 כל 12 חברי המועצה שנכחו הצביעו פה אחד בעד מינוי עידן  למדן כ סגן ראש העיר  החלטה:

בתואר במקום גיא קלנ ר.

12. מינוי צחי שריב כחבר בוועדת מכרזים במקום גב' ענבל דדון. 

ועד ת החלטה:   שר יב  לחבר  צחי  מינוי  אחד  בעד  פה  המועצה  שנכחו  הצביעו  כל  13  חברי 

מכרזים במקומה של ענבל דדון.  

33 

34 
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13. מינוי ירון גדות לממלא מקום של שמואל גריידי בוועדות בהן הוא חבר  

ההצעה  נדחתה. 6  חברי  מועצה הצביעו  בעד,  7  חברי מועצה הצביעו נגד  מינוי  ירון   החלטה:  

גדות לממלא מקום של שמואל גריידי בוועדות בהן  הוא חבר. 

14. מינוי גב' ניצן פרל לתפקיד עוזרת מנכ"ל עיריי ה – 40% משכר מנכ"ל.

כל 13 חברי המועצה שנכחו בישיבה הצביעו פה אחד בעד המינו י .החלטה:

15.שינוי 

מורשה חתימה במוס"ח  

כל  13  חברי ה מועצה  שנכחו  בישיבה   הצביעו פה אחד ב עד  שינוי  מור שי  החתימה החלטה:
במוס"ח לפי הרשימה שחו לקה.
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